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مهاجم برزیلی طلایی پوش به یک نیمکت 
نشین کامل تبدیل شده است

روزهای تمام ابری 
کی روش در سپاهان معاون بهره برداری ذوب آهن اصفهان:

کم آبی ذوب آهن را از 
برنامه  عقب انداخته 

است

حسین آذیـن
)خادم شهــر(

کد نامـزد: 1154

 مدیریت ۲۲ ساله شهر
  در مناظره انتخاباتی علیرضا نصراصفهانی

 و عباس حاج رسولی ها بررسی شد

دوئل دو رئیس

رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:

تنها 5۰ درصد نسخه 
الکترونیک در اصفهان 

اجرا می شود
معرفی برترین های 
جشنواره داستان 

زاینده رود

کاهش ارزبری یک 
میلیارد دلاری با اتکا به 

توان دانش بنیان ها

ورزش  | صفحه 7
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گشایش مجموعه پل ها و تقاطع چهارسطحی شهید سلیمانی
با حضور وزیر راه و شهرسازی صورت گرفت

ابر پروژه مجموعه پل ها و تقاطع چهار سطحی سپهبد شهید سلیمانی که یکی از بخش های اصلی رینگ چهارم شهر اصفهان و در مسیر ابتدایی این راه قرار 
دارد، بعد از ۲۰ ماه تلاش پیمانکاران، مدیران، کارگران تکمیل شده و با 5 پل، چهار رمپ و دو لوپ بهره برداری شد

مختلف  عرصه های  در  اصفهان  مردم   ■
صادرات  برابری   ۷ رشد  و  بوده اند  پیش گام 
این  از حضور  نشان  قبل  به سال های  نسبت 

مردم در عرصه صنعت و جهاد علمی است. 

■ با مردم 31 استان صحبت کرده ایم و چند بار 
به استان اصفهان آمده ام و نشست های مختلفی 
با شرکت های دانش بنیان و نخبگان این شهر 
داشتم و به این جمع بندی رسیدیم که کشور 

در چهار سال آینده می تواند جهش پیدا کند.

مختلف  صحنه های  در  اصفهان  مردم   ■
مختلف  عرصه های  در  که  کرده اند  ثابت 
پیش گام  صنعت  و  کشاورزی  اقتصادی 
سایه  دولت  از  صحبت  اگر  و  بوده اند 

گفتمان  یک  دولت  این  واقع  در  می کنیم 
و  دارند  ویژه  نقش  آن  در  مردم  که  است 
به طوری که  می کنند  نظارت  دولت  کار  به 
هستند  ملت  این  ماند  مغفول  ظرفیتی  اگر 
می دهند.  نشان  دولت  به  را  ظرفیت  آن   که 

■ کارهای بزرگ با نمایش امکان پذیر نیست، 
بلکه نیاز به اراده، عزمی آهنین و کار جهادی 
را  مردانی  چنین  باید  اصفهان  مردم  دارد، 

انتخاب کنند. 

این جهش  از جهش می کنیم  اگر صحبت   ■
جهش  از  اگر  می طلبد.  را  مردم  همه  کمک 
ایران صحبت می کنیم این جهش بدون جهش 
روستاها و شهرها ممکن نیست و هر روستا باید 

یک سلول جهش باشد و جهش ایران مشروط 
به جهش و پیشرفت استان اصفهان است

■ اگر می گوییم استان اصفهان یک ویترین 
توانمندی های ملت ایران است در عمل باید 

این ظرفیت ها را به منصه ظهور برسانیم

خام فروشی  برای  محلی  نباید  استان  این   ■
صنایع  کرده ایم  که  بررسی هایی  در  و  باشد 
نیز  را  بیشتر  پیشرفت  جای  اصفهان  بزرگ 

دارند

■  استان اصفهان رتبه اول در تولید پیاز و 
این  که  دارد  عسل  تولید  در  را  سوم  رتبه 

موفقیت ها با وجود کمبود آب ستودنی است

وعده های اصفهانی انتخابات سیزدهـم

سعیـد
جلیلی

 نفر پنجم

نامزد ریاست جمهوری

م الف: 862030

شرکت سرمایه گذاری صنایع شیمیایی ایران )سهامی عام(  در نظر 
دارد اقدام به خرید یک دستگاه خودرو جرثقیل لقمه گیر )کارگاهی( 5۰ تن سوپر 

بوم بلند تادانو  GR -500EXL از طریق برگزاری مناقصه عمومی نماید. 
لذا از کلیه متقاضیان حائز شرایط دعوت به عمل می آورد به منظور دریافت اسناد 
و مدارک مناقصه از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ۱۰ روز به آدرس اینترنتی  

www.iciiclab.com مراجعه نمایند. 
در صورت نیاز به اطلاعات بیشتر با شماره تلفن ۳۳۹42882-۰۳۱ تماس حاصل 

فرمایید. 
 مهلت عودت اســناد و مــدارک مناقصه پایان وقــت اداری روز ۱4۰۰/۰4/۰5 

می باشد. 
  ضمنا هزینه نشر آگهی به عهده برنده مناقصه است.

» مناقصه عمومی خرید یک دستگاه خودرو جرثقیل 
تادانو  GR -500EXL به شماره 1400/098/م«

شرکت سرمایه گذاری صنایع شیمیایی ایران )سهامی عام(

م الف: 862030

شرکت سرمایه گذاری صنایع شیمیایی ایران )سهامی عام( در نظر دارد اقدام به خرید یک 
دستگاه خودرو آمبولانس تایپ B مطابق با استاندارد فوریتهای پزشکی وزارت بهداشت )۱۱5( 

از طریق برگزاری مناقصه عمومی نماید. 
لذا از کلیه متقاضیان حائز شــرایط دعوت به عمل می آورد به منظور دریافت اسناد و مدارک 
 www.iciiclab.com مناقصه از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ۱۰ روز به آدرس اینترنتی

مراجعه نمایند. 
در صورت نیاز به اطلاعات بیشتر با شماره تلفن ۳۳۹42882-۰۳۱ تماس حاصل فرمایید. 

مهلت عودت اسناد و مدارک مناقصه پایان وقت اداری روز ۱4۰۰/۰4/۰5 می باشد.
  ضمنا هزینه نشرآگهی به عهده برنده مناقصه است.

» مناقصه عمومی خرید یک دستگاه خودرو آمبولانس 
 تایپ B مطابق با استاندارد فوریتهای پزشکی 

وزارت بهداشت )11۵( به شماره 1400/100/م « 

شرکت سرمایه گذاری صنایع شیمیایی ایران )سهامی عام(

نوبت اول
یک خیریه در نظر دارد یکدستگاه کامیون کمپرسی بنز 608 مدل 1387 مازاد برنیاز خود را 

ازطریق مزایده حضوری بفروش برساند.
علاقه مندان میتوانند جهت دریافت اطلاعات بیشتر با شماره 09137126211 )آقای مددی(

تماس حاصل نمایند.
زمان بازدید: به مدت 10روز از تاریخ درج آگهی در ساعات اداری

آدرس بازدید: شهرک آزمایش راهنمایی و رانندگی اصفهان )پل راه آهن(     
ضمنا هزینه درج آگهی به عهده برنده مزایده می باشد.

آگهی مزایده فروش خودرو

سرکار خانم دکتر فاطیما جلالی
درگذشت پدر بزرگوارتان را خدمت شما و خانواده محترم تسلیت عرض نموده و 
برای آن مرحوم علو درجات و برای شما و دیگر بازماندگان صبر جزیل آرزومندیم.

از طرف مهدی پیر، مرضیه نریمیسا

سعید جلیلی خطاب به اصفهانی ها:

 جهش ایران در گرو
  جهش استان اصفهان است
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
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رویداد
   خبرکوتاه     بی توجهی تاکی؟! قسمت 1849

»شهر زندگی« عنوان سلسله برنامه های مناظره انتخاباتی شورای 
اسلامی شهر اصفهان است که به میزبانی خبرگزاری ایمنا و با حضور 
نامزدهای دو لیست »تن های برای مردم« از جبهه اصلاح طلبان و 
»حق اصفهان زندگی است« از مجمع نیروهای انقلاب اسلامی، در 

سه شب برگزار می شود.
به گزارش ایمنا، مهمان های شب دوم، علیرضا نصراصفهانی، رئیس 
فعلی شورای اسلامی شهر اصفهان از لیست اصلاح طلبان و عباس 

حاج رسولی ها از لیست مجمع نیروهای انقلاب هستند.
Á  مردم جیب  از  شهرداری ها  منابع  اول:  سؤال 

مردم  معیشتی  وضعیت  طرفی  از  می شود،  تهیه 
چندان مطلوب نیست، شما برای کسب درآمد پایدار 

شهرداری چه برنامه ای در نظر دارید؟
علیرضا نصراصفهانی، رئیس فعلی شورای اسلامی شهر اصفهان: 
در هر دوره مدیریت شهری، وظیفه شورا، اداره شهر به بهترین شکل 
ممکن است، مردم نیز انتظار دارند اصفهان در بین سایر کلانشهرها 
پیشرو باشد، بنابراین لازم است راهکارهایی برای تأمین منابع در نظر 
گرفته شود. بودجه معمولًا منابع نامحدود برای تقاضاهای نامحدود 
تعریف می شود، مردم فکر می کنند همه منابع درآمدی پولی است 
که از مردم گرفته می شود، اما این موضوع حقیقت ندارد، به عنوان 
نمونه، مالیات بر ارزش افزوده که اکنون به هزار میلیارد تومان رسیده 
به شهرداری پرداخت می شود. یکی دیگر از منابع مالی شهرداری 
که در سال های گذشته مورد غفلت بوده، منابع مالی در قالب اوراق 
مشارکت است، دو هزار و ۱۰۰ میلیارد تومان اوراق مشارکت و وام های 
قابل توجهی در دوره پنجم دریافت شد، ۵۰ درصد این اوراق را دولت 
پرداخت می کند که با دریافت آن می توان سرعت پروژه ها را بیشتر کرد. 
حق تفکیک، تراکم، عوارض سالیانه و دیگر موارد نیز از جمله روش های 
کسب درآمد در شهرداری ها است، اگر قرار باشد شهر اصفهان شهر 
زندگی باشد، مردم باید علاوه بر کمک به هزینه های شهر در کنار 
مدیریت شهری باشند؛ اکنون مجموع پولی که سازندگان به شهرداری 

پرداخت می کنند فقط هفت درصد هزینه کل ساختمان است
بودجه دو هزار و ۷۰۰ میلیارد تومانی سال ۹۶، اکنون به ۹ هزار و 
۵۷۰ میلیارد تومان برای سال ۱۴۰۰ رسیده که با آن می توان پروژه های 
عمرانی را با جدیت دنبال کرد، علاوه بر این با انبوه سازان توافق شده 
و پیش از هر اقدامی با سازندگان و سرمایه گذاران در شهر مشورت 

می شود.
عباس حاج رسولی ها، رئیس اسبق شورای اسلامی شهر اصفهان: 
شهر هزینه هایی دارد که باید توسط مردم شهر پرداخت شود، شهرداری 
و شورا باید مدل درآمدی مناسب را برای هزینه های جاری و عمرانی 
شهر طراحی کنند. پیش از شروع به کار شوراها این کار بر عهده وزیر 
کشور بود و ۷۰ درصد درآمد شهرداری، هزینه جاری و مابقی هزینه های 
عمرانی شهرداری ها را تشکیل می داد، در شورای اول بودجه شهرداری 
۳۰ میلیارد تومان بود، در آن زمان مدل تأمین بسیاری از کشورها 
بررسی شد، بر این اساس هر ساخت و سازی که می شد، بر اساس 
طرح جامع شهر، ۱۲۰ درصد تراکم رایگان به همه داده و از دو طبقه به 
بالا با فرمول درآمدی در مناطق مختلف که هزینه های متفاوتی داشت، 
درآمد کسب می شد که این درآمد برای اجرای پروژه های شهری هزینه 
می شد. بر این اساس از این طریق توسعه شهر اصفهان آغاز شد، در 
آن زمان بیش از ۷۵ درصد بودجه شهرداری صرف هزینه های عمرانی 
شد، این مدل عادلانه بود و بر اساس برخورداری مناطق شهر هزینه و 
عوارض در آن تعیین می شد، در آن زمان عملیات اجرایی ۱۵۰ خیابان 
اصلی هنوز آغاز نشده بود، اما با شروع به کار شورا، این کار رونق گرفت. 
از طرفی برنامه ای برای اصفهان ۱۴۱۴ تعریف شد که در قالب آن 

موضوعات توسعه شهر عنوان شد.
Á  شهر اداره  در  مالی  انضباط  تأثیر  دوم:  سؤال 

چیست؟ چه برنامه ای برای چهار سال آینده دارید؟ 
و شهرداری در کدام دوره موفقیت بیشتری داشته 

است؟
علیرضا نصراصفهانی، رئیس فعلی شورای اسلامی شهر اصفهان: 
انضباط مالی ضرورت هر سیستمی است و باید راهکارهایی برای 
آن در نظر گرفته شود، ایجاد خزانه داری در شورای شهر و راه اندازی 
سامانه های مرتبط و شفاف سازی ها از جمله اقداماتی هستند که به گفته 
برخی از مدیران مالی با سابقه، این طرح در قالب صندوق ذخیره از زمان 
مهندس عظیمیان در حال پیگیری بوده و اکنون با موفقیت انجام شده 
است. همچنین ظرفیت های هوشمند سازی نیز در این دوره موردتوجه 
شورای اسلامی شهر بوده است، چرا که با شفاف سازی اطمینان خاطر 
مردم را نسبت به شهرداری بیشتر خواهیم کرد و در دوره جدید نیز باید 
تلاش کرد تا نقاط ضعف بر طرف و نقاط قوت تقویت شود، البته در 
ادامه راه باید شرایط بهتری برای شهر اصفهان رقم زده شود و شرایط 
به گونه ای باشد که اطمینان مردم به شهرداری بیشتر شود، چرا که مردم 
به شهرداری ها اعتماد زیادی ندارند، بنابراین باید سعی کنیم مبادلات 
پولی و سیستمی شفاف شود تا زمینه سو استفاده در این زمینه نیز 

کاهش یابد و دلالان نتواند در شهرداری ها جولان دهند.
رفتار اعضای شورای شهر باید به گونه ای باشد که قضاوت های 
ناروا اتفاق نیافتد، البته این موضوع به دلیل بی اطلاعی مردم است و 
شفاف سازی و مدیریت سیستمی از قضاوت های نادرست جلوگیری 
کرده و عملکرد شهرداری ها را به خوبی نشان می دهد، گاهی برخی 
قضاوت های نادرست شایسته شهرداری اصفهان نیست و این موارد 
باید اصلاح شود تا به اعتمادسازی بین شهروندان و پیشرفت شهر 

کمک کند.
عباس حاج رسولی ها، رئیس اسبق شورای اسلامی شهر اصفهان: 
برای انضباط مالی ساختار پاسخگویی می تواند روان تر باشد و سرعت 
عملیات در شهرداری ها افزایش یابد، کاهش سرعت عملیاتی مانند 
صدور پروانه می تواند ارزش افزوده برای شهرداری ایجاد کند و اکنون 
این سیستم روان نیست و به درآمد شهرداری آسیب وارد کرده و 
هزینه های پروژه ها را افزایش داده است، پس با حل این موضوع بر 
اساس فرمولی که در دوره مدیریت شهری قبلی تهیه کرده ایم و سیستم 

هوشمند سازی می تواند برای شهرداری درآمد پایدار ایجاد کند.
باشد،  کمک کننده  می تواند  نیز  درآمدها  شدن  شفاف  قطعاً 
است  بهتر  و  باشند  داشته  مستقل  بودجه ای  باید  شهرداری ها 
شهرداری های مناطق محروم بودجه بیشتری دریافت کنند تا اقدامات 
مؤثرتر داشته باشند و پروژه های کلیدی تر مانند مترو در شهرداری های 
توانمندتر رقم بخورد، همچنین مناقصات باید با رعایت ضوابط در 

اتاق های شیشه ای برگزار شود، همچنین لازم است درآمد و هزینه 
شهرداری هم زمان مدیریت شود و در این زمینه انضباط مالی اهمیت 
ویژه ای خواهد داشت و قطعا در شورای شهر آینده، انضباط مالی یکی از 
موضوعات کلیدی است که با کاهش هزینه ها و شفافیت انجام خواهد 

شد تا بتوان گام های مؤثری را برای اداره شهر برداریم.
Á  سؤال سوم: یکی از انتقاداتی که به دوره چهارم

شورای شهر وارد شده، ورود حجم زیادی از نیرو در 
پایان این دوره به شهرداری بود، عملکرد شهرداری 

در این مورد را چگونه ارزیابی می کنید؟
علیرضا نصراصفهانی، رئیس فعلی شورای اسلامی شهر اصفهان: 
تعداد پروانه های صادر شده در سال ۱۳۹۶، چهار هزار و ۸۸۲ مورد بوده 
که در سال ۹۹ به پنج هزار و ۶۸۲ پروانه رسیده است، درصد پروانه های 
صادر شده در کمتر از ۳۰ روز در سال ۹۶، ۴۳ درصد و در سال ۹۷ به ۷۰ 
درصد رسیده و در سال ۹۸ نیز به ۶۷ درصد و در سال ۹۹ به ۶۰ درصد 
رسیده است، همچنین میانگین مدت زمان صدور استعلام ها در سال ۹۶ 
حدود ۲۱.۹۲ درصد بوده و در سال ۹۹ به ۱۸.۴۲ درصد رسیده است 
که نشان می دهد، مدیریت شهری تلاش کرده تا مدت زمان صدور 
استعلام ها را کاهش دهد و زمان صدور پروانه ها را نیز کاهش داده 
است، دفاتر کارگزاری نیز برای تسهیل امور مردم و سرعت بخشی به 
بازدیدها در دوره چهارم تشکیل و در نهایت در قالب دفاتر پیشخوان 
دولت احیا شد، نیروهای انسانی این بخش که به بخش خصوصی 

واگذار شد یکی از معضلات شهرداری در آن زمان بوده است.
همچنین در خصوص واگذاری کارهای امانی به پیمانکاری باید 
نیروهای این کارها تقلیل یابند و بر اساس آمار موجود در طول ۱۴ سالی 
که تیم آقای حاج رسولی ها مسئولیت شهرداری را بر عهده داشت، 
حدود چهار هزار و ۲۰۰ نفر نیرو وارد شهرداری شده و این در حالی 
است که در کل دوره پنجم فقط ۴۰۲ نیرو وارد شهرداری شده که ۱۸۰ 
نفر نیز با مجوز وزارت کشور برای آتش نشانی استخدام شده اند، گاهی 
اخلاق در ارائه آمارها رعایت نمی شود و با اغراق گفته می شود تعداد 
زیادی نیرو در این دوره شورای شهر به شهرداری وارد شده است، اما 

این یک باور غلط است.
عباس حاج رسولی ها، رئیس اسبق شورای اسلامی شهر اصفهان: 
شهرداری علاوه بر ساختار خود، سازمان هایی نیز دارد البته شهرداری 
خواستار واگذاری پروژه ها به بخش خصوصی بود، در این راستا سازمان 
مشارکت ها نیز تشکیل شد. همچنین آغاز پروژه های امانی را نیز در دوره 
چهارم شورا داشته ایم که باعث شد حجم زیادی از نیرو پس از اتمام 
این پروژه ها شغل خود را از دست بدهند و این اتفاق خوبی نیست، چرا 
که به دلیل ویژگی های شهرداری و اهمیت سرعت در انجام پروژه ها، 
این نوع عملکرد موجب تورم نیرو در آن دوره از شورای شهر و مدیریت 
شهری شد، هزینه های اجرایی شهرداری نسبت به هزینه های عمرانی 
نیز نسبت کمی داشت و قراردادهای آن زمان نیز یک ساله بود و پس از 

آن تمدید نشد که این مورد نیز مطلوب نبود.
قطعا حقوق های شهرداری متناسب با سایر دستگاه ها است و هزینه 
زیادی را به شهرداری تحمیل نکرده است، چرا که حجم کاری شاغلان 
شهرداری زیاد است و نمی توان به استخدام نیروی انسانی در شهرداری 

خرده گرفت و گفت که این استخدام نیروی انسانی مازاد بوده است.
Á  سؤال چهارم: دلیل تعلل 18 ساله در راه اندازی

خط یک مترو چیست و چرا شوراهای پیشین به 
دنبال تحقق بودجه تصویبی برای مترو نبوده اند؟

علیرضا نصراصفهانی، رئیس فعلی شورای اسلامی شهر اصفهان: 
در همه دوره های مدیریت شهری اقداماتی برای مترو انجام شده است 
و بخشی از دلایل کند شدن احداث خط یک مترو به نبود تجربه و 
مسیر سخت آن و برخورد با میراث فرهنگی بوده است، اما در حال 
حاضر سرعت در احداث خط دو مترو قابل قبول است، همچنین در آن 
زمان شهرداری به تعهدات خود نسبت به پروژه مترو عمل نکرد دلیل 
بخشی از کند شدن پروژه خط یک مترو عمل نشدن به بودجه مصوب 
بوده است. باید بدانیم بهترین مدل حمل ونقل عمومی مترو است و 
اکنون هر کیلومتر قطار شهری بیش از هزار میلیارد تومان هزینه دارد و 
هزینه های آن نیز به دلیل ساختار پروژه است، البته به دلیل عمر ۱۵۰ 
ساله و ایمنی آن، سرمایه گذاری در مترو توجیه اقتصادی دارد و گامی 
مؤثر در پیشرفت شهر خواهد بود، اما به نظر می رسد در دوره های قبلی 
توجه لازم به مترو انجام نشده و حتی بودجه شهرداری در پروژه مترو نیز 
کاملا محقق نشده است.در حال حاضر خط دو مترو از دو جبهه دارک 
و زینبیه و خیابان کهندژ آغاز به کار کرده است و ۱۳ ایستگاه از خط 
مترو در زیر زمین بدون هیچ اختلالی در رفت و آمد مردم در حال اجرا 
و پیشرفت است و حتی مشکلات ترافیکی در بخشی از تونل خط یک 

مترو با روش های مدرن برطرف شد.
عباس حاج رسولی ها، رئیس اسبق شورای اسلامی شهر اصفهان: 
هفت کیلومتر از خط یک مترو از ایستگاه کاوه به ملک شهر در زمان 
شورای چهارم ایجاد و در ایستگاه کاوه نیز ۴۰۰ خانه آزادسازی شد، 
البته من از ابتدا مشاهده کردم که دولت اعتقادی به پرداخت بودجه 
مترو به اصفهان نداشته، درحالی که ۷۰ درصد بودجه مترو باید توسط 
دولت تأمین شود، حتی گفته شد این هزینه ۵۰ درصدی توسط دولت و 
شهرداری پرداخت شود که همان مقدار نیز پرداخت نمی شود، همچنین 
برای پروژه رینگ سوم خیابان صیاد شیرازی که حدود ۳۰ سال 
معطل مانده بود، ۱۴۷ گذر و خیابان در آن زمان آزادسازی شد چرا که 
زندگی مردم درگیر این پروژه بود، باید بدانیم در حال حاضر احداث مترو 
آسان شده، به طوری که می توان واگن ها و تجهیزات ساخت مترو را در 
اصفهان ساخت و آزادسازی هایی که در آن زمان انجام شد قابل تقدیر 
است، زیرا اگر انجام نمی شد، ادامه پروژه نیز امکان پذیر نبود و بزرگترین 
قراردادهای خرید واگن در زمان مدیریت شهری آن زمان بسته شد که 

اکنون نیز مدارک آن موجود است.
Á  سؤال پنجم: یکی از موضوعاتی که شهردار

اصفهان بارها در دوره فعلی اعلام کرده است، این 
است که اهالی میدان امام علی )ع( با شهرداری 
قهر هســتند تا چه این گفته را قبول دارید و 
عملکرد شهرداری را در این پروژه چگونه ارزیابی 

می کنید؟
علیرضا نصراصفهانی، رئیس فعلی شورای اسلامی شهر اصفهان: 
پروژه میدان امام علی کار بزرگی بود اما تجربه نشان داده است که 
مدیریت شهری باید بهره برداری از پروژه ها را به بخش خصوصی 

واگذار کند.

پروژه جهان نما و میدان امام علی )ع(، در بهره برداری با شکست 
مواجه شد، می توان از تجربه سایر کلانشهرها در این زمینه بهره 
گرفت، این دو پروژه قابل دفاع نیستند، هر دو پروژه بعد از سالیانی که 
از بهره برداری آن می گذرد هنوز رونق نگرفته است. در این پروژه ها 
و متروکه آقای حاج رسولی ها اشاره کردند، هزینه در مترو از هزینه 
برای آزادسازی خانه های مردم جلوگیری می کرد، اما من معتقدم ردیف 
بودجه قطار شهری نباید در سایر مکان ها هزینه شود. همچنین ورود 
مدیریت پنجم به دریافت وام و اوراق مشارکت نیز ستودنی بود، البته 
لازمه آن این بود که برخلاف شعارهایی که در بیلبوردهای شهری 
این دوره مدیریت  در  نشود،  اداره  اداره،  از  نصب شده است، شهر 
شهری، شهردار و معاون مالی هر دوشنبه به تهران سفر می کردند و 
برای دریافت وام دوندگی می کردند تا پروژه های عمرانی شهر متوقف 
نشود. اگر می خواستیم در اداره، شهر را اداره کنیم فقط ۳۰ درصد مقدار 
کنونی اوراق، جذب می شد اما برای پیشرفت پروژه ها، کار میدانی توسط 

مدیران شهری انجام شد.
عباس حاج رسولی ها، رئیس اسبق شورای اسلامی شهر اصفهان: 
اگر حق کسی در پروژه میدان امام علی )ع( ضایع شده باشد، می تواند 
اقدام کند و حق او حتماً پرداخت خواهد شد، اگر در آن مجموعه ها 
کارشناس تأیید کند که حقی ضایع شده است، پیگیری خواهد شد 
و حق افراد پرداخت خواهد شد، شورای شهر موظف به پرداخت 
حق وحقوق مردم است. همین جا اعلام می کنم هرکسی در این معابر 
مشکلی داشته است هنوز هم می تواند برای آن مراجعه کند، پرونده های 
این پروژه هنوز باز است، شورای شهر نمی تواند حق کسی را پرداخت 
نکند، میدان امام علی پروژه ای است که اگر اجرایی نشده بود انجام آن، 
امروز امکان پذیر نبود. قیمت زمین نسبت به تجهیزات عمران ۱۰ برابر 
بیشتر رشد می کند، زمین هایی که در آن زمان آزادسازی شد اکنون ۵ 
هزار برابر آن زمان قیمت دارد، یکی از موفقیت های دوره مدیریت بنده، 
باز شدن ۱۴۷ گذر، احیای میدان امام علی و گسترش خط یک مترو 
بوده است. البته هنوز معتقدم دولت ها باید هزینه مترو را پرداخت کنند و 

هزینه ها بر عهده مردم کلانشهرها نباشد.
Á  نشاط افزایش  در  شما  رویکرد  ششم:  سؤال 

اجتماعی چیست ؟
علیرضا نصراصفهانی، رئیس فعلی شورای اسلامی شهر اصفهان: 
در همه دوره ها تلاش شده مطالبات مردم موردتوجه قرار بگیرد، در 
دوره چهارم نشاط و شادابی مطالبه اول مردم بود و مدیریت شهری 
ملزم به رعایت دیدگاه های مردم در اداره شهر است، بنابراین باید 
به طورجدی به این موضوعات ورود می کردیم و در دوره پنجم پمپاژ 
نشاط و شادابی در اولویت قرار گرفت و این طرح در دو سال ابتدایی با 
برنامه هایی که در شهر اجرایی شد موفق بود و علاوه بر این به جای 
اجرای برنامه های متمرکز، طرح محله های عمودی با مشارکت مردم 
اجرایی و در مجتمع های بزرگ با مشارکت مردم برنامه های نشاط آور 
اجرا شد و برخی مردم از بالکن های خانه های خود شاهد این برنامه ها 
بودند، اما در دو سال اخیر این برنامه ها به دلیل شیوع کرونا ویروس 
متوقف شد درحالی که در این زمان بیش از گذشته به نشاط اجتماعی 

در سطح شهر نیاز بود.
اگر با دوران کرونا برخورد نکرده بودیم، مدیریت شهری قصد داشت 
شهر را به طورکلی در جشن فرو ببرد، البته این جشن ها در چهارچوب 
قالب های نظام اجرایی می شد، البته در دوره شیوع کرونا قالب برنامه ها 
تغییر کرد و از طریق شبکه های اجتماعی برنامه ها را دنبال کردیم، البته 
این اعتقاد وجود دارد که تشکیل این برنامه ها با حضور خانواده ها تأثیر 
بیشتری در نشاط شهروندان خواهد داشت. اگر به دنبال برطرف کردن 
خشونت ها، تندخویی ها و ناسازگاری ها هستیم باید زمینه تخلیه هیجانی 
جوانان و نوجوانان را فراهم کنیم، زیرا این ها فرزندان و خانواده های 
همین سرزمین هستند، همچنین نباید نسبت به جشن نشاط و شادابی 
حساسیت وجود داشته باشد و این موضوع را نباید با بی بندوباری در 

یک سطح قرار داد.
عباس حاج رسولی ها، رئیس اسبق شورای اسلامی شهر اصفهان: 
بخشی از ساختمان جهان نما شامل چهار سینما، هتل و استخر هنوز 
زمین مانده زیرا ریشه سندی این ساختمان مشکل داشت و وقفی بود و 
لازم است پروژه هایی با این قالب تکمیل شود، مردم اصفهان از چنین 
ساختمان هایی استقبال نمی کنند بنابراین بخش های خدماتی آن باید 
راه اندازی می شد، همچنین راه اندازی شهر رؤیاها، مانند قرارداد ۲۵ ساله 
ایران و چین انجام شد بدون اینکه شهرداری هزینه ای در این زمینه 
پرداخت کند، این شهربازی محیط مناسبی برای شادی آفرینی ایجاد 
کرد و باید بدانیم پیش از این پارک صفه به شکل کنونی وجود نداشت و 
با اقدامات انجام شده در این منطقه این مجموعه برای شهروندان ایجاد 
نشاط می کند.همچنین ۴۵ مرکز فرهنگی در زمان ما در شهر اصفهان 
ایجاد شد، زیرا مصوب شده بود هر شهرداری باید در سال یک زمین رو 
باز ایجاد کند و احداث باغ های بانوان نیز در دستور کار بود که قطعاً باید 
ادامه دار باشد، آکواریوم ناژوان نیز در زمان ما راه اندازی شد و تله سیژ، 
تله کابین، پروژه هایی است که اوقات فراغت مردم را پوشش می دهد و 
علاوه بر این در بسیاری از محلات توسعه مساجد در جهت ایجاد نشاط 
در جوانان انجام شد، البته بارها به دنبال احداث ورزشگاه های بزرگ 
بوده ایم و تعداد زیادی پروژه ورزشی در اطراف ورزشگاه نقش جهان 
پیش بینی شده که زمین مانده و شهرداری می تواند در راستای ایجاد 

نشاط اجتماعی در اجرای این پروژه ها ورود کند.
Á  سؤال هفتم: یکی از موضوعاتی که به آن نقد شده

این است که سن شما به حدی رسیده که نمی توانید 
را  موضوع  این  آیا  باشید،  داشته  حضور  شورا  در 

می پذیرید؟
علیرضا نصراصفهانی، رئیس فعلی شورای اسلامی شهر اصفهان: 
ترکیبی از توان، پتانسیل و نشاط جوانان در کنار تجربیات باید در شورا 
ایجاد شود. شوراها سیاست گذار هستند، هرکسی برای شورا ثبت نام کرد 
بداند که شبانه روز باید تلاش کند و خستگی در آن معنا و مفهومی ندارد، 

اگر کسی نتواند وظایف خود را انجام دهد و کرسی را کسب کند به 
مردم ظلم کرده است. هنوز احساس جوانی می کنم و می توانم وظایف 
خود را انجام دهم. فهرستی که در آن حضور دارم محدودیت داشت و 
بزرگان جبهه اصلاحات اصفهان نگران آبروی خود بودند که شاید مورد 

کم لطفی قرار گیرند.
فرصت های زیادی در این شهر ازدست رفته است، امسال تیم 
آقای حاج رسولی ها زودتر از موعد به تبلیغات ورود کردند، اما ما هنوز 
نتوانسته ایم بنر تبلیغاتی نصب کنیم زیرا تا آخرین لحظات درگیر تأیید 
صلاحیت بودیم. دامن زدن به این مسائل امر پسندیده ای نیست و هر 

شهروندی در اصفهان زندگی می کند حق اظهارنظر دارد.
عباس حاج رسولی ها، رئیس اسبق شورای اسلامی شهر اصفهان: 
بر اساس قانون شوراها حداقل سن، ۲۵ سال است، من اطلاعاتی در 
همه بخش های شهرداری دارم که برای شهرداری می تواند مفید باشد، 
با این تجربه ما حتی تا ۲۰ سال آینده نیز توان فعالیت داریم البته برای 
کارهای اجرایی باید جوانان را به کار گرفت، اما در شورا افراد باید حداقل 
پنج سال سابقه مدیریتی داشته باشند. ترکیبی از تجربه و نیروی جوان 
می تواند برای شورا مناسب باشد. اگر احساس نمی کردم که این داشته ها 
می تواند به نفع شهر باشد به این دوره ورود نمی کردم این توان وجود 
دارد که کارخانه واگن سازی در دوره آینده در اصفهان راه اندازی شود، 
برای این کار اعضای شورای شهر باید تجربیات لازم را داشته باشند 
البته هم زمان از حضور جوانان نیز در شورا استفاده خواهد شد. مخالفان 
حضورم در شورا تعداد اندکی هستند و ممکن است اصلاح طلبان شهر 
باشند، من به دلیل توان، تجربه و وظیفه شرعی خود وارد این انتخابات 

شده ام و به این موضوعات توجهی نمی کنم.
Á  سؤال هشتم: مؤلفه شهر زندگی چیست و آیا

اصفهان را شهر زندگی می دانید؟ برنامه شما برای 
تحقق این امر چیست؟

علیرضا نصراصفهانی، رئیس فعلی شورای اسلامی شهر اصفهان: 
در این تعاریف باید تفاوت زنده بودن و زندگی کردن دیده شود، لازمه 
لذت بردن از زندگی توجه به همه اقشاری است که در شهر زندگی 
می کنند، بخشی از اینکه شهر برای زندگی مهیا شود وظیفه مدیریت 
شهری است در راستای توسعه اصفهان شهرداری از وظایف ذاتی خود 
عبور کرده و به برخی موضوعات فرهنگی و اجتماعی ورود کرده و 
موفق نیز بوده است. در سال های گذشته متولیان اموری از جمله ورزش 
و کتابخانه به اندازه شهرداری موفق عمل نکرده اند، بارها تأکید کرده ایم 
شهر دارای دو جز کالبد و مردم است، شرف هر مکان به ساکنان آن 
است، اگر می خواهیم شرف این شهر رعایت شود، مردم باید زندگی 
خوبی داشته باشند، این موضوع زمانی محقق می شود که به کرامت، 
حرمت و حقوق آنها توجه شده و از حقوق مسلم خود در شهر محروم 
نشوند. باید نیازهای مردم شناسایی شده و شرایطی فراهم شود که مردم 
در کنار هم به خوبی زندگی کنند و از حضور یکدیگر لذت ببرند، هرگاه 
در شهری مردم رابطه خوبی با هم نداشته باشند نشان دهنده اغتشاش 
در زندگی شهری است. همه موظف به انجام این مأموریت هستیم و 
باید شهر را زیست پذیر کنیم، عدالت فضایی و توزیع عادلانه خدمات 
در دوره پنجم انجام شد و امروز شهرداری منطقه ۱۴ که از جمله 
شهرداری های محروم بود، اکنون برخوردار شده و مردم آن منطقه از 

زندگی در آن لذت می برند.
عباس حاج رسولی ها، رئیس اسبق شورای اسلامی شهر اصفهان: 
در برنامه استراتژیک ۱۴۱۴ شهر زندگی با در نظر گرفتن فرصت ها و 
تهدیدها دیده شده و بسیاری از پروژه ها برای نشاط شهر در این طرح 
تعریف شده بود. حاشیه نشینی شهر را خسته می کند بنابراین باید به این 
مناطق رسیدگی شود برای ایجاد نشاط به دنبال طراحی مرکز تفریحی 
در پل شهرستان بودیم، امید است در آینده بتوان این پروژه را طراحی 
و اجرا کرد. معنویت در شهر نیز باید افزایش یابد تا درنتیجه آن مردم به 
یکدیگر احترام بگذارند؛ هر کس سلیقه ای دارد و بر اساس آن سلیقه 
نشاط اجتماعی در شهر ایجاد خواهد شد. یکی از مشکلات اصفهان 
آلودگی هوا بوده که اصفهان را از شهر زندگی بودن دور کرده است؛ 
در شورای چهارم اعتبار یک میلیارد و ۷۰۰ هزارتومانی برای تشخیص 
دلایل آلودگی هوای اصفهان در نظر گرفته شد چراکه باید هوای شهر 
اصفهان تمیز باشد، آب اصفهان باید جاری باشد، خستگی و کسالت از 
جمله نتایج آلودگی هوا و جاری نبودن زاینده رود است. همچنین افزایش 
ورزشگاه ها و مراکز فرهنگی در دوره آینده شورای شهر حتماً ادامه 

خواهد یافت.
در پایان دو میهمان برنامه در موضوعاتی که اختلاف نظر داشتند به 

بحث و تبادل نظر پرداختند.
علیرضا نصراصفهانی، رئیس فعلی شورای اسلامی شهر اصفهان: 
راه اندازی هتل و سینمای جهان نما در دوره های قبلی به ناجا واگذار 
شده و رها شده بود، در این راستا توافقی با نیروی انتظامی انجام و 
این قرارداد برداشته شد. در خصوص شهربازی رؤیاها نیز معتقدم 
شهر رؤیاها، طرح ناموفقی بوده است، این مجموعه کارآمدی لازم را 
ندارد و از دسترس مردم خارج است، سالیانه هزینه هایی در این مکان 
پرداخت می شود، شاید بخش خصوصی می توانست این پروژه را نیز 
با موفقیت به بهره برداری برساند. در برنامه هر یکشنبه یک افتتاح، 
مراکز ورزشی و فرهنگی و حتی دو سینما راه اندازی شد، در نظام 
اسلامی نباید از ایجاد چنین فضاهایی ابا داشته باشیم زیرا اعتقاد به 

نشاط و شادابی مردم داریم.
عباس حاج رسولی ها، رئیس اسبق شورای اسلامی شهر اصفهان: 
در ابتدا باید بگویم تعدادی از اعضای حزب ما نیز در این انتخابات رد 
صلاحیت شدند و اما میدان امام علی )ع( یکی از زیباترین پروژه های 
دنیا است که مهندسان آن شبانه روزی فعالیت می کردند، فقط مشکلاتی 
در بهره برداری آن ایجاد شد، حتی در بهره برداری از بدنه سازی چهارباغ 
نیز مشکلاتی ایجاد شد. منطقه ای که میدان امام علی )ع( در آن احیا 
شد مخروبه بود؛ حتی اجسادی نیز در این میدان یافت شد، این پروژه 

شاخص بود و نباید از آن به عنوان غیر موفق یاد کرد.

شاکر این اقتدار باشیم                       
»گزاره سوم«

حسـن روانشید| در قسـمت های پیشـین این بحث 
پیرامـون قیـاس مع الفـارق از سـه نسـل قبـل تاکنـون، 
مقدماتـی را ارائه دادیم و به آنجا رسـیدیم که مفید اسـت 
بـرای هرچـه بهتر شـدن اذهان نسـل های جدید، سـری 
دراین بـاره  مسـتند  سـفرنامه های  و  دست نوشـته ها  بـه 
بزنیـم و بـرای ایـن امـر خواجـه غـلام الثقلیـن را کـه از 
اسـلام شناسان برجسته هندوستان اسـت انتخاب کردیم 
تـا قسـمتی از خاطراتـش را بـدون هیچگونـه دخـل و 
تصرفـی ارائـه دهیـم و بـه اینجـا رسـیدیم کـه در اواخر 
دوران مشـروطه پـس از سـیاحت عـراق از طریق خانقین 
و به وسـیله ارابه پسـت وارد قصر شـیرین شـد تا با اولین 
نفـوذ غـرب در کشـور محروسـه ایـران بـا برخوردهـای 
زننـده در گمـرک ایـن منطقـه توسـط بلژیکی هـا روبـرو 
شـود کـه در ادامـه این سـفر به طهـران آن زمان برسـد. 
خواجـه می گویـد: »پنجـم شـعبان ۱۳۲۹ قمـری مطابق 
بـا ۳۱ ژوئیـه ۱۹۱۱ دو سـاعت بعـد از طلـوع آفتـاب بـه 
طهران رسـیدیم، جاده شـاه عبدالعظیم تا طهـران، خاکی 
و ناهمـوار اسـت، بـازار شـاه عبدالعظیم بـزرگ و پررونق 
اسـت، مـا داخـل حـرم نرفتیـم، امـا داخـل بـاغ بزرگـی، 
گنبـد طلایی و مناری با کاشـی های بسـیار زیبـا و دروازه 
باشـکوه از دور دیـده می شـدند، در طهـران، به ویـژه از 
جایی که ما وارد شـدیم، سـاختمان مدرسـه و مکتب های 
زیـادی دیـده می شـدند، مثلًا مدرسـه سـعادت، مدرسـه 
حریـت، مکتـب کاسـبان، مکتـب همت، مکتـب حمیت. 
از همین جـا پیـدا بـود کـه در طهـران بـه آموزش بسـیار 
اهمیـت داده می شـود، البتـه مـدارس ابتدایی و متوسـطه 
بـود، نه تنهـا در دنیـای متمدن امـروزی بلکه در گذشـته 
نیـز همـواره طبقه هـای اشـراف و متوسـط جامعـه ایران 
دروس معقـول و منقـول می خواندنـد. بـه حمـام رفتـم 
و لباس هایـم را عـوض کـردم، بعـد از کمـی اسـتراحت، 
کالسـکه ای آمـد که مثـل کالسـکه های فرانسـوی، فقط 
دوتـا جای نشسـتن داشـت و روکـش نیمکت ها مخملی 
بـود، کرایـه اش هـم تـا تخـت زمـرد، دو قـران می شـد، 
کشـمیری  محمدباقـر  میـرزا  بـرای  سـفارش نامه ای 
مجتهـدی داشـتم و می خواسـتم او را ببینـم، در راه از 
میـدان توپخانـه رد شـدیم کـه بعـداً دربـاره اش خواهـم 
کوچه پس کوچـه  و  بـازار  مایـل  چهـار  به انـدازه  گفـت، 
طـی کردیـم تـا بـا هـزار مصیبت  خانـه میـرزا پیدا شـد. 
خانـه خوش نمایـی بـود، این عالـم، جوانی سی وپنج سـاله 
و بسـیار مـؤدب بـود، حسـابی از مـن پذیرایـی کـرد، در 
دعـوای رعایـای انگلیسـی و ایرانـی، او از طـرف ایـران 
قاضـی می شـود، او از وضـع موجـود متنفر بـود، به ویژه از 
ایـن نظر که نماینـدگان مجلس افکار بدمذهبی داشـتند، 
مـن پرسـیدم که چرا افـراد خوب را انتخـاب نمی کنند؟ او 
جـواب داد: مـردم نمی داننـد از همین جا نامزدهـا انتخاب 
می شـوند، شـیخ فضل الله نوری که با مشـروطه مخالفت 
کـرد ازاینجـا رفته بود، خانـه اش مقابل خانـه همین عالم 
بـود، وقتـی درباره باغ شـیخ نـوری پرسـیدم، یکی گفت: 
مـا فقط خانه شـیخ نوری را می شناسـیم، انـگار که مردم، 
ایـن شـیخ را فرامـوش کرده انـد. مجتهـد بـه مـن گفت: 
شـک نکنیـد مـن فـرد مسـتبدی نیسـتم، امـا تا قبـل از 
ظهـور صاحـب العصر بـه آبادانـی و اصلاح ایـران امیدی 
نـدارم، او تعریـف کـرد کـه در بـازار، برخـی می گویند که 
شـاه سـابق از ایران فرار کرده اسـت، چـون مجلس برای 
سـر او صـد هـزار تومان تقریباً سـیصد هـزار روپیه جایزه 
تعییـن کـرده اسـت، تمـام اموالش هـم به بانک سـپرده 
شـده اسـت، شـاه هـم دید بـه کسـی اطمینانی نیسـت، 
بـرای همیـن از کشـور بیـرون رفت، مـن دیـروز روزنامه 
اسـتقلال ایران را خریـدم، این روزنامه بـرای حزب اتفاق 
و ترقـی اسـت، پسـرک های روزنامه فـروش خودشـان با 
ترامـوا، روزنامه هـا را می آورنـد، ایـن خبـر را در آن ندیدم، 
فقـط در روزنامه نوشـته بـود، محمدعلی میـرزا با ورودش 
برکـت آورد، تمـام احزاب باهم صلـح کردند و آماده جنگ 
با شـاه سـابق هسـتند، نشـریه دیگری در طهـران به نام 
آیینـه غیب نمـا به صورت چاپ سـنگی منتشـر می شـود، 
ایـن روزنامـه طنز هر هفته یکبار در چهار صفحه منتشـر 
می شـود، شـش شـماره از ایـن نشـریه را خریـدم، در هر 
شـماره آن تصویرهایـی از سـپهبد ناصرالملـک، سـردار 
اسـعد، سـلطان احمد میـرزا و آخوند مـلا محمدکاظم بود 
و از همه شـان تعریـف شـده بـود، در ایـن روزنامـه فقـط 
خوبی هـای مخالفـان سـلطنت و بدی هـای مسـتبدین 
بـه همـراه عکس هـای بدقیافـه و عجیب وغریـب چـاپ 
نوشـته  سیاسـی  نصیحت هـای  آخـر  در  و  می شـود 
می شـود، پایین تریـن ارزش سـکه در طهران دینار اسـت 
و بعـدازآن ۵ دینـار، ۲ شـاهی، ۴ شـاهی، ۵ شـاهی، ۱۰ 
شـاهی، ۲۰ شـاهی یـا همـان یـک قـران، دو قـران، ۱۰ 
قـران، که کرایه کالسـکه از میدان توپخانـه تا تخت زمرد 

دو هـزار دینـار و بسـیار گران اسـت«!
ادامه دارد

36۰۰ هزار نفر واجد شرایط 
رأی در استان هستند

بنـا به گفتـه رئیس سـتاد انتخابات اسـتان اصفهان 
در انتخابـات ایـن دوره فرایند آغاز رأی گیری در شـعب 
اخـذ رأی یک سـاعت زودتـر و از سـاعت ۷ صبح آغاز 

می شود.
بـه گـزارش ایسـنا، حیـدر قاسـمی اظهـار کـرد: 
انتخابـات در نظـام اسـلامی ایـران از اهمیـت خاصـی 
برخـوردار اسـت و یکـی از پشـتوانه های مهـم نظـام 
اسـلامی اتـکا بـه آرای مـردم اسـت و امیدواریـم ایـن 
مشـارکت و حضـور مـردم درصحنـه پایـدار باشـد. او 
افـزود: از چهـار مـاه پیـش فرآیندهـای انتخابـات را در 
اسـتان اصفهان آغـاز کردیم و فرمانداران و بخشـداران 
و  فعالیت هـا  انتخابـات  اصلـی  محورهـای  به عنـوان 
اقدامـات خـود را در جهـت برگـزاری انتخاباتی پرشـور 
انجـام داده انـد.  رئیس سـتاد انتخابات اسـتان اصفهان 
بـا بیان اینکه شـیوع ویروس کرونا، انتخابـات این دوره 
را متفـاوت از دوره هـای قبل کرده اسـت، تصریح کرد: 
در اسـتان اصفهان شـهر قرمز نداریم و روند بسـتری ها 
و فوتی هـا کاهش یافتـه اسـت، اما تمهیـدات لازم را در 
نظـر گرفته ایـم و بـه تعداد شـعب اخذ رأی ۳۲۰ شـعبه 
اضافـه کرده ایـم و از بابـت بحـران کرونا هیـچ نگرانی 
نداریـم و رعایـت پروتکل هـای بهداشـتی در محـل 
شـعب اخـذ رأی به نحو احسـن خواهد بود. قاسـمی با 
بیان اینکه سـاعت آغـاز فرایند رأی گیری یک سـاعت 
زودتـر شـده اسـت، گفـت: یکـی از تدابیر دیگـر برای 
مقابلـه با کرونا این اسـت کـه در ایـن دوره از انتخابات 
رأی گیـری یک سـاعت زودتر و از سـاعت هفت صبح  
آغاز می شـود، همچنیـن الزامی نداریم که سـاعت اخذ 
رأی را تمدیـد کنیـم. سـاعت قانونـی اخـذ رأی بـرای 
شـوراها هشـت سـاعت و برای ریاسـت جمهـوری ۱۰ 
سـاعت اسـت. او گفت: بـرای کرونا سـامانه ای تعریف 
شـده اسـت که شـعب نزدیک به هر فرد را نشـان دهد 
کـه مکان هایـی کـه تراکـم جمعیـت کمتـری دارند را 
بـه افـراد اطلاع می دهـد و با سـامانه موبایـل می توان 
بـه ایـن سـامانه ورود کـرد کـه ایـن امـر از ترددهـا 
می کاهد. رئیس سـتاد انتخابات اسـتان اصفهـان ادامه 
داد: هم اکنـون کمبـود بـرق در اسـتان نداریـم و بـرای 
انتخابـات پیش بینـی لازم انجام شـده اسـت تـا در روز 
انتخابـات قطعـی بـرق نداشـته باشـیم. بـرای احتیاط 
مولود اضطراری پیش بینی شـده اسـت و در شـعب اخذ 
رأی دسـتگاه های احـراز هویت، الکترونیکی هسـتند و 
ایـن دسـتگاه ها باتری ذخیـره دارنـد، اما بـرای احتیاط 
بـرای برخی شـعب، مولـد اضطـراری پیش بینی شـده 
اسـت. نماینـدگان اداره بـرق در بسـیاری از شـعب اخذ 
رأی  حضـور دارنـد تا به مشـکلات احتمالی رسـیدگی 
کنند. قاسـمی گفت: در شـعب اخذ رأی مواد بهداشـتی 
پیش بینی شـده اسـت و بدون ماسـک کسـی نباید در 
شـعب حاضر شـود و افراد خودکار شـخصی بـه همراه 
داشـته باشـند. داشتن شناسـنامه و شـماره ملی الزامی 
اسـت، امـا داشـتن کارت ملـی الزام نیسـت و با رسـید 
کارت ملـی هـم می تـوان رأی داد. او تصریـح کـرد: 
تخلـف انتخاباتی خاصی تاکنون گزارش نشـده اسـت. 
سـتاد ملی کرونا اختیار به وزارت کشـور داده اسـت که 
تـا دو سـاعت در صـورت لـزوم زمـان اخـذ رأی تمدید 
شـود. همچنیـن انتخابـات الکترونیکـی در ۲۴ مرکـز 
اسـتان کشـور در حوزه شـوراهای شـهر برگزار می شود 
و به غیر از شـهر اصفهان در شاهین شـهر هم انتخابات 
شـوراهای شـهر به شـکل الکترونیکی برگزار می شود. 
قاسـمی گفـت: اعضـای هیئت اجرایـی را بیشـتر خودِ 
مـردم تشـکیل می دهنـد. تصمیمـات اعضـای هیئـت 
اجرایـی بـر اسـاس شـناخت آنهـا از محـل رأی گیری 
می کنـد  تعییـن  کـه  اسـت  اجرایـی  هیئـت  اسـت. 
چـه کسـانی پـای شـعب اخـذ رأی باشـند تا سـلامت 
انتخابات تضمین شـود. طبق قانون شـوراها هر شـعبه 
می توانـد یـک ناظر داشـته باشـد، امـا بـرای انتخابات 
ریاسـت جمهوری تعداد ناظران می تواند بیشـتر از یک 
نفر باشـد. رئیس سـتاد انتخابات اسـتان اصفهان اظهار 
کـرد: علـت رد صلاحیت هـا بـا هیئت هـای اجرایـی و 
سـپس بـا هیئـت نظـارت اسـتان ها اسـت؛ امـا احـراز 
صلاحیـت بـر اسـاس اسـتعلام از چهار مرجع اسـت و 
نهایتـا قانـون بـه هیئـت اجرایی اختیـار داده اسـت که 
در صـورت لـزوم تحقیقات محلـی را هم انجـام دهند.  
همچنیـن علی اصغـر رفیعی نـژاد، دبیر سـتاد انتخابات 
اسـتان اصفهـان، گفـت: اسـتان اصفهـان بـا وسـعت 
۱۰۷ هـزار کیلومترمربـع،  پنج میلیـون و ۳۸۶ هزار نفر 
جمعیـت دارد. برای این دوره سـه میلیـون و ۶۳۴ هزار 
و ۱۱۴ نفـر واجـد شـرایط رأی در اسـتان هسـتند کـه 
از ایـن تعـداد ۷۹۳۳۰ نفـر رأی اولـی هسـتند. او ادامـه 
داد: اسـتان اصفهان دارای ۲۴ شهرسـتان، ۱۱۱ شهر و 
۵۲ بخـش و ۱۳۲ دهسـتان اسـت. در حوزه شـوراهای 
شـهری ۵۹۱ کرسـی اصلـی داریم که بـرای این تعداد 
۳۷۵۱ نفـر ثبت نـام قطعی کردنـد و ۲۸۳۱ نفـر تائید و 
۶۵۶ نفـر رد صلاحیـت شـدند. در ادامـه ۲۳۵۷ نفـر در 
هیئت هـای نظـارت تائیـد صلاحیت شـدند و ۴۳۸ نفر 
هـم رد شـدند. رفیعـی نژاد گفـت: در انتخابات شـوراها 
۲۴۶۹ کرسـی شـهری و در حـوزه روسـتایی ۳۱۲۴ 
کرسـی وجـود دارد کـه ۷۰۹۶ نفـر ثبت نام کردنـد و در 
نهایـت ۵۹۰۳ نفـر رقابـت نهایـی خواهند داشـت. دبیر 
سـتاد انتخابات اسـتان اصفهان، گفت: تعداد کل شعب 
اخـذ رأی در اسـتان اصفهـان ۳۴۶۷ شـعبه اسـت کـه 
از ایـن تعـداد ۳۱۰۷ شـعبه ثابـت و ۲۶۰  شـعبه سـیار 
اسـت. همچنین ۲۴۵۶ شـعب شـهری و ۱۰۱۱ شـعبه 
روسـتایی در اسـتان وجـود دارد. او درباره تعـداد واجدان 
رأی در اصفهـان، ادامه داد: تعـداد واجدان رأی در حوزه 
انتخابیه شهرسـتان اصفهـان یک میلیـون و ۶۳۰ هزار 
و ۵۲۶ نفـر اسـت کـه رأی اولی هـا ۳۳ هـزار و ۶۴۷ 

نفر هسـتند.

 مدیریت ۲۲ ساله شهر در مناظره انتخاباتی 
علیرضا نصراصفهانی و عباس حاج رسولی ها بررسی شد
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اصفهان

اصفهـان امـروز | کمتـر از بیسـت ویک مـاه پیـش 
کلنـگ ابـر پـروژه ای در اصفهان زده شـد که از گذشـته ها 
از عظمتـش  نیـز  آینـدگان  تـا  برایـش بی تـاب بودنـد و 
از  ابـر پـروژه پـس  ایـن  انگشـت به دهان خواهنـد مانـد. 
چند بار تعویق بالاخره شـنبه گذشـته در مراسـم گشـایش 
رسـمی بـا حضور وزیر راه و شهرسـازی در دهـه کرامت در 
حالـی بـه طور رسـمی به بهره برداری رسـید کـه هم نقطه 
آغازیـن و صفـر چهارمیـن رینـگ حفاظتی شـهر اصفهان 
تحت عنـوان پـروژه مجموعه پل ها و تقاطع غیرهمسـطح 
چهار سـطحی شـهید سـلیمانی بود و در اختیار شـهروندان 
قـرار گرفـت و هـم طـی آن تفاهم نامه شـهرداری و وزارت 
راه و شهرسـازی بـرای اجـرای ادامـه رینـگ چهارم شـهر 

نیـز امضا شـد.
در آئینـی کـه بـه همیـن مناسـبت بر فـراز ایـن تقاطع 
عظیـم برگزارشـده بـود، وزیـر راه بیان داشـت: ایـن روزها 
کـه در جنـگ اقتصـادی بـه سـر می بریـم و تمام مسـیرها 
مسـدود اسـت، کشور تشـنه توسـعه روزافزون بوده و ایجاد 
این چنیـن  گره گشـایی  توانایـی  کـه  اسـت  پروژه هایـی 
دارد، تنهـا از بـاور و اطمینـان ایـن کارگـزاران قابل محقق 
می شـود و بـا تکیه بـر وفـاق و همدلـی بـه نتیجـه مطلوب 
می رسـد. محمـد اسـلامی ادامـه داد: در شهرسـازی بـرای 
منزلـت اجتماعـی و زندگـی مطلـوب بـرای مـردم نیـاز به 
توجـه بـه مباحـث شهرسـازی داریـم تـا مـردم از سـرانه 
ایـن ظرفیـت،  بایـد در کنـار  باشـند،  برخـوردار  مناسـب 
امکانـات هـم عادلانه توزیع شـود و در کنـار آن حمل ونقل 
و جریـان ترافیـک به صـورت مـدون و سـامانمند دنبـال 
شـود. او بیـان داشـت: اکنـون در اصفهان در مـورد اجرای 
رینـگ چهـارم تفاهم نامه جدید مبادله شـد تـا رینگ برای 
کل منطقـه اصفهـان بـزرگ شـامل شـهرهای مختلف در 
مسـیر در قالب شـرکت، اجرا شـود که با ایـن کار پروژه در 
زمان بنـدی فشـرده بـه وقـوع خواهد پیوسـت ماننـد پروژه 
شـهید سـلیمانی کـه در کمتـر از دو سـال سـاخته شـد. او 
افـزود: در قالـب رینـگ پنجـم بخـش یـک و دو کنارگـذر 
شـرق و غـرب را بـا حضـور رئیس جمهور گشـایش کردیم 
کـه در ایـن مسـیر یـک قطعـه از آزادراه شـمالی - جنوبی 
کشـور هـم منظـور می شـود. ایـن پـروژه بـار ترافیکـی 
سـنگین را از شـهر اصفهان دور و مسـیر شـمال - جنوب 
را کوتـاه می کنـد. وزیـر راه و شهرسـازی بیـان داشـت: 
باقی مانـده ایـن مسـیر تا سـه راه مبارکـه در ادامـه کنارگذر 
شـرق و ادامـه آن از فـولاد مبارکـه بـرای کنارگـذر غـرب 
شـامل رینـگ حـدودا ۱۸۰ کیلومتـری می توانـد رفـاه و 
اسـتان  شـهرهای  کل  بـرای  قابل ملاحظـه ای  خدمـت 
اصفهـان بـه وجـود بیـاورد. ایـن جهت گیـری در راسـتای 
ایجـاد سیسـتم منظـم حمل ونقلـی و جریـان سـازی برای 

ترافیـک عبـوری و محلـی خواهـد بود.

Á  آزادسـازی ۲۰ هکتـاری بـرای آزادسـازی 
مجموعـه پل های شـهید سـلیمانی

در ایـن مراسـم شـهردار اصفهان نیـز اظهار کـرد: وزیر 
راه و شهرسـازی بـر جزئیـات این پـروژه اشـراف دارد تنها 
کلیاتـی را اشـاره می کنـم که خـارج از اصفهان اسـت؛ این 
مجموعـه بـزرگ تحـت عنـوان چهارمیـن حلقـه حفاظتی 
شـهر به شـمار می رود که از ۸۰ کیلومتر ۵۰ کیلومتر آن در 
حوزه شـهر اصفهان اسـت و در همین مسـیر سالن اجلاس 
بـا هزینـه بیـش از هـزار میلیـارد تومـان، پروژه نمایشـگاه 
بین المللـی بـا هزینـه ۲۳۰ میلیـارد تومـان و مـوارد متعدد 
دیگر که نزدیک ترین آن میدان شـهدای هسـته ای اسـت، 
در اختیـار مردم قرارگرفته و می گیرد. قـدرت ا... تأکید کرد: 
از پل هـای قبـل از پـروژه شـهید سـلیمانی تـا کنـار اتوبان 
ذوب آهـن، از ۱۵ کیلومتـر عقب تـر یعنـی میـدان شـهدای 
زیرگـذری در  ورزشـکار در ورودی دولت آبـاد، هم اکنـون 
حـال احـداث اسـت تا گـره کـور ترافیکـی این بخـش باز 
نیز شـود. برای سـاخت شـش کیلومتر جـاده فرزانگان، ۲۲ 
هکتـار زمیـن کـه ۱۲ هکتـار آن بخش سـخت تری بود در 
ایـن دوره مدیریتـی و مابقـی در دوره قبل آزادسـازی شـد؛ 
اثـر ایـن پـروژه این اسـت که دیگر سـالانه ۱۲ نفر کشـته 
نمی شـوند و کامیون هـا از بیـن دو حصه، میدان نقشـینه و 
سـه راه جـوان عبـور نمی کننـد. ایـن راه دور با جاده سـازی 
شـش کیلومتـری نزدیـک شـد و بـه پـل آفتاب رسـید که 
در مسـیر هفت کیلومتری پل شـهید سـردار سـلیمانی قرار 
دارد و در جـاده فـرودگاه ساخته شـده و می توانـد در کاهش 
ترافیـک، حـوادث، آلودگـی و افزایـش ایمنـی نقش مهمی 
داشـته باشـد. او بیـان داشـت: از پـل آفتـاب تـا پل شـهید 
سـردار سـلیمانی هفـت هـزار و ۲۰۰ متـر اسـت کـه یـک 
و نیـم کیلومتـر آن همیـن مسـیر امـروز اسـت کـه بـرای 
آزادسـازی ۵۰ هکتـاری مسـیر مذاکرات زیادی انجام شـد 
تـا وجب به وجـب زمیـن از مالـکان خریداری شـود و اکنون 
تقریبـا دو هکتـار دیگـر باقی مانـده کـه زمیـن آن در حـال 
مذاکـره برای آزادسـازی اسـت. همچنین برای سـاخت پل 
شـهید سـلیمانی با بنیاد مسـتضعفان مذاکره کردیـم تا ۲۰ 
هکتـار آزادسـازی شـد و همـه آزادسـازی تمامـا در چهـار 
سـال گذشـته اجـرا شـده اسـت؛ در این مسـیر پـل آفتاب، 

بهـاران، شـهید سـلیمانی، پـل شـهید بابایـی و در امتـداد 
ایـن مسـیر پـل شـهید روح الامین سـاخته شـد؛ همچنین 
 پـل شـهید سـتاری تعریض شـده و پـل زنـدان دارای یک 

حلقه جدید خواهد شد.
نـوروزی بـا بیـان اینکـه بـه زودی پـل بزرگـی در کنـار 
حلقـه  تـا  می شـود  سـاخته  اصفهـان  مرکـزی  زنـدان 
حفاظتـی مسـیر خود را به سـمت درچـه ادامه دهـد، افزود: 
هزینه هـای سـنگینی برای این کارها صرف شـده تا مسـیر 
سـخت، ایمـن و راه دور نزدیـک شـود. بـرای سـاخت پـل 
شـهید سـلیمانی ۲۱۷میلیـارد تومـان هزینـه شـده اسـت و 

بـا گرفتـن اوراق مشـارکت توانسـتیم میلگـرد را بـا قیمـت 
۶ تـا ۷ هـزار تومـان بخریـم کـه در زمـان اسـتفاده قیمت 
بـه ۱۳ هـزار تومـان رسـیده بـود. همچنیـن از منابـع دیگر 
فقـط در یک روز هشـت هزار تن میلگـرد هفت هزارتومانی 
خریـداری شـد کـه اگـر قیمـت ایـن مصالـح بـرای اجرای 
طرح های عمرانی به روز حسـاب شـود، مشـخص می شـود 
چه کارهـای بزرگی انجام شـده اسـت؛ همه ایـن اقدامات و 
پل هایی که زنجیروار سـاخته شـد نتیجـه همدلی و حمایت 
همـه مجموعه هـا از جمله اعضای شـورای شـهر، مدیریت 
اسـتان و وزیر راه بوده اسـت. شـهردار اصفهان افزود: برای 
همیـن مسـیر شـرکت پـروژه در حـال شـکل گیری و همه 
مقدمـات لازم انجـام شـده اسـت کـه بـا دسـتور وزیـر راه 
بـه دولـت داده می شـود تـا مصوبـه دولـت را دریافـت کند، 
ایـن اقـدام پشـتوانه بزرگـی بـرای شـهر اصفهان اسـت تا 
شـهرداری اصفهـان بتوانـد ۳۰ کیلومتـر باقی مانـده رینـگ 
کـه در حـوزه شـهر اصفهـان نیسـت را بـا ایـن شـرکت 
پـروژه سـاخته و بـه ایـن مسـیر بـزرگ وصـل کنـد. او بـا 
بیـان اینکـه خوشـحالیم کـه در کنار ایـن فعالیت ها شـاهد 
حرکـت پرسـرعت خط دوم مترو هسـتیم، اظهار کـرد: نباید 
متـرو در خـط دو ۱۷ سـال بـه طـول بینجامـد در همیـن 
زمینـه ثابت شـد می تـوان با طراحـی درسـت و تأمین مالی 
درسـت کارهای چهارسـاله را چهارماهه خاتمـه داد. نوروزی 
تصریـح کـرد: هـرروز در ایـن شـهر شـاهد گشـایش های 
افتتـاح  نوبـت  نیسـت کـه در  پی درپـی هسـتیم و روزی 

نباشـیم و امـروز هشـتاد و پنجمیـن افتتـاح رقـم خـورد. او 
بـا بیـان اینکـه چنـد روز دیگر میدان شـهدای هسـته ای با 
بیـش از ۵۰۰ میلیـارد تومان هزینه بـا مجموعه خیابان های 
اطـراف آن بـه بهره بـرداری می رسـد، اظهـار کـرد: عدالـت 
فضایـی به نحو شایسـته در شـهر اجرا شـده اسـت و امروز 
نمی تـوان گفـت در زینبیه ورزشـگاه و سـالن مطالعه نداریم 
در ایـن راسـتا تمـام کوچه هـا و خیابان های حصه آسـفالت 
شـده اسـت. شـهردار اصفهان با اشـاره بـه اینکـه در زمینه 
عدالـت فضایی در خوراسـگان و رهنان سـینما ساخته شـده 
اسـت و ایـن حرکـت بـا سـرعت بـر اسـاس برنامـه ۱۴۰۵ 
تـداوم خواهـد یافت، گفت: هیچ کـس نباید هرگـز از برنامه 
۱۴۰۵ که مسـیری درراه ایجاد امید و توسـعه متوازن شـهر 
اسـت، کوتـاه بیایـد چراکه این راه بر اسـاس حرکت صحیح 
منطقـی علمی و نظرات کارشناسـی شـکل گرفته اسـت. او 
افـزود: دو هـزار و ۱۸۰ میلیارد تومان بـه اضافه ۷۰۰ میلیارد 
تومـان دیگـر اعتبار، تحـت عنـوان اوراق مشـارکت به این 
شـهر آمـده اسـت و ایـن بـه آن معناسـت کـه نزدیـک به 
۱۵۰۰ میلیـارد تومـان منابـع ملی برای مردم شـهر اصفهان 
در زیرسـاخت ها هزینـه شـده اسـت. نـوروزی اضافـه کرد: 
امیدواریـم بـا تلاش هـای مسـتمر اسـتاندار اصفهـان برای 
آب زاینـده رود شـاهد جـاری شـدن آب در رودخانـه کـه 
اولویـت اسـتان اسـت، باشـیم و نماینـدگان و دولـت نیـز 
 همیـن دغدغـه را دارنـد و با همـت والای همه این مسـئله

 حل می شود.

Á  در اصفهـان  شـهرداری  قـدرت  و  قـوت 
پـروژه شـهید سـلیمانی اجـرای 

در ادامـه، اسـتاندار اصفهـان اظهـار کـرد: شـهرداری 
اصفهـان بـا قـدرت و قوت پروژه شـهید سـردار سـلیمانی 
را به پیـش بـرد کـه از پیگیـری شـهردار، اعضـای شـورای 
اسـلامی شـهر و همـه افـرادی کـه دلشـان برای توسـعه 
رضایـی  عبـاس  می کنـم.  قدردانـی  می سـوزد،  اصفهـان 
ادامـه داد: قطعـا همه می دانیم که توسـعه واقعـی اصفهان 
هم زبانـی  گـرو  در  اسـتان  ایـن  جایـگاه  کـردن  پیـدا  و 
و همدلـی اسـت کـه در ایـن اسـتان وجـود دارد. اسـتاندار 

اصفهـان افـزود: ایـن تذکـر را نخسـت بـه خـودم می دهم 
کـه نبایـد اجـازه دهیـم ایـن وحـدت و هم زبانـی در همـه 
زمینه هـا از دسـت بـرود؛ اسـتان و شـهر مـا هنـوز جایگاه 
واقعـی خـود را پیـدا نکـرده اسـت اگرچـه در بخش هـای 
مختلـف زحمـات زیـادی کشـیده شـده امـا بایـد همدلـی 
در همـه حوزه هـا تـداوم پیـدا کنـد. او بـا بیـان اینکـه از 
همـکاری و همدلـی وزیـر راه و افـرادی کـه برای توسـعه 
اسـتان دلشـان می تپـد تشـکر می کنـم، ادامـه داد: تعویـق 
زمـان گشـایش ایـن پـروژه حکمتـی داشـت تا ایـن روز و 
زمـان تولـد حضـرت معصومـه )س( و آغاز هفتـه کرامت، 
ایـن برنامـه اجـرا شـود و به برکت ایـن روزها قـدر خدمت 

بـه مـردم را بدانیم.
Á شهر را از داخل اداره، اداره نکردیم

همچنیـن، شـیرین طغیانـی، رئیـس کمیسـیون عمران، 
شهرسـازی و معماری شـورای اسـلامی شـهر اصفهـان نیز 
بـا بیـان اینکـه منطقـه ۱۵ به عنوان شـهر خوراسـگان چند 
سـالی اسـت که به شـهر اصفهان ملحق شده اسـت، اظهار 
کـرد: در سـال ۷۸ عضو شـورای شـهر خوراسـگان بـودم و 
اجـرای ایـن پروژه جـزو آرزوهـای منطقه خوراسـگان بود و 
مرتبـا اسـمی از رینگ چهارم می شـنیدیم امـا متوجه منظور 
نمی شـدم تـا اینکـه به عضویت شـورای شـهر اصفهـان در 
دوره پنجـم رسـیدم و یکـی از تصمیمـات شـورای پنجـم 
بـا همراهـی شـهردار اصفهان ایـن پروژه بـود. او ادامـه داد: 
رعایـت عدالـت فضایـی یکـی از رویکردهـای مـا در اجرای 

طرح هـا بـود بنابراین جسـارت و شـجاعت شـروع این طرح 
به عنـوان یـک ابر پـروژه در این منطقـه اتفاق افتـاد. رئیس 
کمیسـیون عمران، شهرسـازی و معماری شـورای اسـلامی 
نزدیـک  از  کـه  فـردی  به عنـوان  افـزود:  اصفهـان  شـهر 
پروژه هـای شـهر را دنبـال می کنـم تمـام چهارشـنبه ها از 
صبـح زود شـهردار و معاونـان برای پروژه شـهید سـلیمانی 
و پروژه هـای عمرانـی را در دسـتور کار داشـتند کـه اگـر 
ایـن شـجاعت نبـود ایـن اتفـاق در کمتـر از دو سـال قابـل 
تحقـق نبـود. او اظهار کرد: اگر فقط پروژه سـردار سـلیمانی 
در ایـن دوره انجـام شـده بـود بازهـم ایـن اقـدام قابل تقدیر 
بـود امـا سـیل عظیمـی از پروژه هـا رخ داده کـه تنهـا بخش 
کوچکـی از پروژه هـای شـهر اسـت. طغیانـی تصریـح کرد: 
در آسـتانه انتخابات شـورای شـهر، در سـطح شـهر بنرهایی 
می بینیـم کـه برخـی نوشـته اند اداره کـردن شـهر از اداره 
امـکان نـدارد؛ اگـر شـهردار اصفهـان در ایـن دوره بـا ایـن 
روش توانسـته ایـن معجزه هـا را بـه پـا کنـد قابل تقدیـر 
در  نمی دانـم  هسـتند  بی انصـاف  این قـدر  اگـر  و  اسـت 
مـورد آنهـا چـه بگویـم. او ادامـه داد: به عنوان شـهروند این 
منطقـه و نـه فقط عضـو شـورای شـهر از سـازمان عمران، 
معاونـت عمـران و معاونـت اقتصـادی و از همـه افـرادی 
 کـه روزهـا و شـب ها بـرای ایـن پروژه هـا وقـت گذاشـتند

، تشکر و قدردانی می کنم.

با حضور وزیر راه و شهرسازی صورت گرفت

گشایش مجموعه پل ها و تقاطع چهارسطحی شهید سلیمانی
راه اندازی نخستین باشگاه 

کارآفرینی کودکان و نوجوان 
مبارکه

گروه استان: سومین جلسه هم اندیشی طرح »باشگاه 
کارآفرینی کودکان و نوجوان« با حضور محمد شفیع زاده، 
رئیــس آموزش وپــرورش شهرســتان، توکلــی معاون 
آموزشــی، فروغی کارشــناس مقطع متوسطه، جعفری 
کارشناس فناوری اطلاعات آموزش وپرورش شهرستان، 
روناســی رئیس مرکز رشد، آقاجانی مدیر پژوهش، صالح 
منش مســئول طرح پویش و روابط عمومی دانشگاه در 

آموزش وپرورش شهرستان مبارکه برگزار شد.
حمیدرضا روناســی در این جلسه، یکی از رسالت های 
مهــم وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعی را توســعه و 
ترویج فرهنــگ کارآفرینی عنوان کــرد و گفت: دنیای 
آینده دنیای پیچیده اطلاعات است و ورود به آن نیازمند 
افرادی توانمند و خلاق اســت. ایشــان خاطرنشان کرد: 
برای تقویــت چنین رفتارهایی باید از ســنین کودکی و 
نوجوانی شروع کرد؛ امروزه باید به کودک آموخت چگونه 
کارگروهی انجام دهد و با تفکر، خلاقیت، امید و پشتکار، 
سخت کوشــی و کســب مهارت¬های لازم به اهداف 
خود دســت یابد. روناسی افزود: با تأسیس این باشگاه در 
یک دوره دوســاله نگرش کارآفرینانه و افزایش خلاقیت 
و اعتمادبه نفــس در بین دانش آموزان تقویت می شــود؛ 
و یکی از مواردی که می تواند به شناســایی افراد خلاق 
کمک کند، ایجــاد کلاس های آموزش کارآفرینی و ایده 
پردازی، توانمندسازی و مهارت افزایی دانش آموزان دختر 
و پســر در دو رده سنی ۱۲ تا ۱۵ و ۱۵ تا ۱۸ سال خواهد 
بود. او گفت: ازاین رو مرکز رشــد دانشــگاه آزاد اسلامی 
واحد مبارکه در راســتای توســعه و ترویج کارآفرینی در 
شهرستان مبارکه، طرح »باشــگاه کارآفرینی کودکان و 
نوجوان« به منظور توانمندســازی و مهارت افزایی دانش 
آموزان متوسطه اول و دوم برای اولین بار با کمک سازمان 
آموزش فنی و حرفــه ای، آموزش وپرورش شهرســتان 
تفاهم نامه منعقد و اجرایی خواهد کرد. روناسی ادامه داد: 
با اجرایی شــدن طرح، انتظار می رود افزایش خلاقیت و 
نوآوری، عزت نفس، میل به موفقیت، آشنا نمودن اولیای 
دانش آموزان با مباحث کارآفرینی به منظور تربیت کودکان 
و نوجوانان در محیط خانواده برای افزایش توانایی¬های 
کارآفرینانه آنان در میان کودکان و نوجوان و نیز مربیان و 
معلمان مدارس حاصل گردد و لازم به ذکر اســت اجرای 
این طرح زمینه تعامل طولانی مدت را برای دانش آموزان 
برای ورود به دانشگاه ها و سایر اجزا اکوسیستم کارآفرینی 

نظیر مراکز رشد به شکل مطلوب فراهم می نماید.

تعیین حریم و بستر 64 
کیلومتر از مسیل های نطنز

مطالعات تعیین حد بستر و حریم ۶۴ کیلومتر از مسیل های 
نطنز اجرا شده و ۵۴ کیلومتر باقیمانده هم در دست مطالعه 

است.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما، رئیس اداره منابع آب 
شهرستان نطنز گفت: پارســال مسیل اوره محله مزرعه 
خطیر، یکی از نقاط حادثه خیز شهرستان نطنز که هرساله 
با وقوع ســیلاب دچار آب گرفتگی و خســارت می شد، 
 ساماندهی شد و دیواره سازی آن به طول ۳۵۰ متر اجرا شد.

جمال الدین صمصامی افزود: عملیات رپرگذاری مسیل های 
طامه، اوره و علیا به تعداد ۲۱۰ عدد رپر اجرا شده است. او 
گفت: با دریافت احکام قضایی ۱۷ مورد آزادسازی تصرفات 
واقع در بستر و حریم مسیل های شهرستان اجرا شده که 
 منجر به آزادســازی دو هزار و ۵۵۰ مترمربع شده است.
صمصامی با اشــاره به ۳۷۱ حلقه چاه مجاز در شهرستان 
نطنــز گفت: تمام چاه های کشــاورزی این شهرســتان 
به کنتور هوشــمند آب و برق مجهز هســتند و به وسیله 
کارت شــارژ میزان بهره برداری آن ها کنترل می شــود. 
رئیــس اداره منابع آب شهرســتان نطنز افزود: پارســال 
از روش جبــران حجمی اضافه برداشــت ۲۳ حلقه چاه 
 مجــاز میزان ۱ میلیون مترمکعب آب صرفه جویی شــد.

او با اعلام اینکه ۱۷ چاه مجاز در این شهرستان مجهز به 
کنتور حجمی هوشمند شده است، گفت: پارسال ۱۸ حلقه 
چاه غیرمجاز مسدود شد که منجر به جلوگیری از تخلیه 

سالیانه ۱۵۰ هزار مترمکعب آب شد.

انتخاب استاد دانشگاه کاشان 
جزو 1۰۰ محقق سرآمد کشور

به گفته معاون پژوهشی و فناوری دانشگاه کاشان، مسعود 
صلواتی نیاســر عضو هیئت علمی این دانشگاه به عنوان 
یکی از ۱۰۰ نفر محقق ســرآمد علمی کشــور انتخاب و 

معرفی شد.
به گزارش روابط عمومی دانشــگاه کاشــان، مجید 
منعم زاده روز گذشــته اظهار داشت: فدراسیون سرآمدان 
علمی ایران، تحت حمایــت و مدیریت معاونت علمی و 
فناوری ریاســت جمهوری با هدف دســتیابی جمهوری 
اســلامی ایــران به مرجعیــت علمی جهانی، در ســال 
جاری ۱۰۰ نفر از محققان کشــور را به عنوان سرآمدان 
علمی انتخاب کرده است که بر این پایه، صلواتی نیاسر با 
کسب اعتبار علمی ۸۲۳ حائز رتبه ۱۷ در گروه الف شد. او 
خاطرنشان کرد: این عضو هیئت علمی دانشگاه، با توجه به 
اعتبار علمی، حمایت هایی شامل پژوهانه، اعتبار خدمات 
شبکه آزمایشگاهی و امتیاز جذب محقق پسادکترا دریافت 
کرد. فدراسیون سرآمدان علمی کشور با هدف دستیابی به 
مرجعیت علمی با تلاش معاونت علمی و فناوری ریاست 
جمهوری تدوین و از ابتدای سال ۱۳۹۴ آغاز به کار کرده 
اســت و در نظر دارد با شناسایی مســتمر افراد توانمند و 
دارای بنیه علمی قــوی و ارائه حمایت های ویژه از آنان، 

کشور را به سمت مرجعیت علمی در منطقه سوق دهد.

    شهر   استان

دریافت استاندارد ایزو 5۰۰۰1 
در مدیریت انرژی برای 

شهرداری اصفهان
گــروه اصفهان: بــه گفته معاون خدمات شــهری 
شــهرداری اصفهان شــهرداری اصفهان استاندارد ایزو 

۵۰۰۰۱ را در مدیریت مصرف انرژی دریافت کرد.
حســین امیری اظهار کرد: مدیریــت انرژی همانند 
دیگــر رویكردهای مدیریتی در چارچوب یك سیســتم 
مدیریت، قابل اســتقرار در ســازمان ها اســت. سیستم 
مدیریــت انرژی بر اســاس ایــزو ۵۰۰۰۱ ابزاری برای 
بهبود مســتمر در زمینه مصرف انــرژی، كارایی انرژی 
و انتخــاب منابع انرژی اســت. او ادامه داد: از همین رو 
با استقرار سیســتم مدیریت انرژی برای نهادینه سازی 
كاهش هزینه های مصــرف انرژی، اســتفاده بهینه از 
انرژی، كاهش دفع آلاینده های زیســت محیطی، تأمین 
میزان انرژی مناســب با كیفیت و هزینه موردنظر ایجاد 
می شــود. معاون خدمات شهری شــهرداری اصفهان 
با اشــاره به دریافت اســتاندارد ایــزو ۵۰۰۰۱ در حوزه 
مدیریت مصرف انرژی گفت: شهرداری اصفهان با توجه 
به نوع خدمات در گستره تأسیســات و تجهیزات خود، 
ارائه خدمات در بیش از ۵۰۰ پارک شــهری، نورپردازی 
و روشــنایی اماکن عمومی و ابنیه تاریخی، آب نماهای 
متعدد و دیگر تأسیساتی که مستعد مصرف انرژی هستند 
خود را مکلف به رعایت استانداردهای بین المللی و ملی 
می داند. او ادامه داد: با توجه به سلسله اقدامات نرم افزاری 
و ســخت افزاری در سه سال گذشــته در حوزه مدیریت 
مصــرف انرژی، انجام مطالعات امکان ســنجی دریافت 
اســتاندارد مدیریت مصرف انرژی در برنامه شهرداری 
قرار گرفت که پس از ممیزی نهایی توسط شرکت های 
معتبر استقرار استاندارد انرژی، شهرداری اصفهان موفق 
به اســتقرار استاندارد ایزو ۵۰۰۰۱ شــد. امیری با اشاره 
به هدف اجرای اســتاندارد ISO ۵۰۰۰۱ در تأسیسات 
شــهری گفت: این اســتاندارد دربرگیرنده الزامات اجرا، 
نگهداری و بهبود سیستم مدیریت انرژی است که هدف 
آن توانمندسازی شــهرداری برای دستیابی به راهکاری 
به منظــور بهبود عملکــرد انرژی در بخــش کار آیی، 
اســتفاده و مصرف اســت. او تأکید کرد: ازاین پس همه 
اقدامات ســخت افزاری و نرم افزاری طراحی شبکه های 
تأسیســات و انتخاب تجهیزات در سطح شهر بر اساس 
این استاندارد انجام خواهد گرفت. معاون خدمات شهری 
شــهرداری اصفهان با اشــاره به اینکه اجرای استاندارد 
ISO ۵۰۰۰۱ به کاهش انتشار گازهای گلخانه ای منجر 
می شود، گفت: کاهش انتشار گازهای گلخانه ای، کاهش 
هزینه انرژی و ســایر پیامدهای مرتبط با محیط زیست 
از طریق مدیریت نظام مند انرژی بخشــی از نتایج پیاده 
شده صحیح و اصولی مبانی این استاندارد در هر سازمانی 
 ۵۰۰۰۱ ISO است. او در خصوص تأثیر اجرای استاندارد
در شهرداری اصفهان اظهار کرد: اجرایی شدن استاندارد 
ISO ۵۰۰۰۱ مدیریت شــهری را قادر می ســازد که با 
اجــرای اقدام ضروری برای بهبود عملکرد انرژی خود و 
ارائه انطباق سیستم با الزامات این استاندارد بین المللی، 
تعهدات اشاره شده در خط مشــی را محقق کند. امیری 
افزود: پیاده شدن استاندارد ایزو ۵۰۰۰۱ در حوزه مدیریت 
مصرف انرژی فرصت های مناسبی برای مدیریت شهری 
برای انعطاف پذیری بیشــتر در خصــوص هزینه های 
شهرداری و مصارف انرژی فراهم می کند. او تأکید کرد: 
در سال گذشته نیز شهرداری اصفهان موفق به دریافت 
جایزه معتبر ملی انرژی از سازمان مدیریت صنعتی کشور 
شد و این نقطه عطفی در راستای کاهش مصرف انرژی 

و هزینه توأم با افزایش خدمات است.

ایجاد کلینیک خودرو برای 
ناوگان  تاکسیرانی 

به گفته مدیرعامل ســازمان مدیریــت و نظارت بر 
تاکســیرانی شــهرداری اصفهان کلینیک خودرو برای 

ناوگان  تاکسیرانی این کلان شهر پیش بینی شده است.
هادی منوچهــری به ایمنا گفــت: کلینیک خودرو 
شامل پوشش آژانس ها، تاکسی های زرد و سرویس های 
مدارس می شــود که امیدواریم این پروژه به نتایج خوبی 
برسد. او با اشــاره به راه اندازی ســامانه ثبت نام و ارائه 
سرویس مدارس به دانش آموزان در شهر اصفهان، افزود: 
این اقدام برای اولین بار در اصفهان انجام شده و امکان 

رصد دانش آموزان از این نرم افزار امکان پذیر است.
مدیرعامل ســازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شهرداری اصفهان ادامه داد: این نرم افزار، نظارت والدین 
بــر رفت وآمدهای فرزندانشــان را امکان پذیر می کند و 
ســازمان نیز نظارت های کاملی روی حرکات ترافیکی 
رانندگان دارد همچنین امکان نظارت پولی شــهروندان 
و پرداخت هــا به شــکل دقیق تر وجــود دارد. او با بیان 
اینکه اجرای ایــن پروژه های الکترونیکی باعث افزایش 
بهــره وری و ســرعت و حذف لزوم مراجعــه والدین به 
شرکت ها است، گفت: با راه اندازی سامانه ثبت نام و ارائه 
ســرویس به دانش آموزان در سال تحصیلی جدید شاهد 
تأمین آرامش والدین و امنیت بیشتر دانش آموزان خواهیم 
بود. منوچهری تصریح کرد: در حال حاضر با حمایت های 
رانندگان، شهردار و شورای شهر در بخش های مختلف 
اقدامات خوبی شــده است تا بر فعالیت بیش از ۱۵ هزار 
خودرو و تاکسی های اینترنتی نظارت های لازم را داشته 
باشــیم. این ســازمان در گذشــته با معضلاتی روبه رو 
بود که حل شــده و اکنون شــاهد وجود آرامش در این 
مجموعه هستیم. مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر 
تاکسیرانی شهرداری اصفهان ادامه داد: در حال حاضر با 
شهروندان تعاملات خوبی داریم به گونه ای که با کاهش 
شکایت های شهروندان و تنش های رانندگان با سازمان 

و بازرس ها روبه رو شده ایم.

گفتنی اســت، ابر پروژه مجموعه پل ها و تقاطع چهار سطحی سپهبد شهید سلیمانی که یکی از بخش های اصلی رینگ چهارم شهر 
اصفهان و در مســیر ابتدایی این راه قرار دارد، بعد از 20 ماه تلاش پیمانکاران، مدیران، کارگران تکمیل شده و با 5 پل، چهار رمپ و دو 
لوپ بهره برداری شد. این طرح عمرانی با قرار گرفتن در دروازه ورودی شهر اصفهان از سمت شرق شهر، نقش مهمی در هدایت ترافیک 
خودروهای ســنگین و باری به خارج از شهر اصفهان و نجات ســه منطقه 10، 14 و 15 از تصادفات و حوادث ناشی از عبور خودروهای 
سنگین و نیز آلودگی هوا و صوتی دارد. برای آزادسازی بیش از 200 هزار مترمربع زمین موردنیاز برای اجرای این طرح حدود 31 میلیارد 
تومان هزینه شــده است. در مجموع برای اجرا و آزادسازی این پروژه کلان شــهر اصفهان، دو هزار و 170 میلیارد ریال اعتبار از سوی 

مدیریت شهری اصفهان صرف شده است.



  4i n f o @ e s f a h a n e m r o o z . i r
w w w . e s f a h a n e m r o o z . i r برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار

در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
4094 شـــمــاره   | هفدهم  ســـال   |  1400 خرداد   24  | دوشنبه 
شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

جامعه

گروه جامعه| روز گذشته در نشست بررسی مشکلات 
نسخه نویســی الکترونیکی که با حضور مجازی روسای 
بیمارستان های استان اصفهان برگزار شد، رئیس دانشگاه 
علوم پزشــکی اصفهان با اشــاره به اینکه در حال حاضر 
نســخه الکترونیک به صورت فیزیکی نوشــته و ارســال 
می شود، گفت: نوشتن و ارسال نسخه الکترونیک در حدود 
۵۰ درصد از بیمارســتان ها و مراکز درمانی اســتان انجام 

می شود که انتظار داریم خیلی بیشتر از این باشد.
به گزارش ایسنا، طاهره چنگیز اظهار کرد: نسخه نویسی 
الکترونیکی یکی از تکالیف قانون برنامه ششــم است که 
تاکنون به طورجدی اجرا نشــده اســت. پیش از آن تبادل 
الکترونیک اســناد به عنوان پایلوت کشور در اصفهان اجرا 
شد، اما در مورد نســخه الکترونیک تاکنون اقدام اساسی 
انجام نداده ایم چون معتقد بودیــم کار باید اصولی انجام 
شود. او با بیان اینکه نسخه نویسی الکترونیک، وسیله است 
که برای استفاده از آن باید از مواهبی نیز برخوردار شویم، 
گفت: باید به نوعی از این وسیله برای نظارت بهتر استفاده 
کنیم، درعین حال معتقد بودیم اســتفاده از این مسیر نباید 
کار حوزه درمان را مضاعف یا سخت تر کند. رئیس دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان با تأکید بر اینکه ابزارهای الکترونیک 
معمولا کار را تســهیل می کنند، اما اگــر خدمات تحت 
شــعاع قرار گیرد نقض غرض است، تصریح کرد: خدمات 
الکترونیک باید در خدمت درمان باشــد و نه برعکس. او 
ادامه داد: اصرار داشــتیم نسخه نویسی الکترونیک در یک 
بســتر واحد باشد و بتوان از داده ها اســتفاده کرد، امکان 
نسخه نویســی الکترونیک فقط روی کامپیوتر نباشد و بر 
روی وسایل الکترونیک دیگر هم قابل اجرا باشد و مواردی 
ازاین دســت، اما این اتفاق نیفتــاد و در عمل باوجود همه 
گلایه ها و ناخرســندی ها از نحوه انجام کار، باید این کار 
را انجام دهیم. چنگیز با اشــاره به اینکه نسخه نویســی 
الکترونیک تکلیف بالادستی برنامه ششم توسعه است و اگر 
انجام ندهیم محکوم به ترک فعل هستیم، افزود: علاوه بر 
این اگر این کار را انجام ندهیم مطالبات ما از سازمان های 
بیمه گر پرداخت نمی شود و مجبوریم اشکالات را برطرف 
کنیم، هرچند برخی از اینها در اختیار اســتان نیست و باید 
از طریق کشــور انجام شود. رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهــان با بیان اینکه هنوز اشــکالات نرم افزاری وجود 
دارد، گفت: محدودیت سخت افزاری وجود دارد و اعتباری 
برای تأمین ســخت افزارهای موردنیاز در اختیار دانشگاه 
قرار نگرفته است، ضمن اینکه مشکلات مدیریتی و نبود 
هیئت رئیســه مدیریتی هم وجــود دارد، اما ناچار به اجرا 
هســتیم. او خاطرنشان کرد: امیدواریم تصور نشود شرایط 
بیمارســتان ها را درک نمی کنیم، در شرایطی هستیم که 
تعلل در انجام نسخه نویسی الکترونیکی آسیب بیشتری به 
مجموعه می زند، بنابراین چاره ای نداریم جز اینکه شروع 
کنیم و به مرور مشــکلات را برطرف کنیم. چنگیز، تهیه 
زیرساخت های سخت افزاری و سیستم های کامپیوتری را 
بخشی از دغدغه های دانشگاه علوم پزشکی برای اجرای 
نســخه الکترونیک دانســت و افزود: باید سیســتم هایی 
داشــته باشــیم که قابلیت های لازم را داشته باشد. او در 
مورد بیمارانی که تحت پوشــش هیچ بیمه ای نیستند اعم 
از ایرانــی و اتباع خارجی، توضیح داد: تا زمانی که تحویل 
نسخه در داروخانه ها به صورت فیزیکی امکان پذیر است، 
باید همان روال ســابق طی شود، اما اگر به جایی رسیدیم 
که داروخانه به هیچ عنوان و بدون نســخه الکترونیک به 

بیمــار دارو تحویل ندهد که فکــر نمی کنم کمتر از یکی 
دو ســال آینده انجام شــود، باید فکر دیگری کرد، اما تا 
آن زمان کما فی ســابق خدمات رسانی به این بیماران از 
طریق نســخ فیزیکی انجام می شود. رئیس دانشگاه علوم 
پزشــکی اصفهان بزرگ ترین کمکی که تأمین اجتماعی 
می تواند به اجرای نســخه الکترونیک بکند را شبیه شدن 
دو سیســتم بیمه دانســت و گفت: لزومی ندارد برای هر 
بیمار بســته به اینکه چه بیمه ای دارد سیســتم تغییر کند 
و امیدواریــم خود بیمه ها نیز این مطالبه ما را دنبال کنند. 
او با بیان اینکه نسخه نویســی الکترونیک، به این معنا که 
نســخه به صورت الکترونیک نوشته شود، نه اینکه نسخه 
را بنویسیم و از طریق سیســتم الکترونیک ارسال کنیم، 
هنوز درصد بالایی در اســتان ندارد، گفت: ارسال نسخه 
به شــکل الکترونیک بیش از ۵۰ درصد انجام شده است. 
چنگیز نسخه نویســی الکترونیک را مستلزم این دانست 
کــه نرم افزارها و ســخت افزارهای موردنیاز به طور کامل 
در اختیار و به ســهولت قابل اســتفاده برای کاربران باشد 
و افــزود: در این زمینه مشــکلاتی وجــود دارد؛ ازجمله 
اینکه مســیر اســتفاده برای بیمه هــای مختلف متفاوت 
اســت، بنابراین پزشک برای بیمه تأمین اجتماعی با یک 
سیســتم و برای بیمه ســلامت باید با یک سیستم دیگر 
کار کند که کار را ســخت و استقبال پزشکان را کم کرده 
اســت. او با تأکید بر اینکه تهیه سخت افزارهای موردنیاز 
برای بخش خصوصی و دولتی هزینه بســیار ســنگینی 
 دارد و منبعــی برای تأمین این هزینــه حداقل در بخش
 دولتی دیده نشده، توضیح داد: درست است بیمه ها بخشی 
از مطالبات ما را به صورت پیش پرداخت می دهند ولی این 
پرداختی بابت خدماتی اســت که از قبل ارائه شده و ما به 
کســانی که خدمت ارائه کرده یــا تجهیزات و دارو از آنها 

خریــداری کرده ایم بدهی داریم و بایــد این پول را بابت 
دیون خود هزینه کنیم. همچنیــن  در مورد نرم افزار هم 
تفــرق و چندگانگی بیمه ها در حوزه نرم افزاری به شــدت 
آزاردهنده اســت و رضایتمندی را کم کرده است. رئیس 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با بیان اینکه نسخه نویسی 
الکترونیک بحث مهم و زیربنایی اســت، گفت: باید نقش 
دانشــگاه های علوم پزشکی و دسترســی به داده ها دیده 
شــود وگرنه از مزایایی که باید از نظــر اعمال نظارت و 
اطمینان از اجرای دســتورالعمل داشــته باشــد بهره مند 
نمی شــویم. در حال حاضر نســخه به صورت الکترونیک 
ارســال می شــود، یعنی نسخه فیزیکی نوشــته و ارسال 
می شــود اما اینکه نسخه الکترونیک نوشته و ارسال شود 
حدود ۵۰ درصد در بیمارســتان ها و مراکز انجام می شود 
که انتظار داریم خیلی بیشــتر از این باشد. او خاطرنشان 
کرد: در نسخه نویســی الکترونیک مزایــای زیادی داریم 
از جمله اینکه اشــکال در خواندن نســخه حذف و داروها 
شخصی می شود، داروهای خارج از دارونامه رسمی کشور 
تجویز نمی شــود و ... بنابراین باید به سمت نسخه نویسی 
الکترونیــک برویــم، اما بایــد از نظر زیرســاخت های 
نرم افزاری و ســخت افزاری مساعدت هایی بیشتری شود 
تا این تغییر به درســتی انجام شود، برای این منظور باید 
 برنامه ریزی هوشمندی داشــته باشیم و در مقابل مزایای 

خوبی به دست آید.  
Á  89 درصد مطب پزشکان به سامانه نسخه

الکترونیک وصل شده اند
همچنین در این نشست مدیرکل بیمه سلامت استان 
اصفهان اعلام کرد: هم اکنون ۸۹ درصد مطب پزشــکان، 
۹۶ درصد مراکز شــامل داروخانه ها، آزمایشگاه ها و مراکز 
تصویربرداری، ۷۷ درصد درمانگاه های دولتی و خصوصی 

غیردانشــگاهی و خیریه، ۹۵ درصد بیمارستان ها و ۱۰۰ 
درصد بیمارســتان های دولتی در استان به سامانه نسخه 
الکترونیک متصل شــده اند. حسین بانک گفت: بر اساس 
تکالیف قانون برنامه ششم توســعه و تبصره های بودجه 
سال ۱۳۹۹ و ۱۴۰۰ نسخه الکترونیک تکلیف و پرداخت ها 
منوط به ارسال نسخه الکترونیک شده و غیر از این شکل 
پرداخــت، دخل و تصــرف در اموال دولتی قلمداد شــده 
است، بنابراین اجرای نسخه الکترونیک برای سازمان های 
بیمه گر تکلیف شده است. او با بیان اینکه در این شرایط و 
در فرصت کمی که اجرای نسخه الکترونیکی را در استان 
اصفهان شروع کردیم، اقدامات انجام شده جای قدردانی 
دارد، گفت: قرار بود نســخه الکترونیک در بســتر سپاس 
انجام شود و شروع به نوشتن برنامه ای خاص کردیم، ولی 
درنهایت قرار شــد در استان اصفهان نیز از همان مسیری 
که در کشــور انجام می شود، دنبال شــود. مدیرکل بیمه 
سلامت استان اصفهان افزود: هم اکنون ۸۹ درصد مطب 
 پزشکان، ۹۶ درصد مراکز شامل داروخانه ها، آزمایشگاه ها 
و مراکــز تصویربرداری،  ۷۷ درصد درمانگاه های دولتی و 
خصوصی غیردانشگاهی و خیریه، ۹۵ درصد بیمارستان ها 
و ۱۰۰ درصد بیمارســتان های دولتی در استان به سامانه 
نسخه الکترونیک متصل شده اند. او با یادآوری اینکه این 
مراکز نسخه الکترونیک ارسال می کنند ولی نسخه نویسی 
الکترونیک درصــد پایینی دارد، گفت: اســتان اصفهان 
نســبت به کشور در میانه های جدول قرار دارد، درحالی که 
هدف اصلی نسخه نویســی الکترونیک است اما نسبت به 
کل کشــور و انتظاراتی که از اســتان اصفهان وجود دارد 
پایین هســتیم و امیدواریــم این آمار بهتر شــود. بانک 
با اشــاره به آمادگی که در ســطح دانشگاه علوم پزشکی 
برای اجرای نسخه الکترونیک وجود دارد، گفت: امیدواریم 
 مسائل و مشــکلات نیز حل شــود، هرچند نتوانسته ایم
 انتظارات دانشگاه علوم پزشــکی در پرداخت ها را پاسخ 
دهیم و آنچه پرداخته شــده مطالبات دانشــگاه بوده، اما 
امیدواریــم در تهران بــه این موضوع توجه کنند. ســید 
 مهدی جاوید، کارشــناس مســئول پزشــکان اداره کل

 بیمه سلامت اســتان اصفهان نیز در این نشست اظهار 
 )ERX( کرد: هرچند ســامانه نسخه نویســی الکترونیک
مشکلات خاصی دارد و دیر به ســامانه ورود پیدا کردیم 
اما تلاش شــد در انتهای کار و رفع مشکلات به سامانه 
ورود کنیم که چالش ما به حداقل برســد، به همین دلیل 
استان اصفهان یک اســتان به آخر مانده وارد این سامانه 
شد. او با اشاره به اینکه نسخه نویسی الکترونیک روزبه روز 
تغییر و اصلاحاتی در آن انجام می شــود که مؤسسات و 
بیمارستان هایی که با آن کار می کنند تفاوت ها را می بینند، 
گفت: مثلا چالشــی در مــورد نام کاربــری و رمز عبور 
پزشکان داشتیم که این مشکل را به تهران اطلاع رسانی 
کردیم تا برطرف شــود و حدود یک هفته اســت که پنل 
بر اســاس کد ملی و موبایل پزشک فعال است. این کار 
کمک کرد تا پزشــکان به ویژه در بیمارستان های بزرگ 
و دولتی کمتر دچار مشــکل شوند. جاوید با بیان اینکه از 
بیمارستان ها خواسته ایم اگر سامانه دچار مشکلاتی است 
به ما اطــلاع دهند تا نواقص را به تهــران اطلاع داده و 
در کمتریــن زمان حــل کنیم، تصریح کــرد: ناچاریم در 
الکترونیک )ERX( نسخه نویسی  سامانه نسخه نویســی 
 کنیم و از مهرماه پرداخت در اسناد کاغذی مشکل قانونی

 ایجاد می کند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:

تنها ۵۰ درصد نسخه الکترونیک در اصفهان 
اجرا می شود

موجودی واکسن اصفهان 
نزدیک به صفر است

مسئول بیماری های واگیر مرکز بهداشت استان اصفهان با 
اعلام اینکه موجودی واکسن استان نزدیک به صفر است 
و به همین دلیل واکسیناسیون هیچ گروه جدیدی شروع 
نشــده، گفت: تاکنون نزدیک به ۲۷۰ هزار نفر در استان 
نوبت نخست واکسن و حدود ۷۰ هزار نفر دو نوبت واکسن 

را دریافت کرده اند.
رضا فدایی به ایسنا گفت: تقریبا تمام واکسن کرونایی را 
که وزارت بهداشت به استان اصفهان تخصیص داده بود 
به گروه های هدف یعنی افراد ۷۰ ســال به بالا، بیماران 
خاص و قبل از آن به کادر بهداشت و درمان تزریق کردیم 
و موجودی استان نزدیک به صفر است، به همین دلیل 
واکسیناســیون هیچ گروه جدیدی شروع نشده و منتظر 
دریافت محوله جدید واکسن از وزارت بهداشت هستیم. 
او با اشــاره به اینکه از اوایل خرداد به بعد اتفاق جدیدی 
در زمینه واکسیناســیون کرونا در اســتان نیفتاد، گفت: 
تاکنــون نزدیک به ۲۷۰ هزار نفر نوبت اول واکســن و 
حدود ۷۰ هزار نفر دو نوبت واکســن را دریافت کرده اند. 
مسئول بیماری های واگیر مرکز بهداشت استان اصفهان 
با بیان اینکه اگر هرچه ســریع تر واکسن کرونا از وزارت 
بهداشت به استان نرســد برای تزریق دوز دوم واکسن 
شهروندان مشــکل خواهیم داشت، گفت: از شهروندان 
درخواست کرده ایم به مراکز واکسیناسیون مراجعه نکنند 
و کســانی که هنوز واکسن نزده اند منتظر پیامک باشند 
تا بعد از دریافت واکســن های جدید، از آنها برای تزریق 
واکسن دعوت کنیم. او خاطرنشان کرد: ما دوست داریم 
برنامه واکسیناســیون طبق نظم پیش بــرود، اما تأمین 
نشدن واکســن در مقاطع منظم، کار را با مشکل مواجه 
می کند. فدایی در مورد زمان تحویل واکسن جدید کرونا 
به اصفهان نیز گفت: ما هم از طریق رسانه های جمعی در 
جریان اخبار و منتظر دریافت واکسن های جدید هستیم 
تا بتوانیم واکسیناســیون گروه های جدید را شروع کنیم، 
اما هنوز خبری نیست. مسئول بیماری های واگیر مرکز 
بهداشت استان اصفهان همچنین با اعلام اینکه امسال 
موردی از ســرخک اثبات شــده در اصفهان نداشته ایم، 
گفت: چیزی که باعث نگرانی مردم شود وجود ندارد، اما 
مردم باید واکسیناسیون کودکان را به موقع انجام دهند 
 تا از رخنه بیماری های واگیردار مثل ســرخک به جامعه

 پیشگیری شود.

رقابت 3444 فعال قرآنی در 
مسابقات کشوری قرآن در 

استان اصفهان
گروه جامعه: به گفته رئیس اداره امور قرآنی اوقاف و 
امور خیریه استان اصفهان سه هزار و ۴۴۴ نفر در چهل 
و چهارمین مســابقات قرآن از اســتان اصفهان ثبت نام 
کرده اند که این آمار بیانگر افزایش چشمگیر متقاضیان 
بوده است. حمید بخشی با اشاره به پایان ثبت نام متقاضیان 
برای حضور در چهل و چهارمین دوره مسابقات کشوری 
قرآن کریم سازمان اوقاف و امور خیریه در استان اصفهان 
اظهار داشــت: ثبت نام در این مسابقات از ۱۳ اردیبهشت 
آغاز و تا ۱۳ خردادماه ادامه داشت. او با بیان اینکه سعی 
کردیم از همه ظرفیت ها برای مشارکت حداکثری فعالان 
قرآنی استان اصفهان در این مســابقات استفاده کنیم، 
افزود: خوشــبختانه نیز آمار ثبت نامی ها بیانگر استقبال 
خوب در چهل و چهارمین دوره مسابقات کشوری قرآن 
کریم ســازمان اوقاف و امور خیریه در اســتان اصفهان 
اســت. رئیس اداره امور قرآنی اوقاف و امور خیریه استان 
اصفهان با بیان اینکه رســانه ها و فضــای مجازی ابزار 
تبلیغی بسیار خوبی برای افزایش ثبت نام متقاضیان برای 
حضور در مسابقات قرآن کریم بود، ادامه داد: همچنین با 
قرار دادن روزشمار برای ادارات شهرستان ها آنها را برای 
مشارکت بیشتر ترغیب کردیم. او تصریح کرد: در برخی از 
شهرستان ها که در سال گذشته حتی یک شرکت کننده نیز 
در مسابقات قرآن نداشتیم در سال جاری ۱۳ نفر ثبت نام 
کرده اند و این امر برای ما جای خرسندی دارد. بخشی با 
تأکید بر اینکه در چهل و چهارمین دوره مسابقات کشوری 
قرآن کریم سازمان اوقاف و امور خیریه در استان اصفهان 
سه هزار و ۴۴۴ نفر در ۱۰ رشته شرکت کرده اند، افزود: این 
آمار در مقایسه با سال گذشته که مجموع شرکت کنندگان 
حــدود یک هزار و ۴۰۰ نفر بوده افزایش ســه برابری را 
نشــان می دهد. او افزود: بر این اســاس یک هزار و ۱۸ 
نفر شــامل ۶۶۳ نفر خانم و ۳۵۵ نفر آقا در بخش تفسیر 
قرآن، ۲۲۴ نفر شامل ۷۹ نفر خانم و ۱۴۵ نفر آقا در بخش 
دعاخوانی، ۴۲۹ نفر حفظ پنج جز شــامل ۳۸۴ نفر خانم 
و ۴۵ نفر آقا، ۴۱۳ نفر حفظ ۱۰ جز شــامل ۳۷۴ خانم و 
۳۹ نفر آقا، ۲۷۶ نفر حفظ ۲۰ جز شــامل ۲۳۰ نفر خانم 
و ۴۴ نفر آقا، ۲۲۱ نفر حفظ کل شــامل ۱۸۵ نفر خانم و 
۳۶ نفر آقا، ۴۹۸ نفر قرائت ترتیل شامل ۱۸۳ نفر خانم و 
۳۱۵ نفر آقا، ۱۷۳ نفر قرائت تحقیق شامل ۶۱ نفر خانم 
و ۱۱۲ نفر آقا، ۱۶۲ نفر در بخش اذان همه آقا و ۶ گروه 
نیز از شهرســتان های خمینی شهر و اصفهان در بخش 
تواشیح شرکت کرده اند. رئیس اداره امور قرآنی اوقاف و 
امور خیریه اســتان اصفهان تصریح کرد: در مجموع دو 
هــزار و ۱۵۹ نفر خانم و یک هزار و ۲۸۳ نفر آقا در چهل 
و چهارمین دوره مســابقات کشوری قرآن کریم سازمان 
اوقاف و امور خیریه در اســتان اصفهان شرکت کرده اند. 
او با بیان اینکه اســتان اصفهان را برای برگزاری چهل 
و چهارمین دوره مســابقات کشوری قرآن کریم سازمان 
اوقاف و امور خیریه به هشت بخش تقسیم کرده ایم، گفت: 
سعی ما بر این است که با توجه به شیوع کرونا مسابقات 
را به صورت ویدئوکنفرانسی برگزار کنیم و برای این امر با 
اجازه اداره امور قرآنی سازمان اوقاف از داورانی بهره ببریم 
 که در طرح ســاماندهی داوران قرآن کریم نمره خوبی 

را دریافت کرده اند.

    کوتاه از کشور   کوتاه از اصفهان

تزریق دز دوم واکسن کرونا 
یکسان با دز اول

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا ضمن تشریح وضعیت 
کرونا در کشــور دربــاره نحوه واکسیناســیون پس از بروز 
مشــکلاتی در تأمین دز دوم واکسن ها، گفت: برنامه ما در 
کشور این است که هر واکسنی که تزریق کردیم، دز دومش 
را هم از همان نوع دز اول تزریق کنیم و فعلا سیاســت ما 
این نیست که دز دوم متفاوت باشد اما در آینده ممکن است 

سیاست تغییر کند.
به گزارش ایســنا، دکتر علیرضا رئیســی، گفت: هفتاد 
و دومین جلسه ســتاد ملی مقابله با کرونا برگزار و گزارش 
دهــی ارزیابی عملکرد و مدیریت پیک چهــارم کرونا ارائه 
شــد و مقایسه ای با سایر کشورها صورت گرفت و مباحثی 
در حوزه اقتصادی مطرح شد. رئیسی درباره آخرین وضعیت 
رنگ بندی شهرهای کشــور گفت: امروز ۱۳ شهر قرمز در 
سطح کشور داریم. همچنین ۲۰۸ شهر نارنجی و ۲۲۷شهر 
نیز در وضعیــت زرد قرار دارند. در کل برآیند کلی کشــور 
روند نزولی است و به جز برخی استان ها به ویژه استان های 
جنوبی، روند نزولی است.وی درباره شهرهای قرمز گفت: ۳ 
شهر شامل شهرهای ایرانشهر، چابهار و نیکشهر در استان 
سیستان و بلوچستان و همچنین شهر پاوه در استان کرمانشاه 
و بقیه شهرهای قرمز مربوط به استان هرمزگان است و تنها 
مرکز اســتان قرمز نیز بندرعباس است. شهرهای بستک، 
بندرلنگه، بندرعباس، جاســک، حاجی آباد، رودان، پارسیان، 
قشم و میناب جزو شهرهای قرمز هرمزگان هستند. مجاورت 
استان بوشهر با استان هرمزگان سبب درگیری شده است. 
به طورکلی روند بیماری نزولی است.رئیسی تأکید کرد: بحث 
رعایت پروتکل ها اگرچه افزایش داشته است اما از ۷۰ درصد 
رعایت پروتکل راضی نیستیم و این درصد باید افزایش یابد 
و بالای ۸۵ درصد برســد. فعلا روند مطلوب است اما ثابت 
شده است که با کاهش رعایت ها بیماری اوج می گیرد.وی 
درباره واکسیناســیون کرونا در کشور اظهار کرد: از دو منظر 
سعی کردیم با خرید واکسن خارجی و حمایت از تولید داخلی 
واکســن تهیه کنیم. در این مدت شاهد بدعهدی زیادی از 
کشــورها بودیم و این موضوع در سطح دنیا مطرح است و 
حدود ۸۰ درصد واکسن های دنیا  را ۶  کشور تزریق کردند 
و سهم کشورهای فقیر حدود ۲۵ تا ۳۰ عدد تزریق است . ما 
قراردادهای مختلفی بستیم و یکی از آنها از سبد کوواکس 
است که ۱۶.۸ میلیون دُز از سبد کوواکس خریدیم که مقدار 
کمی از آن به ما رسیده است. کل واکسن وارد شده به کشور 
از محل سایر قراردادها حدود ۵ میلیون ۴۰۰ هزار تا است و 
با این تعداد در فاز یک گروه بهداشــت درمان و در فاز دوم 
گروه های ســنی تا بالای ۷۰ سال را واکسینه کردیم و بنا 
بود بالای ۶۵ ســال هم واکسینه شوند که بر اساس قولی 
که دادند واکسن به دستمان نرسید و روند واکسیناسیون با 
تأخیر مواجه شد و اقدام به تکمیل واکسیناسیون بالای ۷۰ 
سال و تزریق دز دوم کردیم.وی افزود:  دز دوم واکسن های 
مختلف باهم تفاوت هایی دارند. واکســن اسپوتنیک دُز اول 
و دوم متفاوتی دارد و ۱۰۰ هزار دز دوم واکســن اسپوتنیک 
هفته قبل به دســتمان رســید. در مورد سایر واکسن ها که 
مشابه است  در این هفته محموله ای به دستمان می رسد و 
تکمیل واکسیناسیون دُز دوم را انجام می دهیم. اگر با اطمینان 
صحبت می کنیم مبنای ما تولید داخل اســت. واکسن های 
ایرانی زیــر نظر کمیته های مختلف به خوبی روند را دنبال 
می کنند و اگر مراحل را به درستی طی کنند  و در مورد فاز دوم 
گواهی لازم را بگیرند جلسه بررسی نهایی آن روز سه شنبه 
انجام می شــود و اگر مراحل را پاس کنند و تاییدیه بگیرند، 
واکسن داخلی می تواند از پایان این هفته یا هفته آینده مجوز 
مصرف اضطراری را اخذ کند و واکســن ایرانی در دسترس 

باشد. 

برگزاری پویش اهدای خون 
دانشجویان علوم پزشکی 

معاونت فرهنگی و دانشــجویی وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشــکی با همکاری سازمان انتقال خون ایران به 
مناسبت روز جهانی اهداکنندگان خون، پویش بزرگ اهدای 
خون دانشجویان رشته های علوم پزشکی سراسر کشور را با 

عنوان »اهدای خون، تداوم زندگی« برگزار می کند.
۱۴ ژوئن برابر با ۲۴ خردادماه مقــارن با زادروز »کارل 
لنداشتاینر« کاشف گروه های خونی توسط سازمان بهداشت 
جهانی به نام روز جهانی اهداکنندگان خون نام گذاری شده 
است به همین مناسبت معاونت فرهنگی و دانشجویی وزارت 
بهداشــت در برنامه ای مشترک با همکاری سازمان انتقال 
خون ایران و کانون های فرهنگی دانشجویی دانشگاه های 
علوم پزشکی سراسر کشور پویشی موسوم به »اهدای خون، 
تداوم زندگی« را در روزهــای ۲۳ و ۲۴ خردادماه برپا کرده 
httpS://www. www.IbtO.IR و  است.وب سایت های 

mEfda.IR  ســازمان انتقال خون ایران و معاونت فرهنگی 
دانشــجوی وزارت بهداشت این رویداد ملی را اطلاع رسانی 
می کنند.این برنامه در راستای تفاهم نامه ای که با هدف ارتقای 
فرهنگ اهدای خون و اســتفاده از ظرفیت علمی و معنوی 
دانشــجویان علوم پزشکی در تاریخ اول اردیبهشت ماه بین 
ســازمان انتقال خون و معاونت فرهنگی دانشجویی وزارت 
بهداشت منعقد شده است اجرا می شود.پیش از این دکتر سیما 
سادات لاری معاون فرهنگی و دانشجویی وزارت بهداشت 
با پیوستن به پویش هایی از جمله قرار مهربانی، نذر خون و 
شکرانه  سلامت که هریک به نحوی سعی در ترغیب آحاد 
مردم برای کمک رســاندن به همنوعان با اهدای خون در 
پاندمی کووید۱۹ داشته همراهی خود و مجموعه ای معاونت 
فرهنگی و دانشــجویی وزارت بهداشت را نشان داده است.

به مناسب روز جهانی اهداکنندگان خون، سازمان بهداشت 
جهانی به کشورها استفاده از ظرفیت جوانان و ترغیب آنان 
به اهدای خون توصیه کرده است.به مناسبت گرامیداشت روز 
جهانی اهدای خون با برگزاری برنامه هایی به صورت مجازی 
از اهداکنندگان خون، پلاسما و همچنین اهداکنندگان پلاسما 

بهبودیافته های کرونا قدردانی خواهد شد.

بــه اعتقاد معاون رئیس جمهوری و رئیس ســازمان 
حفاظت محیط زیســت باید بتوانیــم فرهنگی که برای 
عموم مردم در حفاظت از محیط زیست در نظر گرفته ایم 
را به سیاست گذاران هم تعمیم دهیم و بگوییم که بدون 
حفظ محیط زیست کشور قادر به ادامه حیات نخواهد بود.

به گزارش ایرنا، عیســی کلانتری روز گذشــته در 
مراســم رونمایی از سند برنامه ارتقای فرهنگ حفاظت 
از محیط زیســت که به صورت آنلاین و با حضور ســید 
عباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی برگزار شد، 
افزود: مردم می دانند که باید برای ادامه زندگی فرزندان 
خود در این ســرزمین به حفظ محیط زیست توجه کنند، 
نیاز داریم که ایــن توجه را به تصمیم گیران نیز منتقل 

کنیم تا منافع بلندمدت کشور قربانی نشود.
او با بیان اینکه ۴۰ سال پیش ۱۳۲ میلیارد مترمکعب 
آب تجدید پذیر در کشور داشــتیم و اکنون ۴۰ میلیارد 
مترمکعب از آن کاهش یافته، اظهار داشــت: این یعنی 
توجهی به توسعه پایدار نداریم و توسعه پایدار را شوخی 
گرفته ایم درحالی که انســان بــرای ادامه حیات خود به 
طبیعت نیــاز دارد، مقام معظم رهبری نیز فرموده اند که 
محیط زیست مسئله این دولت و آن دولت و این نسل و 
آن نسل نیست. کلانتری اظهار داشت: در کشور اهداف 
کوتاه مدت بر منافع بلندمدت غالب شده و حاضر هستیم 
که برای تولید چهار کیلو مواد غذایی محیط زیســت را 
قربانی کنیم. رئیس ســازمان حفاظت محیط زیســت با 

بیان اینکه آخرین گزارش های ســازمان زمین شناسی 
بیانگر این اســت که به طور متوسط ســالانه در کشور 
۲۵۰ میلی متر نشســت زمین صــورت می گیرد، گفت: 
این مشکلات ناشی از تصمیم گیری های نادرست است. 
کلانتــری تصریح کرد: مســائلی از جمله کاهش منابع 
آب، فرسایش خاک، فرسایش ژنتیک، مرگ ومیر در اثر 
آلودگی هوا و ... غیرقابل جبران هســتند، زمانی بیرجند 
شهر تمیز کشور بود اما اکنون مشهد و تبریز نیز به جمع 

شهرهای تمیز اضافه شــده، این مسئله نشان می دهد 
که توســعه فرهنگ عمومی در مســائل محیط زیستی 
اثرگذار است. معاون رئیس جمهوری با بیان اینکه کاش 
همان گونه که مردم از راهنمایان محیط زیســت تبعیت 
می کنند، سیاســت گذاران نیز این طور باشند، گفت: در 
برنامه ششم توســعه آمده است که کشور ۹۵ درصد در 
تولید محصولات کشاورزی خودکفا باشد، این یعنی بیلان 
منفی آب ســه برابر امروز شود. کلانتری افزود: ازاین رو 

نیاز داریم که در موازات فرهنگ سازی برای مردم برای 
سیاست گذاران و تصمیم گیران هم فرهنگ سازی کنیم، 
در ســال ۱۹۷۰ غرب تصمیم گرفت که صنایع آلاینده 
را برای حفظ محیط زیســت خود به کشــورهای شرقی 
ارجاع دهد، در این زمان ایران نیز به  دنبال مهد توسعه و 
صنعتی شــدن بود. او با بیان اینکه در این جریان از این 
نکته غفلت شد که محیط زیست کره زمین به هم پیوسته 
اســت و اگر مزرعه ای در عراق رها شود، گرد و غبار آن 
تا ایران خواهد آمد و از ایران به سمت چین خواهد رفت، 
گفت: از سوی دیگر آب شدن یخ های قطبی نیز مشکلی 
است که بر محیط زیســت دنیا اضافه شده به طوری که 
کارشناســان اعلام کرده اند که با ذوب شدن این یخ ها 
کشورهای ساحلی به زیرآب خواهند رفت. رئیس سازمان 
حفاظت محیط زیســت با تأکید بر اینکه ایران جزو ۱۰ 
کشــور اول تولیدکننده گازهای گلخانه ای هســتیم و 
اجلاس پاریس را نیــز نپذیرفته ایم، افزود: رهبر انقلاب 
از ۲۵ ســال پیش در سخنرانی های خود بر این موضوع 
تأکید کرده اند که شدت انرژی باید در کشور کاهش یابد، 
این یعنی انرژی کمتری باید در کشــور مصرف شود تا 
از آلودگی کره زمین جلوگیــری کنیم. کلانتری گفت: 
باید بتوانیم فرهنگی که برای عموم مردم در حفاظت از 
محیط زیســت در نظر گرفته ایم را به سیاست گذارن هم 
تعمیم دهیم و بگوییم که بدون حفظ محیط زیست کشور 

قادر به ادامه حیات نخواهد بود.

معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست:

سالانه در کشور ۲5۰ میلی متر نشست زمین رخ می دهد
کشور بدون حفظ محیط زیست ادامه حیات ندارد
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5 فرهنگ و هنر

تاسیس شرکت با مسئولیت محدود فهام پژوهان آریا درتاریخ 
1400/03/20 به شماره ثبت 68034 به شناسه ملی 14010083340

ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شــرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی 
میگردد. موضوع فعالیت :انتشار نشریه و یا انجام فعالیت های مطبوعاتی انتشار نشریات عمومی 
و یا تخصصی مشاوره در امور مهاجرت ،تایپ و تکثیر و فرمت بندی ویرایش متون،مشاوره در 
امور تحقیق و پژوهش و آموزش کوتاه مدت در زمینه موضوع فعالیت شرکت، جهت تحقق 
اهداف شــرکت درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از 
تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان اصفهان ، شهرستان اصفهان ، بخش مرکزی 
، شهر اصفهان، محله شاهزاده ابراهیم ، خیابان کوالالامپور ]۱۵[ ، خیابان چهارباغ عباسی ، 
پلاک -۹۶ ، ســاختمان عالی قاپو ، طبقه اول ، واحد ۳۱۳ کدپستی ۸۱۳۴۶۱۴۷۶۴ سرمایه 
شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ ۱۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال نقدی میزان سهم الشرکه هر یک 
از شــرکا آقای فهام خامسی پور به شماره ملی ۱۲۷۰۴۸۴۱۹۲ دارنده ۹۰۰۰۰۰۰ ریال سهم 
الشــرکه خانم فاطمه نیکنام پور به شماره ملی ۲۲۸۲۲۹۴۹۵۵ دارنده ۱۰۰۰۰۰۰ ریال سهم 
الشرکه مدیر عامل آقای فهام خامسی پور به شماره ملی ۱۲۷۰۴۸۴۱۹۲ و به سمت مدیرعامل 
به مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک 
، ســفته ، بروات ، قراردادها، عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری باامضاء 
فهام خامسی پور همراه با مهر شکرت معتبر می باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه 
روزنامه کثیر الانتشار اصفهان امروز جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع 
فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشــد. اداره کل ثبت اسناد و املاک 

استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان )۱۱۴۸۱۷۸(

تاسیس شرکت سهامی خاص نوآفرین بافه سپاهان درتاریخ 
1400/03/20 به شماره ثبت 2506 به شناسه ملی 14010082957

ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شــرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی 
میگردد. موضوع فعالیت :فعالیت در زیربخش های کشاورزی و زراعت و تولید و خرید و فروش 
محصولات کشاورزی و مواد غذایی خشکبار و حبوبات و ادویه جات و غلات به صورت فله 
ای و بسته بندی، تولید و توزیع نهاده های تولید برنج، کارخانه شالیکوبی، تولید و بسته بندی 
برنج سفید و قهوه ای و برنج پوست گیری شده و برنج شکسته و خشکاندن شلتوک، بسته 
بندی ســبوس و سایر فعالیت های جانبی برنج و ایجاد فروشگاه های فیزیکی و مجازی در 
ارتباط با موضوع فعالیت شرکت، ارزیابی اقتصادی طرح ها و پروژه های دانش بنیان مرتبط 
با موضوع فعالیت شــرکت و در صورت امکان تولید و بهره بــرداری از آنها. درصورت لزوم 
پــس از اخذ مجوزهــای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود 
مرکز اصلی : اســتان اصفهان ، شهرستان مبارکه ، بخش گرکن جنوبی ، دهستان گرکن ، 
روستا باغ ملک، محله ندارد ، خیابان شهید نیکبخت ، کوچه صبا ، پلاک ۲ ، طبقه همکف 
کدپستی ۸۴۸۵۱۱۲۵۱۷ سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ ۱,۰۰۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال 
نقدی منقســم به ۱۰۰۰۰۰۰ سهم ۱۰۰۰ ریالی تعداد ۱۰۰۰۰۰۰ سهم آن با نام عادی مبلغ 
۳۵۰۰۰۰۰۰۰ ریال توسط موسسین طی گواهی بانکی شماره ۱۴۰۰/۵۵ مورخ ۱۴۰۰/۰۲/۱۳ 
نــزد بانک اقتصاد نوین شــعبه مبارکه با کد ۱۳۵۱ پرداخت گردیده اســت والباقی در تعهد 
صاحبان سهام می باشد اعضا هیئت مدیره آقای جلال جعفری به شماره ملی ۵۴۱۹۸۰۴۴۱۷ 
و به ســمت عضو اصلی هیئت مدیره به مدت ۲ ســال آقای مرتضی خرمی به شماره ملی 
۵۴۱۹۸۴۷۰۲۷ و به ســمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت ۲ سال آقای محسن صادقی 
به شــماره ملی ۵۴۱۹۸۵۱۷۴۱ و به ســمت رئیس هیئت مدیره به مدت ۲ سال و به سمت 
مدیرعامل به مدت ۲ سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت 
از قبیل چک ، ســفته ، بروات ، قراردادها عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و 
اداری باامضاء مدیرعامل و یکی از اعضای هیات مدیره همراه با مهر شرکت معتبر می باشد 
اختیارات مدیر عامل : طبق اساســنامه بازرســان آقای محمد صفاییان ریزی به شماره ملی 
۱۱۷۰۵۳۳۸۸۴ به سمت بازرس علی البدل به مدت ۱ سال آقای علیرضا جعفری به شماره 
ملی ۱۲۸۹۵۶۳۳۳۰ به ســمت بازرس اصلی به مدت ۱ سال روزنامه کثیر الانتشار اصفهان 
امروز جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و 
صدور پروانه فعالیت نمی باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان مرجع ثبت شرکت 

ها و موسسات غیرتجاری مبارکه )۱۱۴۸۲۴۰(

داستان های زاینده رود روایت هایی از جنسِ رفتن و نایستادن
جشنواره سراسری دانشجویی داستان کوتاه زاینده رود که به 
اعتراف اهل فن، یکی از ســالم ترین جشنواره های داستانی حال 
حاضر ایران است، با برگزاری آیین اختتامیه و معرفی برگزیدگان 

چهارمین دوره، به کار خود پایان داد.
مهدی ژیان پور، رییس چهارمین دوره از جشنواره سراسری 
دانشجویی داستان کوتاه زاینده رود و سرپرست جهاد دانشگاهی 
واحد اصفهان در آیین اختتامیه چهارمین جشــنواره سراسری 
دانشجویی داســتان کوتاه زاینده رود که شــامگاه )شنبه_۲۲ 
خردادماه( در کتاب فروشی جهاد دانشگاهی واحد اصفهان برگزار 
و بــه مدد فضای مجازی، به صورت زنده برای مخاطبان آن در 
سراســر ایران پخش شــد، متنی را برای حاضران خواند که به 
این شرح بود: جشــنواره ها محل تلاقی پاسداشت و پویایی اند؛ 
هم آیین اند و هم آوردگاه. بســتری برای احترام و رقابت. عمیقاً 
معتقدم فضای فرهنگی - اجتماعی ما نیاز به پدیده های مستمر 
دارد. جشنواره ها چنین اند. بنا نیست که تمام شوند و البته بنا هم 
نیست که تکرار شــوند. بناست که ما را گرد هم آورند و ضمن 
یادآوری ریشه های مشترکمان، یاری مان کنند شاخ و برگمان را 

عرضه کنیم.
جشنواره داستان کوتاه زاینده رود نیز قرار است که چنین باشد؛ 
قرار اســت که چنان کند. به شــرط آن که یادمان نرود و به هم 
یادآوری کنیم این جشــنواره در راستای تداوم جریان های ادبی، 
با تأکید بر خلاقیت و نقش صناعت در داستان کوتاه و با هدف 
کشف استعدادهای نو و تقدیر و حمایت از خالقان این نوع ادبی 
پایه گذاری شده است. این عبارات که عیناً بر پوستر اولین دوره 
جشنواره نقش بسته همیشــه باید نقش راهنما و یادآور خود را 

حفظ کنند.
بجاســت که پس از قریب یک دهه از آغــاز ایده پردازی و 
اجرای این رویداد و در آستانه اختتامیه چهارمین دوره، از یکی از 
مهم ترین بنیان گذاران آن یاد کنم. دوست و همکار فقیدم داریوش 
اسماعیلی که همواره پاســدار هم نشینی استمرار و خلاقیت و 

پشتیبان و راهبر چنین ایده هایی بود.
به کلیه همکارانم در جهاد دانشــگاهی، همراهان و یاوران 
این جشــنواره در اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری، 
مرکز آفرینش های ادبی قلمستان و همچنین کتاب اردیبهشت 
نیز درود می فرستم. در پایان ضمن تبریک به برگزیدگان محترم، 
مراتب ســپاس خود و دست اندرکاران این رویداد فرهنگی را به 
تمامی مشارکت کنندگان در تمامی ادوار، ابلاغ کرده و امیدوارم 
آتیه، روزگار عزت صاحب نظران و پیام آور شادی و زندگی برای 

ایران ما باشد.«
سیاوش گلشیری، دبیر چهارمین دوره از جشنواره نیز، پس 
از پخش کلیپی که خاطرات سه دوره گذشته جشنواره را یادآور 
می شــد، این متن را برای حاضران خوانــد: و بالاخره اختتامیه 
هارمین دوره جشنواره دانشجویی داستان کوتاه زاینده رود، بیست 
و دوم خردادماه یک هزار و چهارصد شمســی. شش سال پس 
از اولیــن دوره برگزاری و آن هم در ماه خرداد، خرداد یک هزار و 

سیصد و نود و چهار.
 در این مدت به صورت دوسالانه، چهار دوره جشنواره برگزار 
گردید که در هر دوره با یاد و نام کسی یا چیزی پیوند خورده است.

شــرکت کنندگان و برگزیدگان اولین دوره،کورش اسدی را 
خوب به یاد دارند. او به همراه چند تن از دوستان نویسنده، چند 
روزی مهمان جشــنواره بود. برگزیدگان آن دوره حالا صاحب 
کتاب اند؛ از آنهایی که باخبرم _می دانم در کنار کار و بارشــان_ 
به جد در حیطه داستان و نقد مشغول اند و خوشا به گشودن دری 

که در آن سهیم بودیم.

شــور انتخاب برگزیدگان دومین دوره، همزمان بود با نشاط 
خردادماه نود و شــش؛ و ما سر خوش و امیدوار از تَکراری دیگر، 
دوره ای را رقم زدیم که از اشکالات قبلی خالی بود؛ با بزرگداشت 
محمد کلباســی _ که عمرش دراز باد_ محفلمان رونقی دیگر 
یافت و با معرفی چهره هایی مستعد، دریچه ای دیگر گشوده شد. 
استقبال جامعه ادبی، عزممان را به پافشاری بر جنبه دانشجوییِ 
جشنواره جزم کرد؛ تکیه بر امر مطالبه گری و کنشگری که تنها 
دغدغه اش ادبیات است؛ اما وااسفا که در تیرماه همان سال، خبر 
رفتن خودخواسته »کورش« پشت همه مان را لرزاند. چیزی از ما 

کنده شد و شد زخمی ناسور بر تنمان...
سومین دوره همراه بود با برگزاری کارگاه هایی تحت عنوان 
»سه شنبه های داستان«. تلاشی برای روشن نگاه داشتن چراغی 
که به هر شکلی نخواستیم، خاموش بماند. کارگاه هایی آن هم 
اینجا و آنجا. گاه در دانشــگاه اصفهان و علوم پزشکی و بعد هم 
به ناچار در جایی دیگر. حالا خیالمان راحت تر شده بود. جشنواره 
داستان کوتاه زاینده رود، جای خودش را در میان جوایز ادبی پیدا 
کــرده بود، چه به لحاظ نحوه ی برگــزاری و اجرا که  از زرق و 
برق معمول اینگونه رویدادها خالی بود_ و چه به ســبب سبک 
و ســیاق انتخاب ها و مهمتر جنبه دانشجویی بودنش. زنده یاد 
داریوش اســماعیلی در اختتامیه همین دوره بود که از زنده رود 
گفت، جریان زندگی و زایش و افســوس که او هم رفت؛ و در 
نبودش، ما مانده ایم و جای خالی ای پرناشدنی؛ و بعد هم طاعونِ 
کرونا. ازدحام مرگ؛ ما _مبتلایان دلهره_ با آمار مرگ عزیزانمان 
روز را آغاز و شــب را با اضطرابِ فردا به پایان بردیم. هر دم بر 
تلخی هامان افزوده شــد، اما دوباره و امیدوارانه چهارمین دوره را 
به سرانجام رساندیم. چرا که معتقدیم هر داستان، کتاب، هر اثر 
هنری تقابل با مرگ و میرایی است و آفرینش و آفریدن، ستایش 

زندگی و زیبایی است.
و ســخن آخر درباره انتخاب داســتان ها، آن که در برخی از 
بخش ها به علت نزدیک بودن امتیازها به یکدیگر، بر آن شدیم به 
جای یک نفر، دو نفر را به عنوان برگزیده اعلام نماییم. هر چند 
که بحث آسیب شناسی داستان ها هم نکته ای است که نباید از 
آن مغفول بود و در وقت و مکانی دیگر به آن خواهیم پرداخت. 

به امید روزهای بهتر
در ادامه این آیین، ابراهیم ســلیمی کوچی، دانشــیار گروه 
ادبیات تطبیقی دانشگاه اصفهان و داور چهارمین دوره جشنواره 
دانشــجویی داستان کوتاه زاینده رود به نمایندگی از سایر داوران 
برخاست و برای مخاطبان، از رود و داستان گفت: رودها فقط بستر 
زیستی تمدن ها و اقوام نبوده اند. آن ها پیش از هر چیز قاصدان 

پربرکت فرهنگ های دور و نزدیک بوده اند.
رودها همچون رگ های پرتپشِ زمیــن در گذر از کوه ها و 
دشــت ها و بیابان ها با خود زندگی آورده اند. کاروبارشــان همه 
سیراب کردن بوده و رویاندن و امید؛ و به همین خاطر هم مأوای 
آدمی بوده اند؛ آدمی و سرگذشــتش، رنج هایــش، آرزوهایش، 

قصه هایش.
به زنده رود نگاه کنید. چه روزگارها که از ســپیدی بی ملال 
بلندی های بختیاری –از خانه ی آن همه ایلیاتی دلیر و مهمان نواز- 
راه پیموده تا برسد به خاک عطشناک کویر، به گاوخونیِ خسته ی 
رنجور؛ و چه قصه ها با خودش داشــته، چه قصه ها از آن همه 
چوپان و رعیت و دهقان و میرآب و ارباب و محتســب و جلاد، 

چه قصه ها از آن همه دلدادگی، آن همه ترس، آن همه تنهایی.
داســتان های زاینده رود چنین بودنــد. روایت هایی از جنسِ 
رفتن و بازرفتن، رفتن و نایســتادن، رفتــن و دم به دمِ ملال و 
ناامیدی ندادن. روایت های زاینده رود از جنس جوانی و نوجویی 
و تجربه ورزی بود. روایت هایی برآمده از درد بلوغی که ســخت 
نجیب و بی هیاهو بود و گاه به گاه ته مایه ای از اعتراض، از دلتنگی، 

از اندوه داشت.
 همه داســتان های زاینده رود را دوســت داشتیم. چرا که 
رد جسارت و سخت کوشــی نویسندگان از دور هم بر پیشانی ِ 
داستان ها پیدا بود. ما اما ناگزیر از انتخاب بودیم و محصورِ در 
تنگناهای عرصــه ی رقابت. به جد معتقدیم که آنچه مهم بود 
و هست شرافت و پایمردی  شرکت کنندگان و دست اندرکاران 
جشــنواره برای گســترش روحیه گفتگومندی، چندصدایی و 
هم افزایی بود. این اتفاق خجســته را بــه دیده ی جان گرامی 
می داریم و به احترام یکایک نویسندگان جوان زاینده رود تمام قد 

برجا می ایستیم.«
 سلیمی کوچی، در حاشیه برگزاری آیین اختتامیه چهارمین 
دوره از جشنواره سراسری دانشجویی داستان کوتاه زاینده رود نیز 
در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: بسیاری از اصحاب داستان ایران 
جشنواره داســتان زاینده رود را یکی از سالم ترین جشنواره های 
داستانی می دانند و این نیست مگر به این دلیل که طیف مخاطبان 

و شرکت کنندگان آن جوانان و منحصراً دانشجویان هستند.
در پایان این مراسم، برگزیدگان بخش های مختلف چهارمین 

دوره جشنواره به شرح زیر معرفی شدند:
Á بخش آزاد

رتبه اول به طور مشترک:
محمدصادق افشاری، دانشــجوی کارشناسی ارشد ادبیات 
نمایشی، دانشگاه آزاد واحد تهران مرکزی با داستان »بوی چرم 

می داد و عطر نگاه«
بهزاد ناظمیان، دانشــجوی دکتری زبان و ادبیات فارسی، 

دانشگاه علامه طباطبایی با داستان »اسباب کشی بزرگ«
Á :رتبه دوم به طور مشترک

زهره مقصودی، دانشجوی کارشناسی علوم سیاسی، دانشگاه 
اصفهان با داستان »توزی ابدی«

ندا علیپور، دانشــجوی کارشناســی زیان و ادبیات فرانسه، 
دانشگاه تهران با داستان »مقدمات یک مهمانی مفصل«

Á :رتبه سوم به طور مشترک
محمدجواد روزگار، دانشجوی کارشناسی مهندسی مکانیک، 

دانشگاه رازی با داستان »خلیفه«
پروانه حیدری، دانشــجوی کارشناسی شــیمی کاربردی، 

دانشگاه خوارزمی با داستان »برای خاطر بادام ها«
Á بخش ویژه زاینده رود

رتبه اول: مهری مصور، دانشــجوی کارشناسی ارشد علوم 
ارتباطات اجتماعی، موسسه آموزش عالی دانش پژوهان پیشرو با 

داستان »قایق دراگون بوت«
Á بخش کوتاه کوتاه

رتبه اول: امیرحسین فرزان کیا دانشجوی کارشناسی فناوری 
اطلاعات سلامت، دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان با داستان 

»شکار«
Á بخش دانشجویان ایرانی خارج از کشور

رتبه اول: مانا خسروشــاهی دانشجوی کارشناسی مطالعات 
تنش ها و حقوق بشــر، اوهای کانادا با داستان »به نام او که در 

این نزدیکی ها گم شد«
Á تقدیر شدگان

خسرو عباسی خودلان، کارشناســی زبان و ادبیات فارسی، 
دانشگاه پیام نور البرز در بخش آزاد، با داستان »هندی من فضل 

ربی«
ابوالفضل آقائی پور، دانشجوی دکتری عمومی، دانشگاه علوم 

پزشکی هرمزگان در بخش آزاد با داستان »چکاوک ها«
عماد جعفری، دانشجوی مهندسی برق و الکترونیک، دانشگاه 

صنعتی شیراز در بخش آزاد با داستان »ملاقات در برهوت«
یاسمن اکبرپور، دانشجوی کارشناسی ارشد ادبیات نمایشی، 
دانشگاه آزاد اسلامی در بخش ویژه زاینده رود با داستان »محبوب 

با وقار«
محســن ایوبی دانشجوی کارشناسی ارشــد زبان و ادبیات 
فارســی، دانشــگاه علامه طباطبایی در بخش داستان کوتاه با 

داستان »فراموشی«.

»قورباغه« به بازار »کن« می رود
کمپانی آمریکایی اکسچنج، سریال ایرانی »قورباغه« را در 
بازار جشنواره فیلم کن به خریداران بین المللی عرضه خواهد 
کرد.به گزارش ددلاین، با توجه به افزایش جهانی تقاضا برای 
سریال های خارجی، کمپانی آمریکایی اکسچنج اعلام کرد، 
سریال ایرانی »قورباغه«، ساخته هومن سیدی را در بازار هفتاد 
و چهارمین جشنواره فیلم کن به خریداران بین المللی عرضه 
خواهد کرد.عرضه سریال های تلویزیونی در بازار جشنواره فیلم 
به ندرت روی می دهد اما مفهوم بازارهای سینمایی در چند سال 
اخیر و به ویژه در دوران کرونا دستخوش تغییر شده است و 
کمپانی های فیلمسازی نیز روزبه روز فعالیت خود را در عرصه 
محصولات تلویزیونی افزایش می دهند.در سریال »قورباغه« 
به نویسندگی و کارگرانی هومن سیدی، بازیگرانی چون صابر 

ابر، سحر دولتشاهی و نوید محمدزاده نقش آفرینی کرده اند.
برایان اوشِی، مدیرعامل کمپانی اکسچنج دراین باره توضیح 
ستاره ای  و  غیرقابل انکار  استعداد  داد: »هومن سیدی یک 
نوظهور است که فیلم بلند ساخته او نیز تکامل بخش نگاه 
فوق العاده و توانایی او در پرداخت داستان های پر تعلیق و 
ساخت جهانی پیچیده است که مخاطبان هر ژانری را سرگرم 
می کند. بسیار خوشحالیم که این سریال فوق العاده را به تمام 
جهان عرضه می کنیم و این سریال خارجی می تواند در سراسر 
جهان، بسیار موفق و محبوب شود«.هفتاد و چهارمین دوره 
جشنواره کن از ۶ تا ۱۷ جولای )۱۵ تا ۲۶ تیر( به صورت 

حضوری برگزار خواهد شد.

 سینماداران تهدید به 
»تعطیلی« کردند

اکران،  چرخه  به  تازه  فیلم های  نشدن  اضافه  پی  در 
سینماداران تهدید به تعطیلی سالن های سینما کردند.

به گزارش مهر، جلسه یکشنبه ۲۳ خردادماه شورای صنفی 
نمایش، در حالی بدون مصوبه جدید برای ورود فیلم های تازه 
به چرخه اکران برگزار شد که سینماداران از هفته گذشته تهدید 
به تعطیلی سالن های سینما، در صورت استمرار وضعیت فعلی 
کرده بودند.بحران یک و نیم ساله کرونا، چنان چرخه اکران 
فیلم های سینمایی در کشور را مختل کرده است که برخی 
از سینماداران یا اقدام به تعطیلی سینماهای خود کرده اند و 
یا به راه حل های فرعی تر مانند پخش مسابقات ورزشی و 
میزبانی از جشنواره بازی های رایانه ای در سالن ها رسیده اند 
اما به نظر می رسد این راه های فرعی هنوز ضرر سینماداران 
از تعطیلی تحمیلی را جبران نکرده است؛ موضوعی که منشا 
اصلی آن را می توان در نبود تبلیغات مناسب برای فراخواندن 
مخاطبان به سالن های سینمایی در عین رعایت پروتکل های 
بهداشتی و البته اضافه نشدن فیلم تازه باقابلیت جذب مخاطب 
بالا به چرخه اکران دانست.در زمینه نبود تبلیغات در فضای 
اعتراضات  تلویزیون،  به خصوص کم لطفی های  و  رسانه ای 
گاه به گاه از سوی اهالی سینما مطرح شده اما ماجرای عدم 
ورود فیلم جدید به چرخه اکران و تن ندادن صاحبان آثار به 
اکران فیلم های خود، نکته ای است که مشخصاً سینماداران را 
معترض کرده است.سینماداران در انتظار فیلم های تازه به منظور 
رونق سالن های خود هستند و در مقابل تهیه کنندگان به عنوان 
صاحبان آثار حاضر به پذیرش ریسک ارائه فیلم خود در شرایط 
بدون تضمین فعلی نیستند و ترجیح می دهند به امید فروش 
بالاتر فیلم های خود را برای عرضه در دوران عبور از بحران 

کرونا، در آرشیو دفاتر پخش، نگه دارند.

اکران آنلاین با نمایش دو فیلم 
جدید نونوار می شود

فیلم های »سبالو« و »اینجا کن است، اینجا کن نیست« 
دو مستندی هستند که به اکران آنلاین در گروه هنروتجربه 

اضافه شدند.
در ادامه اکران آنلاین فیلم های هنروتجربه، دو مستند 
سبالو و اینجا کن است، اینجا کن نیست نیز وارد صفحه ویژه 

هنروتجربه در سایت هاشور می شوند.
این دو فیلم که از اسفندماه سال ۹۹ اکران پرده ای خود را 
در سینماهای هنروتجربه شروع کرده بودند ادامه اکران خود 
را به شکل آنلاین دنبال می کنند و از چهارشنبه ۲۶ خرداد در 

صفحه ویژه هنروتجربه در هاشور قابل تماشا هستند.
مستند سبالو به کارگردانی محسن نساوند و تهیه کنندگی 
فاطمه معتمدآریا پرتره ای از زندگی محمود بردک نیا نوازنده و 
آخرین بازمانده از نسل منحصربه فرد سیاهان مهاجر بوشهر 

است.
سبالو هم چنین در لایه های زیرین خود نگاهی به تأثیر 
غیرقابل انکار رنگین پوستان آفریقایی تبار در موسیقی آیینی و 

سنتی جنوب ایران و بوشهر دارد.
همچنین مستند اینجا کن است، اینجا کن نیست ساخته 
علیرضا غفاری نیز اکران آنلاین خود را از چهارشنبه ۲۶ 

خردادماه شروع می کند.
در خلاصه داستان فیلم اینجا کن است، اینجا کن نیست 
آمده است: »جوانی از اهالی کن )از توابع شهر تهران( شیفته 

هنر سینماست.«
اکران آنلاین هنر و تجربه اواخر بهمن ماه با دو مستند 
کودتای ۵۳ ساخته تقی امیرانی و قصه بولوار ساخته داود 
اشرفی در هاشور آغاز شد و با آغاز سال ۱۴۰۰ سه فیلم چی 
چکا ساخته رها فریدی، بی گاه به کارگردانی پویا اشتهاردی 

و وقتی پروانه شدم ساخته آرش زارع به آن ها اضافه شد.
سپس مستند خنده در تاریکی ساخته مژگان خالقی، شهر 
سوخته ساخته ناصر پویش و کیارستمی و عصای گمشده 
ساخته محمودرضا ثانی از چهارشنبه هشتم اردیبهشت ماه 

۱۴۰۰ به نمایش آنلاین درآمدند.
همچنین دو فیلم سینمایی مکالمات به کارگردانی رضا 
رزم و جوجه ها آخر پاییز جیغ می کشند به کارگردانی مجتبی 

اسپنانی از چهارشنبه ۱۲ خرداد ۱۴۰۰ اکران آنلاین شدند.

 اعلام وقت اضافه
برای »بهارانه کتاب«

طرح »بهارانه کتاب ۱۴۰۰« به مدت دو روز تمدید شد 
و تا سه شنبه )۲۵ خردادماه( در کتابفروشی های عضو طرح 
ادامه خواهد داشت.به گزارش روابط عمومی خانه کتاب و 
ادبیات ایران، با توجه به استقبال عمومی از طرح بهارانه 
از وزارت فرهنگ و ارشاد  ۱۴۰۰ و مطالبه کتاب فروشان 
اسلامی مبنی بر افزایش اعتبار و مدت زمان اجرای طرح، 
بهارانه ۱۴۰۰ به مدت دو روز تمدید شد.بنا بر اعلام، از ابتدای 
اجرای طرح بهارانه کتاب ۱۴۰۰ تاکنون بیش از ١٥٥ میلیارد 
ریال کتاب از سوی مردم خریداری شده است.سقف مجاز 
خرید برای هر خریدار در »بهارانه کتاب ١٤٠٠« دو میلیون 
ریال است و خریداران می توانند تا ۲۵ خردادماه با مراجعه 
به کتابفروشی های عضو طرح ، کتاب های عمومی، کودک 
و نوجوان و دانشگاهی را با یارانه ٢٠درصدی خریداری کنند.

معرفی برترین های جشنواره داستان زاینده رود   سینمای ایران  جشنواره

آگهی فقدان سند مالکیت
۵۳۴-۱- شماره نامه: ۱۴۰۰۸۵۶۰۲۰۳۳۰۰۰۹۵۹ نظر به اینکه سند مالکیت یک ربع دانگ از 
۸۴ دانگ ششدانگ قنات معروف کهنو پلاک ثبتی شماره ۴۱-اصلی ردیف ۴۴ جزء بخش ۹ 
حوزه ثبتی نطنز ذیل ثبت ۳۷صفحه ۴۶۵ دفتر۱۸ مجاری بشماره چاپی۱۰۱۶۲۶ به نام عباس 
وشاقی فرزند حسن )که بموجب نامه شــماره ۱۳/۱۲۹/۲۴۸۰  مورخ ۱۳۹۹/۱۲/۱۱ اداره ثبت 
احوال شهرســتان نطنز نام خانوادگی مالک از وشاقی به شریفی جاه تغییر یافته است( صادر و 
تسلیم گردیده است سپس بموجب دادنامه حصر وراثت ۱۰۲۱ مورخ ۱۳۷۲/۱۲/۱۲ رئیس شعبه 

۷۳ دادگاه حقوقی تهران عباس شــریفی جاه )وشاقی سابق( فوت ورثه وی عبارتند از : احمد، 
مرتضی، علی، حمیدرضا، محمد رضا و توران شهرت همگی شریفی جاه فرزندان و و فرنگیس 
عسگری همسر و لاغیر سپس بموجب دادنامه حصر وراثت ۲۵۱ مورخ ۱۳۸۵/۰۴/۱۴ شورای 
حل اختلاف منطقه ۲۰ تهران )شهرری( مرتضی شریفی جاه فوت ورثه حین الفوتش عبارتند 
از مهدی و محمدرضا شــهرت هر دو شــریفی جاه فرزندان و اکرم یوسفی همسر و فرنگیس 
عسگری مادر و لاغیر ســپس بموجب دادنامه حصر وراثت ۶۵۹ مورخ ۱۳۸۹/۰۵/۳۱ شورای 
حل اختلاف منطقه ۲۰ تهران )شهرری( فرنگیس عسگری فوت ورثه حین الفوتش عبارتند از 

علی، احمد، حمیدرضا، محمد رضا و توران شهرت همگی شریفی جاه فرزندان و لاغیر سپس 
ورثه نامبرده بموجب درخواست وارده ۱۴۰۰۲۱۷۰۲۰۳۳۰۰۱۳۶۶ مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۰۶، منضم 
به دو برگ استشــهادیه که امضاء شهود آن به شماره شناسه یکتا ۱۴۰۰۰۲۱۵۵۸۸۴۰۰۰۰۶۷ 
و رمز تصدیق ۲۲۶۲۳۴ شماره ۶۷۷۰۳ مورخ ۱۴۰۰/۰۲/۳۰ که به تایید دفترخانه اسناد رسمی 
۷ نطنز رســیده است مدعی شده سند مالکیت پلاک مرقوم در اثر اسباب کشی مفقود گردیده 
اســت و درخواست سند مالکیت المثنی نموده است ملک فوق را نموده اند لذا مراتب به استناد 
تبصره یک اصلاحی ذیل ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه 

کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ 
انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را كتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله به این اداره تســلیم و رســید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به 
ارائه کننده ســند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت 
اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالكیت المثنی طبق 
مقررات خواهد شد. تاریخ انتشار: ۱۴۰۰/۰۳/۲۴ علی جوانی- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 

نطنز ۱۱۴۸۷۱۹/م الف

آگهی تغییرات شرکت تعاونی بهداشتی درمانی زرین بهداشت به شماره 
ثبت 410 و شناسه ملی 10260087533

به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی سالیانه مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۱۳ و نامه شماره ۲۰۳۲ 
مورخ ۱۴۰۰/۰۳۱۷ صادره از اداره تعاون لنجان تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - عبدالکریم دهقانی 
کدملی ۲۵۷۲۴۴۶۰۰۶ ، کامران نوروزی سده کدملی ۱۱۷۰۶۰۶۶۷۹ و امید محمدی کدملی 
۱۱۷۱۱۲۰۱۲۵ بسمت اعضاء اصلی هیات مدیره ، ساحل احمدی کدملی ۲۴۱۱۵۶۷۸۴۷ و 
فاطمه سلیمیان کدملی ۱۱۷۰۵۹۰۱۷۹ بسمت اعضاء علی البدل هیات مدیره شرکت تعاونی 
برای مدت سه سال انتخاب گردیدند. - فهیمه اباذری کدملی ۱۱۹۹۱۵۰۱۸۵ بسمت بازرس 
اصلی و محمدرضا شهریاری کدملی ۱۱۷۰۹۳۷۷۹۹ بسمت بازرس علی البدل شرکت تعاونی 
برای مدت یکسال مالی انتخاب گردیدند. - ترازنامه و صورتهای مالی سود وزیان منتهی به 
۱۳۹۹/۱۲/۳۰ مــورد تصویب مجمع قرار گرفت. - روزنامه اصفهان امروز جهت درج آگهی 
های شــرکت تعاونی تعیین شد. اداره کل ثبت اســناد و املاک استان اصفهان مرجع ثبت 

شرکت ها و موسسات غیرتجاری لنجان )۱۱۴۸۱۶۷(

آگهی تغییرات شرکت تعاونی بهداشتی درمانی زرین بهداشت به 
شماره ثبت 410 و شناسه ملی 10260087533

به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۱۳ و نامه شماره ۲۰۳۲ مورخ 
۱۴۰۰/۰۳۱۷ صادره از اداره تعاون لنجان عبدالکریم دهقانی کدملی ۲۵۷۲۴۴۶۰۰۶ 
بســمت رئیس هیات مدیره ، کامران نوروزی سده کدملی ۱۱۷۰۶۰۶۶۷۹ بسمت 
نایب رئیس هیات مدیره ، امید محمدی کدملی ۱۱۷۱۱۲۰۱۲۵ بسمت مدیرعامل 
و منشی هیات مدیره شرکت تعاونی برای مدت سه سال انتخاب و کلیه قراردادها و 
اسناد تعهدآور از قبیل چک ، سفته و برات و اوراق بهادار پس از تصویب هیأت مدیره 
با امضاء مدیرعامل )امید محمدی( و عبدالکریم دهقانی )رئیس هیأت مدیره( و در 
غیاب عبدالکریم دهقانی )رئیس هیئت مدیره( با امضای کامران نوروزی سده )نائب 
رئیس هیئت مدیره( و مهر شرکت معتبر خواهد بود و اوراق عادی با امضاء مدیرعامل 
)امید محمدی( و مهر شرکت معتبر خواهد بود. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان 

اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری لنجان )۱۱۴۸۱۸۴(

آگهی انحلال شرکت پویا صنعت هوشمند آرتین با مسئولیت محدود به 
شماره ثبت 2004 و شناسه ملی 14008351846

 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱۳۹۹/۱۲/۲۵: شرکت مذکور منحل 
اعلام گردید و محمد رجبی ســبدانی به شــماره ملــی ۱۲۹۰۵۱۸۵۷۲ به آدرس اصفهان، 
بهارســتان، کوچــه دانش، کوچه شــهید منتظرالمهدی پلاک۹ طبقه همکف کدپســتی 
۸۱۹۴۷۷۴۸۳۱ به ســمت مدیر تصفیه انتخاب شــد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان 

اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری خمینی شهر )۱۱۴۸۶۴۲(

آگهی تغییرات شرکت صنایع و معادن سنگ پردیسان فدک سهامی 
خاص به شماره ثبت 62495 و شناسه ملی 14008373680

 به استناد صورتجلســه هیئت مدیره مورخ ۱۴۰۰/۰۱/۲۴ تصمیمات ذیل اتخاذ شد : مرکز 
اصلی شرکت در واحد ثبتی اصفهان به نشانی استان اصفهان ، شهرستان اصفهان ، بخش 
مرکزی ، شهر اصفهان، محله شاهزید ، کوچه شهید حسن معینی ۱۶]۹[ ، بن بست مهران 
، پلاک -۷۸ ، پلاک قدیمی ۸۹ ، طبقه اول کد پســتی:۸۱۵۷۷۹۷۸۶۳ تغییر یافت و ماده 
مربوطه به شرح فوق اصلاح گردید. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان اداره ثبت 

شرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان )۱۱۴۸۲۰۴(

آگهی تغییرات شرکت آب نورد آسیا سهامی خاص به شماره ثبت 66506 
و شناسه ملی 14009677660

به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱۴۰۰/۰۲/۱۸ محل شرکت در واحد 
ثبتی اصفهان بنشانی : استان اصفهان ، شهرستان اصفهان ، بخش مرکزی ، شهر اصفهان، 
محله سروستان ، خیابان شهیدرضا خراسانی ، کوچه شهید محمد شعربافیون۱۰ ، پلاک ۱۰ ، 
پلاک قدیمی ۲۶ ، طبقه اول ، واحد ۱ - کدپستی۸۱۹۹۹۱۶۶۹۳ تغییر یافت و ماده مربوطه 
در اساسنامه بشرح فوق اصلاح گردید. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان اداره ثبت 

شرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان )۱۱۴۸۲۰۱(

آگهی تغییرات شرکت سنا تک نو سپاهان شرکت سهامی خاص به شماره 
ثبت 28616 و شناسه ملی 10260493048

به اســتناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱۳۹۷/۰۳/۰۶ ماده ۲۳ اساسنامه به 
شرح ذیل اصلاح گردید.ماده ۲۳ : شرکت به وسیله هیئت مدیره ای مرکب از ۳ الی ۱۰ نفر 
عضو که به وسیله مجمع عمومی عادی از بین صاحبان سهام انتخاب می شوند اداره خواهد 
شد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری 

اصفهان )۱۱۴۸۱۹۳(

   قفسه

  اکران
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اقتصاد

معاون بهره برداری ذوب آهن اصفهان با بیان اینکه به دلیل 
شرایط سخت کم آبی، ذوب آهن حدود ۲ تا ۳ درصد از برنامه 
های خود عقب است، گفت: اگر آب به حدی کم شود که نتوانیم 
بدنه کوره ها را خنک نگه داریم، احتمال اتفاقات ناگوار همچون 

انفجار در کوره و توقف چند ساله آن وجود دارد.
همزمان با تعمیرات اساسی ایستگاه ریخته گری شماره ۵، 
نصب برج های خنک کننده هیبریدی ایستگاه ریخته گری 
تعمیرات  و  آگلوماشین شماره ۴  اساسی  تعمیرات  شماره ۵، 
 ،۲ شماره  کنورتور  دیگ  اکران  های  لوله  تعویض  اساسی 
با  نیز  بلند شماره ۲ شرکت  اساسی درجه ۳ کوره  تعمیرات 

موفقیت انجام شد.
مهرداد تولاییان در گفت وگو با ایسنا در خصوص تعمیرات 
اساسی کوره بلند شماره ۲ ذوب آهن، اظهار کرد: این تعمیرات 
اساسی از نوع درجه سه بود که از نظر زمانی در هفت شبانه 

روز انجام شد.
وی تصریح کرد: این تعمیرات اساسی برای حفظ شرایط 
تولید و برای نه افزایش ظرفیت تولید است. فلسفه تعمیرات 
اساسی حفظ و پایداری شرایط موجود است تا در آینده ضرری 

به تولید وارد نشود.
معاون بهره برداری ذوب آهن اصفهان تاکید کرد: با توجه به 
محدودیت های زیاد در حوزه آب و برق که به شدت ذوب آهن 
را تحت تاثیر منفی قرار داده، تعمیرات اساسی کوره بلند شماره 
۲ انجام شد، اگرچه این تعمیرات پیشتر برای بازه زمانی دیگری 

برنامه ریزی شده بود.
وی با بیان اینکه ۱۶۰ نقطه کوره بلند شماره ۲ ذوب آهن 
تعمیرات اساسی انجام شده است، گفت: از جمله قسمت های 
اصلی این تعمیر مربوط به زینک خانه و دیگری مربوط به 

قسمت پل شیب دار بود.
تولائیان تاکید کرد: به طور معمول برای تعمیرات اساسی، 
قطعات مورد نیازی که از سال های قبل خریداری و نگهداری 
شده است، در زمان مناسب تعمیرات اساسی برای نوسازی مورد 

استفاده قرار می گیرد.

وی در مورد تعمیرات اساسی کوره بلند شماره ۳ ذوب آهن 
نیز، توضیح داد: اگر برخی اقلام مورد نیاز این کوره همچون 
مواد نسوز از خارج وارد کشور شود، پیش بینی می شود تعمیرات 
اساسی کوره شماره ۳ ذوب آهن در مهر و آبان امسال انجام و 
این کوره برای تعمیر متوقف شود، در غیر این صورت کار خاصی 

برای تعمیرات اساسی آن وجود ندارد.
معاون بهره برداری ذوب آهن اصفهان درباره تاثیر کم آبی و 
آسیبی که به بخش های مختلف تولید و به خصوص کوره های 
بلند ذوب آهن می زند، گفت: آسیب ها دو دسته اند؛ باید توجه 
داشت که به طور معمول تجهیزات و کارخانجات صنعتی زمانی 
خوب کار می کنند که به صورت پایدار و یکنواخت در مدار باشند، 

اما اگر به هر دلیل کوره های بلند چند روز توقف و دوباره کار 
کنند و این شرایط تداوم یابد، از نظر تکنولوژی آسیب زیادی به 
کوره وارد می شود که علاوه بر افت تولید، موجب بسته شدن و 

یا به اصطلاح ماسیدگی مواد داخل کوره می شود.
وی با اشاره به آسیب های جدی کم آبی به کوره های بلند 
ذوب آهن، توضیح داد: اگر آب به حدی کم شود که نتوانیم بدنه 
کوره را خنک نگه داریم، احتمال اتفاقات ناگوار همچون انفجار 

در کوره و توقف چند ساله آن وجود دارد.
تولائیان با اشاره به نگرانی ذوب آهن از کم آبی، تاکید کرد: 
امروز ذوب آهن با ریسک بسیار بالا در حال حرکت است و این 
تعمیرات اساسی موجب شده تا تولید ذوب آهن در این بازه ۱۰ 

روز کاهش یابد، که این موجب نیاز به آب کمتر شده است.
وی با بیان اینکه در حال حاضر به دلیل شرایط سخت کم 
آبی ذوب آهن اصفهان حدود ۲ تا ۳ درصد از برنامه های خود 
عقب است، اظهار کرد: اگرچه در ماه سوم سال قرار داریم، اما به 
دلیل شرایط سخت کم آبی ذوب آهن در بحث تولید اصلی خود 
شامل چدن و فولاد تقریبا دو تا سه درصد از برنامه های پیش 

بینی شده خود عقب است.
معاون بهره برداری ذوب آهن اصفهان تاکید کرد: البته این 
اتفاق موجب نشده تا ذوب آهن از تعهدات صادراتی خود عقب 
بماند، چراکه تعهدات تولیدی و صادرات در فواصل کوتاه است، 

اما از برنامه پیش بینی شده خود اندکی عقب مانده ایم.

در مراسمی از تلاش شبانه روزی فعالان در امر تامین آب 
شرب پایدار طرح آبرسانی به اصفهان بزرگ تجلیل شد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با بیان این 
که در دهه اخیر برای تامین پایدار آب شرب در استان تلاش 
های بی وقفه ای صورت گرفته است، گفت: بخش بهره برداری 
آبفای اصفهان به منظور تامین پایدار و توزیع عادلانه آب در ۹۸ 
شهر و نزدیک به یکهزار روستای تحت پوشش، تلاش شبانه 

روزی را در دستور کار قرار داده است.
هاشم امینی با اشاره به محدودیت هایی که در تامین پایدار 
با وجود  اخیر  اعلام کرد: در سال های  دارد  آب شرب وجود 

افزایش بی سابقه دما در فصل تابستان و کمبود منابع آبی، 
همچنان آب شرب شهرها و روستاهای استان اصفهان تامین 
شده است.وی فعالان صنعت آبفا را سقا نامید و اظهار داشت: 
فعالان در صنعت آبفا بدانند که سقایی شغل نیست بلکه لطف و 
مرحمت خداوند است چرا که از قدیم آبرسانی به مردم کار نیک 

و خیر قلمداد می شده است.
مدیرعامل آبفای استان اصفهان با بیان این که یکی از 
لقب های حضرت عباس )ع(، سقا است تصریح کرد: چرا این 
اندازه بر سقا بودن آن حضرت تأکید شده است؛ در حالی که 
می دانیم ایشان دارای صفات و خصوصیات برجسته شخصیتی 

دیگری هم بوده اند، چون در قرآن کریم ذکر شده که آب، مایه 
حیات است و آب رسانی به معنی حیات رسانی است.

امینی ادامه داد: رسول خدا )ص( یکی از بهترین کارها را 
سیراب کردن تشنه ها عنوان کرده اند به طوری که در روایت ها 
اشاره شده که هر کسی آبی را به تشنه ای برساند و او را سیراب 

کند، گویا بنده ای را آزاد کرده است.
وی خاطرنشان ساخت: پسندیده است که کارکنان درحضور 
خانواده هایشان مورد تقدیر قرار گیرند تا اعضای خانواده شاهد 

ثمره تلاش و کوشش پدر و مادران خود در محیط کار باشند.
امینی رشد و توسعه آبفا در عرصه های مختلف را مدیون 
فداکاری خانواده های کارکنان دانست و افزود: موفقیت کارکنان، 
مرهون همکاری همسران و فرزندان آنهاست و این همکاری 
هر چه اصولی تر و آگاهانه تر باشد، تاثیر بیشتری خواهد داشت.

معاون بهره برداری ذوب آهن اصفهان:

پایانه های فروشگاهی و کم آبی ذوب آهن را از برنامه  عقب انداخته است
شفافیت اقتصادی

شفافیت اقتصادی و جلوگیری از پنهان کاری در 
معاملات اقتصادی از مهم ترین و اساسی ترین راهکارهای 
موجود جهت رشد و اعتلای اقتصادی در کشورهای 
توسعه یافته می باشد. بر این اساس یکی از عمده ترین 
برنامه های اقتصادی کشورهای صنعتی دنیا تلاش جهت 
شفاف سازی اقتصادی و مبارزه جدی ایشان با اقتصاد 
زیرزمینی می باشد. چراکه ابهام و عدم شفافیت پاشنه 
رشد  حال  در  و  پویا  اقتصادی  نظام های  همه  آشیل 
بوده و از همین روی با این پدیده شوم به شدت مقابله 
می گردد. از سوی دیگر نظام مالیاتی کشور در طول یک 
دهه گذشته منشا اجرای بسیاری از سیاست های موفق 
اقتصادی در عرصه نظام مالیاتی و متعاقب آن انضباط 
مالی در کشور بوده است. اجرای موفق قانون مالیات 
بر ارزش افزوده در طول بیش از یک دهه گذشته و 
نیز دستاوردهای سازمان امور مالیاتی کشور در زمینه 
نظام جامع مالیاتی سبب گردیده تا در این برهه حساس 
به یکی از مسیرها و معبرهای مطمئن کشور در زمینه 
تامین هزینه های جاری و عمومی کشور بدل شود؛ اما 
در کنار همه دستاوردهای مادی که نظام مالیاتی ایران 
به  توجه  است،  اقتصاد کلان کشور داشته  در عرصه 
دستاوردهای معنوی و افزایش رضایت عمومی جامعه 
و در صدر آن بحث عدالت مالیاتی می تواند یکی از 
عمده ترین دغدغه های سازمان امور مالیاتی کشور باشد. 
به طور یقین شفافیت اقتصادی فارغ از اینکه مانعی 
اصلی در برابر قاچاق کالا بوده و باعث رونق کسب و 
کار اقتصادی در سطح بازارهای داخلی گردیده و همین 
زمینه ساز کاهش نرخ بیکاری می گردد، از سوی دیگر 
یکی از ملزومات جدی در جهت بسط عدالت اجتماعی 
و اقتصادی می باشد. چراکه شفافیت اقتصادی موجب 
می شود تا نظام مالیاتی بتواند بر اساس شواهد و قراین 
اعمال عدالت  با  و  مالیات نموده  به اخذ  اقدام  واقعی 
مالیاتی، زمینه ساز عدالت اقتصادی و اجتماعی شود. 
مالیاتی کشور در راستای اجرای  این اساس نظام  بر 
قانون  خویش  موفق  چشم اندازهای  و  سیاست ها 
پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان را پس از تصویب 
نهایی در مجلس شورای اسلامی رسید و ابلاغ آن برای 
به دولت اجرایی نمود تا برگ زرین دیگری در نظام مالی 
واقتصادی کشور رقم بخورد. بر مبنای این قانون، بانک 
مرکزی موظف گردید تا با همکاری سازمان امور مالیاتی 
کشور، ظرف مدت یک سال پس از ابلاغ قانون فوق، 
نسبت به ساماندهی دستگاه های کارتخوان بانکی و یا 
درگاه های پرداخت الکترونیکی اقدام نموده و با ایجاد 
اقتصادی  و شماره  فعالیت  با مجوز  آن ها  بین  تناظر 
فروش،  پایانه های  از  یک  هر  به  اقتصادی  بنگاه های 

شناسه یکتا اختصاص دهد.
در شرایطی که اغلب کشورهای دنیا با بهره مندی از 
فناوری های روز بشری توانسته اند به دستاوردهای بزرگی 
در عرصه های مختلف قانون گذاری و اجرای قوانین موفق 
اقتصادی و اجتماعی دست یابند، بدون شک اعمال و 
اجرای چنین قوانینی می تواند نقش به سزایی در ایجاد 
شفافیت مالی در نظام اقتصادی کشور داشته و تبعات 
مثبت آن در دیگر بخش های سیاسی و اجتماعی کشور 
قابل رویت خواهد بود. این در حالی است که در کنار 
وجوه  از  یکی  اقتصادی  شفافیت  و  ابهام زدایی  مقوله 
و  فروشگاهی  پایانه های  قانون  اجرای  تفاوت  و  تمایز 
اقتصادی کشور ضمانت های  سامانه مودیان در نظام 
اجرایی این قانون است که سبب گردیده تا روح قانون 
به شکلی فراگیر و موثر در اجزای فعالیت های اقتصادی 
جریان داشته باشد. بر این اساس و در فصل پنجم قانون 
پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان، قانون گذار به 
بیان ضمانت های اجرایی این قانون پرداخته و در ذیل 
بندهای 22 تا 26 قانون، تخلفات احتمالی و جریمه های 

ناشی از آن را به تفصیل بیان داشته است.
کتمان درآمد در اظهارنامه مالیاتی برابر است با عدم 
برخورداری از نرخ صفر، معافیت یا مشوق های مالیاتی و 

تعلق جرایم غیر قابل بخشش مالیاتی
ابلاغ الکترونیکی اوراق مالیاتی خدمتی نوین در ارائه 

خدمات غیر حضوری مالیاتی
www.intamedia.ir

رشد ۲۷ درصدی ارزش 
صادرات غیرنفتی در 

اردیبهشت ماه
سخنگوی گمرک با بیان اینکه میزان صادرات کشور 
در اردیبهشت ماه 2۷.۵ درصد نسبت به مدت مشابه 
پارسال افزایش یافت، گفت: تجارت خارجی غیرنفتی 
هزار  و ۹۰۰  میلیون  به ۱۱  اردیبهشت ماه  در  کشور 
تن و ارزش هفت میلیارد و ۸۳ میلیون دلار رسید. به 
گزارش ایرنا از گمرک، »سید روح اله لطیفی« اظهار 
داشت: تجارت خارجی غیرنفتی 2 ماهه کشور به 22 
میلیون و 2۰۰ هزار تن کالا به ارزش ۱2 میلیارد و 
۸۰۰ میلیون دلار رسید که ۱۱ میلیون و ۹۰۰ هزار 
تن به ارزش هفت میلیارد و ۸۳ میلیون دلار آن مربوط 
به اردیبهشت ماه است. وی افزود: از این میزان تجارت 
خارجی در اردیبهشت ماه، هشت میلیون و ۵۷۹ هزار 
تن به ارزش سه میلیارد و ۳۵2 میلیون دلار مربوط به 
صادرات کالاهای ایرانی و سه میلیون و ۳2۱ هزار تن به 
ارزش سه میلیارد و ۷۳۱ میلیون دلار مربوط به واردات 
کالا به کشور است. لطیفی با اشاره به رشد ۴۸ درصدی 
ارزش صادرات در 2 ماه نخست سال جاری نسبت به 
مدت مشابه سال گذشته، تصریح کرد: در اردیبهشت 
ماه نسبت به فروردین ماه با 2۷۷ هزار تن کالا و ۳۸۴ 
میلیون دلار فروش بیشتر، رشد ۳.۳ درصدی در وزن و 

۱۳ درصدی در ارزش را شاهد بودیم. 

»شرکت فولاد سنگ« به 
شاخص ۷۰ درصدی زیست 

محیطی دست یافت
»شـرکت فولاد سـنگ« در مدت کوتاه به شـاخص ۷۰ 
درصـدی زیسـت محیطی دسـت یافت. رئیـس اداره محیط 
زیسـت شهرسـتان مبارکـه گفـت: اقدامات شـرکت معدنی 
و صنعتـی فولادسـنگ مبارکه منجـر به ارتقـاء ۷۰درصدی 
اقدامات زیسـت محیطی این شـرکت منجر شـده اسـت که 
امیدواریم با توسـعه بیشـتر فضای سـبز و اقدامات بلندمدت 
ایـن شـرکت بتواند به شـاخص هـای ۹۵ درصدی زیسـت 
محیطـی دسـت یابـد. بـه گـزارش دنیـای معـدن، مهـدی 
انصـاری در گفـت وگویـی ضمـن تبریـک هفتـه محیـط 
زیسـت اظهار کرد: امروزه محیط زیسـت به عنـوان یکی از 
ارکان مهـم جوامع توسـعه یافتـه قلمداد می شـود و با توجه 
بـه اینکـه شهرسـتان مبارکـه یکـی از قطب هـای صنایـع 
کشـور اسـت درصدد هسـتیم در راسـتای تحقق شعار سال 
موانع زیسـت محیطی بر سـر راه این صنایع را مرتفع کنیم. 
وی افـزود: شـرکت معدنـی و صنعتـی فولادسـنگ مبارکه 
یکـی از صنایـع معدنـی شهرسـتان مبارکـه اسـت کـه در 
ماه هـای پایانـی سـال گذشـته برنامه های زیسـت محیطی 
را بـه اداره محیـط زیسـت شهرسـتان مبارکـه ارائـه کـرد و 
توانسـت در مدت زمانی کمتـر از دو ماه اقدامات سـازنده ای 
زیسـت محیطی را عملیاتی کند. رئیس اداره محیط زیسـت 
شهرسـتان مبارکه گفت: شـرکت فولاد سـنگ در راسـتای 
حفاظـت محیـط زیسـت برنامه هـای کوتـاه مـدت، میـان 
مـدت و بلنـد مـدت را طرح ریـزی کرده اسـت کـه می توان 
بـه اقـدام پتاس پاشـی معابر خاکـی و محوطه این شـرکت 
درکاهـش آلاینده هـای جوی اشـاره کـرد. وی اضافـه کرد: 
شـرکت معدنی و صنعتی فولادسـنگ مبارکه به کاهش ۷۰ 
درصـدی آلاینده هـا دسـت یافته کـه امیدواریم بـا  اقدامات 
بلندمـدت این شـرکت بتوانـد به شـاخص های ۹۵ درصدی 

زیسـت محیطی و صنعت سـبز دسـت یابد.

کدام کالاهای ایرانی در اروپا 
مشتری دارند؟

رییـس کنفدارسـیون صـادرات ایران با اشـاره بـه اینکه 
صـادرات مـا بـه اتحادیـه اروپـا کاهـش یافتـه می گویـد 
نمی تـوان آمارهـا و عملکـرد صادراتی کشـور در سـال های 
گذشـته را بـدون توجـه بـه واقعیت هایی ماننـد تحریم های 
آمریـکا ارزیابـی کرد. محمد لاهوتی در گفت و گو با ایسـنا، 
اظهار کرد: همانطور که در بخشـی از مناظره های انتخاباتی 
مطـرح شـد، میزان تجارت ما در سـال های گذشـته کاهش 
یافتـه و در ایـن میـان صـادرات مـا بـه اتحادیه اروپـا نیز به 
شـدت پایین آمده اسـت؛ اما بـرای تحلیل این آمار و پاسـخ 
دادن بـه چرایـی این موضـوع باید تمام جنبه هـای کار مورد 
توجـه قـرار داد و نادیـده گرفتـن واقعیت هـا نمی تواند برای 
ما راهگشـا باشـد. وی با اشـاره بـه عملکرد تجـاری ایران و 
اتحادیـه اروپا پیش از تحریم های اخیـر، توضیح داد: نگاهی 
بـه آمارهـا نشـان می دهـد کـه کشـورهایی مانند آلمـان و 
ایتالیـا جـزو پنج کشـور یا ۱۰ کشـور اصلـی واردکننده کالا 
از ایـران و حتـی صادرکننـده بـه ایـران بوده انـد امـا تحـت 
تاثیـر تحریم هـا، اعـداد کاهـش یافتـه اسـت. صـرف نظـر 
از اتحادیـه اروپـا کـه بـه هـر حـال متحـد آمریکا به شـمار 
مـی رود، تجـارت مـا حتی با کشـورهایی مانند چیـن و هند 
نیـز کاهـش یافتـه که ایـن نشـان دهنـده محدودیت هایی 
اسـت کـه تاجران ایرانی در سـال های گذشـته بـا آن مواجه 
بوده انـد. رییـس کنفدراسـیون صـادرات ایران با بیـان اینکه 
کالاهایـی کـه ایـران به کشـورهای همسـایه ماننـد عراق 
و افغانسـتان صـادر می کنـد از نظـر ماهیتـی بـا صـادرات 
بـه اتحادیـه اروپـا متفاوت اسـت، تشـریح کـرد: مـا امکان 
آن کـه بـه برخـی کشـورهای همسـایه کالای مصرفـی یا 
کالایـی بـا ارزش افـزوده بیشـتر صـادر کنیـم را خواهیـم 
داشـت و در سـال های گذشـته نیـز ایـن رونـد را دیده ایـم 
امـا امکان صـادرات گسـترده محصولات مصرفـی یا تولید 
شـده بـا ارزش افـزوده بیشـتر بـه اروپـا را نداریـم، البته این 
امـر بـه هیچ وجه مطلق نیسـت امـا واقعیت هـای اقتصادی 
امـروز ارائـه تصویـری دیگـر را دشـوار می کنـد. لاهوتـی 
ادامـه داد: هرچنـد مـا بـه اتحادیـه اروپا محصـولات غذایی 
و خشـکبار کـه مصرف نهایی می شـوند صـادر می کنیم اما 
محصـولات تولیدی مـا در بازار اروپا شـانس رقابت کمتری 
دارنـد. از این رو محصولات پتروشـیمی یا برخـی مواد اولیه 
یـا واسـطه ای تولید کـه در ایـران تولید می شـوند می توانند 
بیشـترین سـهم را از بـازار اروپا داشـته باشـند. در این میان 
قطعـات خـودرو یـا برخـی دیگـر از صنایـع ایـن چنینی نیز 
در صـورت دریافـت حمایت هـای لازم شـانس حضـور در 
ایـن بازارهـا را دارنـد. وی بـا تاکیـد بـر اینکـه کاهـش آمار 
تجـارت یـا محدود شـدن بازارهـای صادراتی بـه معنی کم 
کاری در ایـن حـوزه نیسـت، خاطرنشـان کرد: ما از سـویی 
در سـال های اخیر بـا تحریم های اقتصادی گسـترده مواجه 
بوده ایـم و از سـوی دیگـر بـرای آنکه جـای پای خـود را در 
بازارهـای صادراتـی محکم کنیـم باید مسـائل مهمی مانند 
افزایـش ارزش افـزوده، بـالا بردن سـطح بهـره وری، بهبود 
زیرسـاخت ها ماننـد حمـل و نقـل و کاهـش موانـع تولید و 
صـادرات را در دسـتور کار خـود قـرار دهیم و نمایان شـدن 
ظرفیـت واقعـی حضور کالاهـای ایرانـی در بازارهای متنوع 
ماننـد اتحادیـه اروپـا بعـد از کنـار رفتـن ایـن موانع خـود را 
نشـان می دهـد. به گـزارش ایسـنا، آمارهایی کـه از تجارت 
ایران در سـال های گذشـته منتشـر شده نشـان می دهد که 
جـز چیـن، بخـش مهمـی از تجـارت ایـران به چند کشـور 
همسـایه و منطقـه ممنـوع شـده و در ایـن میـان میـزان 
تجارت مشـترک بـا اتحادیه اروپا به شـکلی جـدی کاهش 
یافتـه اسـت. در آمارهایـی که از تجـارت دو ماهه ایـران در 
سـال ۱۴۰۰ منتشـر شـد، تنها آلمان و سـوییس بـه عنوان 
صادرکننـدگان کالا به ایران در فهرسـت ۱۰ شـریک اصلی 

تجـاری قرار داشـتند.

   مالیات
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید

   خبر

نشست شــورای مدیریت بحران شهرستان اردستان 
با محوریت تنش آبی و سازگاری با کم آبی برگزار شد.

معاون فرماندار اردستان در این جلسه گفت: در چند 
سال اخیر موضوع کم آبی در نقاط مختلف کشور همیشه 
وجود داشــته، اما وقوع خشکســالی در مناطق کویری 

تبعات بیشتری داشته است.
محمد تقی کیانی افزود: برای غلبه بر آثار ناشــی از 
پدیده خشکسالی باید در بخش کشاورزی الگوی کشت 
تغییر کند و برای بالابردن راندمان آبیاری از روش های 

نوین استفاده کنیم.
 وی افزود: آب شــرب یک مــاده حیاتی و آموزش 

خانواده ها با مبانی مصرف بهینه آب ضروری است.
 در ادامه این جلسه مدیر آبفای اردستان با بیان اینکه 
اقدامات خوبی به منظور گذر از تنش آبی در این منطقه 
انجام شده است، اعلام کرد: به منظور گذر از تنش آبی 
سال ۱۴۰۰ اقداماتی از قبیل لوله گذاری و توسعه شبکه 
خط انتقال داخلی روستای کچوسنگ به شیرازان انجام 
شده اســت و بعد از ۱۰ ســال انتظار مخزن جدید راه 
اندازی و انشعاب آب از روستای کچوسنگ به شیرازان 

وصل شد.
رضا دهقانی بیــان کرد: با اتصال خــط انتقال آب 

مجتمع روستای موغار به آب شیرین کن شهر مهاباد، ۹ 
روستا در این مجتمع از آب شرب پایدار به میزان پنج لیتر 

در ثانیه برخوردار شدند.
وی تاکید کرد: احتمال دارد به دلیل محدودیت منابع، 
مشترکین در تابســتان با کاهش فشار آب روبرو شوند، 

بنابرایــن لازم اســت ادارات و ارگان ها با نصب مخزن 
استراتژیک بر مشکلات ناشــی از بحران کم آبی غلبه 
کنند. دهقانی منابع آب اردستان را شامل ۱۳ رشته قنات، 
۴۸ حلقه چاه و پنج دهانه چشمه عنوان کرد که بخشی 
از آب شرب مورد نیاز ســه شهر و ۱۰۸ روستای تحت 

پوشش و ۴۵ روســتای غیر تحت پوشش را تامین می 
کند.

رئیس آموزش همگانی آبفای استان اصفهان نیز در 
این جلسه اظهار داشت: آبفای استان اصفهان با آموزش 
مدیریت مصرف برای قشرهای مختلف جامعه، درصدد 

گذر از تنش آبی در استان است.
محسن شــفیعا افزود: باید با برقراری ارتباط با تمام 
دهیاران بتوانیم مفاهیم مصرف بهینه آّب را به مردم در 
روســتاها منتقل کنیم زیرا دهیاران بازوی بسیار خوبی 

برای انتقال مفاهیم آموزشی در روستاها هستند.
وی گفت: پویش سه شــنبه های آبی در روستاهای 
اســتان در حال اجراست و در آن مفاهیم مصرف بهینه 
آب به صورت متمرکز و یکپارچه به روستاییان آموزش 

داده می شود.
شــفیعا ابراز داشت: با توجه به اینکه تابستان سختی 
در پیش داریم نیاز اســت تا از تمام ظرفیت ها در زمینه 
فرهنگ سازی مصرف درست آب استفاده کنیم تا بتوانیم 
از بحــران عبور کنیم. وی گفــت: در و در این زمینه از 
ظرفیت ائمه جماعات بهره مند شــدیم تا در روستاها و 
مســاجد تذکرات لازم را در خصوص مصرف بهینه آّب 

به مردم بدهند.

به راستی آزمایی وعده و  اقتصادی  کارشناسان و فعالان 
سه  در  کاندیداها  اقتصادی  طرح های  و  برنامه ها  و  وعیدها 
نزدیک  برای  معکوس  پرداختند.شمارش  انتخاباتی  مناظره 
شدن به روز انتخابات آغاز شده و کاندیداها فقط ۵ روز دیگر 
برای تبلیغات انتخابات ریاست جمهوری فرصت دارند. در این 
روزهای انتخاباتی کاندیداها، یکی از یارانه ۴۵۰ میلیون تومانی 
سخن گفت، دیگری ادعا کرد که مشکل بورس ۳ روزه قابل 
حل است. یکی هم از تشکیل فوری صندوق رفاه جوانان تا 
قبل از اسفند ۱۴۰۰ گفت؛ به طوری که هر زوج ۵۰۰ میلیون 
تومان برای اشتغال، ازدواج و مسکن خود از این صندوق دریافت 
خواهند کرد.به گزارش خبر آنلاین، وعده وعیدهای نامزدهای 
انتخابات، این روزها واکنش های زیادی داشته است. از کاربران 
فضای مجازی گرفته تا کارشناسان و فعالان اقتصادی. این در 
شرایطی است که کارشناسان و فعالان اقتصادی معتقدند برنامه 
قابل قبولی تاکنون از سوی کاندیداها در حوزه اقتصاد ارائه نشده 
و حتی بعضا برخی برنامه ها، رویکردی پوپولیستی و غیرقابل 
اجرایی و پشتوانه داشته است؛ چراکه درآمدهای کشور، امکان 
پاسخ به این وعده ها را نمی دهد.تحلیلگران اقتصادی تاکید دارند 

کاندیداها باید چشم های خود را بر واقعیت های موجود جامعه 
گشوده و براساس کارکارشناسی برنامه ای جامع به مردم ارائه 
دهند.در همین رابطه، سید حمید حسینی، دبیرکل اتاق بازرگانی 
اقتصادی  برنامه های  به طرح ها و  ایران و عراق در واکنش 
در حال حاضر  ریاست جمهوری عنوان می کند:  کاندیداهای 
کاندیداها گفتمان مشخصی ندارند و یک چیزی بین گفتمان 
ساختارگرا، برنامه محور و مساله محور برنامه هایشان دور می زند، 

اما به طور جدی روی برنامه ها حرف نمی زنند.
نگاه ساختاری تری دارند،  وی می گوید: کاندیداهایی که 
می دانند.  مقدم تر  سیاسی  مسایل  بر  را  اقتصادی  مسایل 
کاندیداهایی هم که البته مساله محور صحبت می کنند، خیلی 
جاها هم بحث های ساختاری را مطرح می کنند. در کنار این ها، 
برخی کاندیداها از برنامه صحبت می کنند، اما در صحبت هایشان 
از برنامه نمی توان چیزی فهمید که بتوان اولویت برنامه آقایان را 

متوجه شد. در کل بیشتر کاندیداها مساله محور هستند.
حسینی تصریح می کند: هیچ یک از کاندیداها حاضر نیستند 
حرف عینی ای بگویند. بعضا صحبت هایی می کنند که با سابقه 
و سبقه افراد اصلا همخوانی ندارد. برای مثال، الان می گویند 

که ما تلاش می کنیم اف ای تی اف حل شود، اما این سوال برای 
مردم مطرح است که وقتی این آقایان مسوولیت داشتند، موضوع 
اف ای تی اف حل نشد، پس چطور می خواهید این کار را بکنید. در 
کل در بحث های اقتصادی چیزی گیر مردم نمی آید که بخواهند 
تصمیم بگیرند.حسینی با اشاره به وعده های پوپولیستی برخی 
کاندیداها، گفت: وعده های پوپولیستی دیگر روی مردم اثر ندارد.
محمد لاهوتی، رییس کنفدراسیون صادرات ایران نیز اعتقاد 
دارد: در این دور از انتخابات ریاست جمهوری، کاندیداها یا برنامه 
منسجمی ندارند که ارائه دهند و یا اگر هم برنامه دارند، این قدر 

درگیر حاشیه ها می شوند که به اصل موضوع نمی پردازند.
وی تاکید می کند: در حال حاضر برای مخاطب خیلی سخت 
است که تشخیص دهد این برنامه هایی که قرار است اجرا شود، 
واقعا به چه صورت خواهد بود؛ آن هم در شرایطی که مهم ترین 

و پرچالش ترین بخش در ایران، حوزه اقتصاد است.
لاهوتی عنوان می کند: حتی اگر هم برنامه ای توسط برخی 
از کاندیداها مطرح می شود، بیشتر جنبه شعارگونه و وعده و 
وعیدهایی هست که جنبه اجرایی نخواهد داشت. برای مثال، 
یارانه ها و عدد و رقم هایی است که در این خصوص مطرح 
خود  تخصص  فراخور  به  کاندیداها  از  برخی  البته  می شود. 
ممکن است موضوعاتی را مطرح کنند، ولی به نظر من این 
موضوعات خیلی با برنامه نیست و وعده وعیدهایی است که 

ضمانت اجرایی ندارد.وی یادآور می شود: بعضا مشاهده می شود 
که برخی کاندیداها می گویند برنامه ۱۰۰۰ صفحه ای و ۲۰۰۰ 
صفحه ای داریم و این برنامه ها را روی سایت گذاشته ایم، اما 
نکته این جاست که جامعه مخاطبین وقت ندارد که تک تک 
این برنامه ها را مطالعه کند.در همین حال، غلامرضا سلامی، 
اقتصاددان طرح و برنامه های اقتصادی کاندیداها تاکید می کند: 
به نظر من کاندیداها هیچ طرح و برنامه ای نداشتند و در حقیقت 
در بیشتر موارد به تحلیل و انتقاد به وضع موجود می پردازند. 
بعضی از کاندیداها هم که عدد و رقم می دهند، در قالب طرح 
و برنامه نیست، بلکه شعار است.وی می افزاید: کاندیدایی که 
می گوید یارانه می دهیم، این که این یارانه از کجا و چگونه تامین 
خواهد شد، صحبتی نمی شود. این که روی موضوع پرداخت 
یارانه کار کرده ایم که حرف نشد. باید بگویند رقم کلی یارانه ها 
چقدر و از کجا تامین می شود. این صحبت ها را ما تاکنون زیاد 

شنیده ایم. بعدها هم که انجام ندهند، می گویند خب نشد.
این اقتصاددان می گوید: به نظر من باید مناظره اقتصادی 
و  گیرد  کاندیداها صورت  تک تک  با  اقتصاددان ها  بین  باید 
اقتصاددان ها سوال کنند که چگونه می خواهید مشکل را حل 
کنید. مشکلات اقتصادی کشور یکی دو تا نیست و به این 
راحتی قابل حل نیست. بنابراین همه صحبت ها در حد وعده 

می ماند.

برگزاری نشست شورای مدیریت بحران شهرستان اردستان

کسی وعده های اقتصادی را باور می کند؟

تجلیل از سقایان آبرسانی به اصفهان بزرگ
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ورزش
   خبر کوتاه  منهای فوتبال

مهاجم پیشین ذوب آهن 
قلعه نویی را امیدوار کرد

مهاجم تیم فوتبال گل گهر ســیرجان در مصاف با 
ذوب آهن موفق به ثبت دو گل در جریان پیروزی چهار بر 
یک تیمش شد. رضا شکاری طی ماه های اخیر مدت ها 
به دلیل مشکلاتی که با باشگاه تراکتور داشت، فرصت 
حضور در بازی های لیگ برتر را پیدا نکرده بود و قبل تر از 
آن هم ماجرای شکایت باشگاه ذوب آهن از باشگاه روسی 
برای او دردسرســاز شده بود. این بازیکن که در رده های 
پایه فوتبال ایران بازیکن شاخصی بود، پس از مدت ها با 
اعتماد امیرقلعه نویی دوباره فرصت بازی در لیگ برتر را 
به دســت آورده است و در آخرین دیدار رسمی گل گهر 
مقابل پدیده از دقیقه ۶۳ وارد زمین شد؛ حضوری که البته 
خیلی خوب نبود و در پایان آبی پوشــان سیرجانی با گل 
دقیقه ۸۱ یزدان دوســت سه امتیاز این مسابقه حساس 
را از دســت دادند. شکاری اما در اردویی که گل گهر در 
مشــهد برپا کرده بود و دو دیدار دوستانه نیز برگزار کرد، 
نمایش های امیدوارکننده ای داشــته است. او در جریان 
پیروزی دو بر صفر مقابل شاگردان مهدی رحمتی زننده 
گل نخست تیمش بود و در مقابل ذوب آهن دو گل دیگر 
به ثمر رســاند تا با زدن سه گل در دو مسابقه امیدواری 
زیادی نزد کادر فنی گل گهر برای هفت بازی حســاس 
باقی مانده لیگ بیستم و البته خودش ایجاد کند. گل گهر 
پس از شروع رقابت های لیگ برتر دو بازی سرنوشت ساز 
را مقابل اســتقلال و سپس پرسپولیس در پیش دارد. دو 
دیداری که نمایش بازیکنان سرشناس این تیم می تواند 

درنتیجه ای که به دست می آید، بسیار تاثیرگذار باشد.

گزتپه و مجید حسینی در 
مسیر مذاکرات مثبت

رســانه ترکیه ای از پیشرفت مذاکرات باشگاه گز تپه 
با مدافع ایرانی ترابزون اسپور خبر داد. باشگاه گز تپه در 
ادامه مذاکرات خود با مجید حسینی برای ترک ترابزون 
اسپور و پیوســتن به این تیم، برای جذب احمد کمیل، 
حســین تورکمن و فوســنی دیاباته که فصل گذشــته 
به صــورت قرضی در این باشــگاه بود هــم اقدام کرد. 
به این ترتیب بخش قابل توجهی از برنامه نقل و انتقالاتی 
گز تپه برای فصل ۲۲-۲۰۲۱ معطوف به ترابزون اسپور 
شده است. بر اساس گزارش رسانه ترکیه ای ملیت اونل 
کارامان، سرمربی گز تپه تلاش خود برای جذب بازیکنان 
یادشــده را افزایش داده و دراین بین مذاکره با حســینی 
و کمیل پیشــرفت چشمگیری داشــته است. همچنین 
ســرمربی گوز تپه نسبت به ادامه حضور دیاباته هم ابراز 
تمایل کرده اســت. بازیکنی که فصل گذشته به صورت 
قرضی از ترابزون به گوز تپه پیوست و در پایان این فصل 

با پایان قرارداد قرضی اش به ترابزون بازگشت. 

پایان اردوی تیم ملی فوتبال 
بانوان در بلاروس

کاروان تیم ملی فوتبال بانــوان ایران پس از اردوی 
یک هفتــه ای در کشــور بــلاروس و انجــام دو بازی 
دوستانه، به تهران بازگشت. نخستین اردوی آماده سازی 
برون مرزی تیم ملی فوتبال بانوان پس از آن که شاگردان 
مریم ایران دوست سه دوره تمرینی فشرده را در تهران و 
در کمپ تیم های ملی انجام دادند، به مدت یک هفته به 
میزبانی کشور بلاروس برگزار شد. در طول برگزاری این 
اردو، پس از دو و نیم ســال تعطیلی رقابت های تیم ملی 
فوتبال بانوان ایران، دو مسابقه تدارکاتی نیز انجام گرفت. 
در این دو مسابقه تیم ملی فوتبال بانوان ایران در مقابل 
رقبای قدرتمند خود نتوانست نتیجه خوبی بگیرد و مقابل 
تیم ملی بانوان بلاروس شش بر صفر و مقابل تیم ملی 
بانوان ازبکستان پنج بر صفر بازی های خود را واگذار کرد 
تا با دوشکست اردوی تدارکاتی شاگردان ایران دوست در 
بلاروس به پایان برســد. اردوی تیم ملی فوتبال بانوان 
ایران در بلاروس شنبه شب گذشته به اتمام رسید و پس 
از یک هفته اقامت در این کشور، آن ها به تهران بازگشتند 
تا پس از استراحتی کوتاه مدت در تیرماه دور جدید اردوی 
آماده ســازی خود را در محل کمپ تیم های ملی از سر 
بگیرند چراکه تیم ملی فوتبال بانوان ایران خود را برای 
حضور در رقابت های مقدماتی جام ملت های آسیا نیز که 
شهریورماه در هند برگزار می شود، آماده می کند. گفتنی 
است در سفر به بلاروس، سیده شهره موسوی نایب رئیس 
بانوان فدراسیون فوتبال همراه کاروان ملی پوشان فوتبال 
بانوان ایران بود و در دیدار با مقامات فدراســیون فوتبال 
بلاروس توافق شد تا در مردادماه دیدار دوستانه ای میان 
تیم های ملی بانوان دو کشــور به میزبانی تهران برگزار 

شود.

غیبت خارجیان ناراضی در 
سوپرجام ایران

اگر شــرایط عادی بود، حمزاوی عکاشــه و بوژیدار 
رادوشویچ شانس بالایی برای بازی در سوپرجام داشتند؛ 
اما کادرفنی تراکتور ترجیح داد که عکاشــه را در فهرست 
مازاد قرار دهد و ســپس مدیران باشگاه تراکتور ویزای او 
را ندادند تا مهاجم الجزایــری در هتل محل اقامتش در 
تبریز محبوس شود و روزهای تلخی را سپری کند. مشابه 
این اتفاق به شــکلی دیگر برای تنها خارجی پرسپولیس 
بوژیدار رادوشویچ رخ داد. جایی که اگرچه کادرفنی نسبت 
به او اعلام نیاز کرد، مدیران باشــگاه نتوانستند مطالبات 
این دروازه بان را پرداخت کنند و وی نیز راهی کشــورش 
شد. این دو که بازیکنان اغلب نیمکت نشین بودند، شانس 
برای سوپرجام شانس بالای بازی داشتند اما حالا هر دو 
دور از پرسپولیس و تراکتور، این دیدار را تماشا خواهند کرد.

رکابزن پرافتخار سپاهان 
ماندنی شد

دوچرخه سواری  تیم  جوان  رکابزن  گنج خانلو  محمد 
این  کرد.  تمدید  با طلایی پوشان  را  قرارداد خود  سپاهان 
رکابزن ۲۳ ساله در سال ۱۳۹۶ به سپاهان پیوست و بیش 
افتخاراتی  ایران،  قهرمانی  مسابقات  در  مدال طلا  از ۳۰ 
همچون مدال نقره مسابقات قهرمانی جوانان آسیا ۲۰۱۴ 
قزاقستان، مدال نقره مسابقه ۲۰۱۵ قهرمانی آسیا تایلند، 
مدال برنز مسابقات جاده ای ۲۰۱۶ مسابقات قهرمانی آسیا 
 ۲۰۱۷ آسیا  قهرمانی  جاده ای  مسابقات  برنز  مدال  ژاپن، 
بحرین، مدال نقره در مسابقات جاده ای ۲۰۱۸ مسابقات 
قهرمانی آسیا میانمار، مدال طلای مسابقات جاده ای تیمی 
مسابقات قهرمانی جهان ۲۰۱۸ هلند، مدال برنز مسابقات 
طلا  مدال  هلند،   ۲۰۱۸ جهان  قهرمانی  تیمی  آزمایشی 
مسابقات جاده ای ۲۰۱۹ مسابقات قهرمانی آسیا ازبکستان، 
جوانان  رهبران  و  امتیازات  )آذربایجان(   ۲۰۱۸ ایران  تور 

۲۰۱۸ را در کارنامه خود دارد.

ورزش اصفهان در شوک غیبت 
مرادی در المپیک

با اعلام رسمی فدراسیون جهانی وزنه برداری سهراب 
مرادی حضور در المپیک را از دست داد. فدراسیون جهانی 
و  کرد  اعلام  را  وزنه برداران  نهایی  رنکینگ  وزنه برداری 
براساس آن نفراتی که سهمیه المپیک توکیو را گرفتند، 
مشخص شدند. طبق سیستم کسب سهمیه، هشت نفر اول 
هر وزن به همراه بهترین وزنه برداران هر قاره مجوز حضور 
در المپیک را گرفتند و به این ترتیب، سهراب مرادی وزنه بردار 
اصفهانی در بین نفرات برتر حضور نداشت و در سهمیه 
المپیک نگرفت. مرادی که در المپیک ۲۰۱۶ ریو موفق 
شده بود با کسب مدال طلا برای اصفهان افتخارآفرینی 
کند، از امید های اصلی برای کسب سهمیه المپیک توکیو 
بود تا بتواند افتخارات گذشته را تکرار کند. مرادی درروند 
آماده سازی برای کسب سهمیه المپیک دچار مصدومیت شد 
اما تعویق یک ساله المپیک این شانس را به مرادی داد تا 
دوباره برای کسب سهمیه تلاش کند. مرادی می توانست 
با حضور در مسابقات و کسب امتیاز در رده بندی جهانی 
صعود داشته باشد و سهمیه بگیرد. این وزنه بردار اصفهانی 
در مسابقات قهرمانی آسیا موفق به کسب مدال نقره شد 
و درصورتی که در مسابقات بین المللی کلمبیا نیز به مدال 
اما مصدومیت  می گرفت  به احتمال زیاد سهمیه  می رسید، 
دوباره باعث شد در کلمبیا روی سکو نرود و به این ترتیب 

سهمیه المپیک از دست رفت.

درخشش لژیونر اصفهانی 
هندبال با العربی در آسیا

دروازه بان اصفهانی تیم هندبال العربی بهترین به عنوان 
بازیکن دیدار تیمش مقابل نجمه بحرین شناخته شد. تیم 
هندبال العربی قطر مدافع عنوان قهرمانی بیست و سومین 
جده  میزبانی  به  آسیا  باشگاه های  جام  رقابت های  دوره 
عربستان شنبه شب در گروه a به مصاف تیم  نجمه بحرین 
رفت که سعید برخورداری دروازه بان ایرانی تیم العربی موفق 
شد عنوان بهترین بازیکن زمین را به خود اختصاص دهد. 
این بازی با برتری ۲۷ بر ۲۵ یاران برخورداری همراه بود که 
ستاره ایرانی العربی با واکنش های زیبا و سیو های دیدنی در 
چهارچوب دروازه العربی بارها مانع از باز شدن دروازه اش شد 
تا در پایان یک برد دل چسب و شیرین را در روز نخست به 

هواداران این تیم هدیه دهد  . 

چهار اصفهانی در اردوی تیم 
ملی هندبال بانوان

چهار هندبالیست اصفهانی به دومین اردوی تیم ملی 
هندبال جوانان بانوان دعوت شدند. بنابر اعلام فدراسیون 
هندبال، فاطمه برات پور، غزل عادلی، فاطمه بختیاری و 
مرضیه قراخانی به همراه ۲۴ بازیکن دیگر به دومین اردوی 
تیم ملی هندبال جوانان بانوان دعوت شدند. این بازیکنان 
از ۲۸ خرداد تا دوم تیر زیر نظر کادرفنی متشکل از نشمین 
شافعیان سرمربی، عزت اله رزمگر مدیرفنی، مهسامعتمدی 
و اعظم پره مربی و فاطمه جعفری فیزیوتراپ تمرینات خود 
را برگزار می کنند. این اردو به میزبانی باشگاه اشتادسازه در 

مشهد برگزار می شود.

جشن صدسالگی والیبال ایران 
برگزار می شود

رئیس فدراسیون والیبال از برگزاری جشن صدسالگی 
والیبال ایران با اختتامیه لیگ برتر سال ۹۹ خبر داد. جلسه 
هماهنگی و هم اندیشی مدیران عامل باشگاه ها به منظور 
در  والیبال  برتر  لیگ  مسابقات  برگزاری  نحوه  بررسی 
سال ۱۴۰۰ با حضور محمدرضا داورزنی رئیس و دیگر 
مسئولان فدراسیون و با حضور مدیران عامل و مربیان 
باشگاه های لیگ برتر برگزار شد. در این جلسه داورزنی 
در ابتدا با قدردانی از مدیران عامل و سرمربیان باشگاه ها 
بازیکن  زیادی  تعداد  گذشته  سال  لیگ  خروجی  گفت: 
ارزشمند بود که هم اکنون در تیم ملی خودنمایی می کنند. 
عصر جدیدی در والیبال ایران رقم خورده است. رئیس 
فدراسیون والیبال با تاکید بر برگزاری جلسه اختتامیه لیگ 
برتر سال ۹۹ هم زمان با تولد ۱۰۰ سالگی والیبال در ایران 
افزود: سال گذشته سال خاصی بود. به دلیل وجود شرایط 
کرونایی مجبور به برگزاری مسابقات لیگ برتر به صورت 
متمرکز بودیم. خوشبختانه والیبال توانست برنامه هایش را 
عملی کند. همکاری باشگاه ها هم باعث شد لیگ در زمان 

تعیین شده به اتمام برسد. 

اصفهان امروز: مهاجم برزیلی سپاهان که نخستین فصل 
حضور خود را در لیگ برتر در حضور مربی دیگری به جز 
نیمکت  به یک  روزها  این  قلعه نویی سپری می کند،  امیر 
نشین کامل تبدیل شده است. به گزارش ورزش سه، استنلی 
کی روش در ابتدای لیگ هفدهم به تیم فوتبال ذوب آهن 
با  ایران  فوتبال  در  او  حضور  که  شرایطی  در  و  پیوست 
قوانین آن مقطع سازمان لیگ همخوانی نداشت، علی رغم 
نمایش ضعیف در نیم فصل نخست، در نیم فصل دوم یکی 
از بهترین بازیکنان لیگ بود و توانست با ۹ گل مسابقه را با 
نایب قهرمانی ذوب آهن خاتمه دهد و هنوز هم گاهی امیر 
قلعه نویی در مصاحبه های خود نسبت به هجمه ای که علیه 
جذب این بازیکن وجود داشت، کنایه می زند. کی روش در 
با ۱۶ گل در کنار  توانست  بود و  لیگ هجدهم درخشان 
شیمبا آقای گل مسابقات شود، ولی به دلیل اینکه سپاهان در 
مسابقات جام حذفی بود و مراسم برترین های لیگ به صورت 

هم زمان با مسابقه شاگردان امیر قلعه نویی برگزار شد، هنوز 
هم از دست مسئولان سازمان لیگ دل خوشی ندارد. در لیگ 
نوزدهم باز هم کی روش مهاجم اول و انتخاب اول امیر 
قلعه نویی بود و تا وقتی مانند دیدار رفت برابر پرسپولیس 
گلزنی می کرد، حال سپاهان هم خوب بود ولی او رفته رفته 
با افت روبرو شد و امیر قلعه نویی هم روزهای سختی را با 
طلایی پوشان به ویژه در هفته هایی که تیمش دچار بحران 
شده بود، تجربه کرد. قلعه نویی طی دو فصلی که این بازیکن 
را در اختیار داشته، در ۳۹ بازی به میدان رفته و ۲۱ بازی را 
با پیروزی پشت سر گذاشته است. سپاهان در این بازی ها 
متوسط دو امتیاز را کسب کرد و موفق به ثبت ۶۷ گل شد. 
در این بازی ها سپاهان متوسط ۱۳ شوت به چارچوب داشته 
و حداقل چهار مرتبه شانس گلزنی ایجاد کرده است. این آمار 
یعنی شانس پیروزی های سپاهان دربازی هایی که کی روش 
حضور و ایجاد شانس های گلزنی هم به میانگین ۳/۶ در هر 

بازی کاهش پیدا می کرد. همچنین درشوت به سمت دروازه 
نیز طلایی پوشان آمار کمتری ثبت کرده و میانگین آن به 
۹/۵ شوت در هر بازی نزول پیدا کرد بود. ضمن اینکه ثبت 
هفت گل در این هشت توسط سپاهان بازی نشان از افت 
محسوس بخش هجومی تیم داشت. در حضور تعویضی کی 
روش نیز شاهد روند مشابهی با غیبت های مهاجم برزیلی در 
ترکیب سپاهان هستیم. این بازیکن هفت بار به عنوان یار 
جانشین طی دو فصل گذشته وارد زمین شده و شاگردان امیر 
قلعه نویی تنها دو بار طعم پیروزی را چشیده اند. استنلی کی 
روش در لیگ هجدهم با ثبت ۱۶ گل موفق شد به همره 
شیمبا مهاجم فولاد خوزستان عنوان آقای گلی را کسب کند، 
در فصل گذشته هم از دیدار برابر پرسپولیس و با سوپرگلی 
که وارد دروازه علیرضا بیرانوند کرد، روند گلزنی هایش را 
به گلزنی شد. آخرین  بار دیگر موفق  شروع کرد و شش 
گلزنی او مربوط به پیش از دوران شیوع کرونا بود که او 

موفق شد در پیروزی دو بر یک مقابل فولاد خوزستان زننده 
یکی ازگل های تیمش باشد. پس از دوران کرونا، استنلی 
مدتی را به دلیل مصدومیت از دست داد و پس از دوران 
قرنطینه نیز در شرایطی به ایران بازگشته که ازنظر بدنی 
شرایط خوبی نداشت و همین هم کار را برای امیر قلعه نویی 
نیز  روش  این شرایط کی  در  بود.  کرده  دشوار  سپاهان  و 
نتوانست کاری از پیش ببرد و عملا کمکی به طلایی پوشان 
اصفهانی برای کسب سهمیه آسیایی نکرد. مهاجم برزیلی و 
بلندقامت سپاهان تیم که جزو محبوب ترین چهره های برای 
امیر قلعه نویی به شمار می آمد، تلاش زیادی داشت تا بتواند 
سهمیه آسیایی را برای تیمش کسب کند اما تلاش یک 
نفره او در هفته پایانی لیگ نوزدهم برای رسیدن به سهمیه 
آسیایی کافی نبود. کی روش در نیمه نخست بازی با پیکان 
یک موقعیت گلزنی عالی برای محمد محبی ساخت و پس 
از ۲۰۳ روزبه خاموش بودن خود در ترکیب سپاهان بدون 
گلزنی یا ساخت گل پایان داد. وی همچنین فرصت داشت 
تا گل برتری را هم برای شاگردان ریکاردو تکسیرا بزند که 
با بدشانسی توپ های وارد دروازه نشد تا دست سپاهان از 
سهمیه آسیایی کوتاه ماند؛ اما با پایان فصل امیر قلعه نویی از 
سپاهان جدا شد، ولی با توجه به قانون منع جذب خارجی ها، 
استنلی کی روش تنها می توانست در اردوی طلایی پوشان 
چهار  شماره  حضور  ابتدایی  روزهای  در  و  ماند  او  بماند. 
سابق سپاهان، انتخاب اول او بود ولی رفته رفته این سجاد 
شهباززاده بود که بیشتر موردتوجه سرمربی جدید قرار گرفت 
و توانسته در پایان هفته بیست و سوم،۱۷ بار گلزنی کند 
و این در حالی است که استنلی کی روش تنها یک بار در 
مقابل نساجی مازندران در طول لیگ بیستم گلزنی کرده 
است. با تمام این ها اما استنلی کی روش همچنان به مانند 
یک فوتبالیست حرفه ای و پرانرژی در تمرینات سپاهان ظاهر 
می شود و امیدوار است روزهای خوبی که در لیگ ۱۸ داشت، 

بار دیگر تکرار شود.

مهاجم برزیلی طلایی پوش به یک نیمکت نشین کامل تبدیل شده است

 روزهای تمام ابری کی روش 
در سپاهان

روزنامه اماراتی الاتحاد از تصمیم کنفدراسیون فوتبال 
آســیا برای نحوه برگزاری مرحلــه اصلی مقدماتی جام 
جهانی خبر داد. روزنامه الاتحاد خبر داد که کنفدراسیون 
فوتبال آســیا به دنبال این است تا مرحله سوم و پایانی 
رقابت هــای مقدماتی جام جهانــی ۲۰۲۲ را به صورت 
متمرکز برگزار کند و از طــرف دیگر منابع این روزنامه 
تایید کرده اند که فیفا خواســتار پایان مسابقات مقدماتی 
و تعیین تیم های راه یافته به جام جهانی در نوامبر آینده 
است. این روزنامه نوشته اســت در قرعه کشی که قرار 
اســت ۳ تیرماه برگزار شــود، ۱۲ تیم در دو گروه شش 

تیمی حضور خواهند یافت. تیم های اول و دوم به صورت 
مســتقیم راهی جام جهانی می شوند و تیم های سوم دو 
گروه نیز در دیداری به مصاف هم می روند که برنده آن 
بازی در ماه مارس به مصاف تیمی از منطقه کونکاکاف 
می رود. ازآنجایی که جام ملت های عربی در ماه دسامبر 
برگزار می شــود، به همین دلیل این تورنمنت فشردگی 
برگزاری بازی های مختلف در قطر را افزایش داده است 
و همین مسئله منجر به آغاز رایزنی ها برای چینش نحوه 
برگزاری مسابقات مقدماتی جام جهانی شده است. این 
روزنامه مدعی شــده که کنفدراسیون فوتبال آسیا قصد 

دارد رقابت ها را در دو یا ســه مرحله زمانی و به صورت 
متمرکز برگزار کند. به این ترتیب که در دور اول هر تیم 
چهار بازی خود را انجــام دهد، در دور دوم نیز تیم های 
با برگزاری چهار بازی، شــمار دیدارهایشان را به هشت 
مســابقه می رســانند و دو بازی باقی مانــده نیز در دور 
ســوم و نهایی برگزار شود. البته شیوه دوم کنفدراسیون 
فوتبال آسیا برگزاری مسابقات در دو مرحله و به صورت 
رفت وبرگشت اســت که درنهایت afC منتظر پاسخ 
نهایی از سوی فیفا است تا نحوه برگزاری این مسابقات 

را به صورت رسمی اعلام کند.

نسخه جدید مسابقات انتخابی جام جهانی در آسیا

دو دروازه بان تیم ملی باوجوداینکه در سه بازی اخیر شانس 
حضور در میدان را پیــدا نکردند و در بازی با عراق هم احتمال 

حضورشان بسیار کم است، با جدیت بسیار بالا تمرین می کنند. 
تیم ملی فوتبال ایــران با تصمیم دراگان اســکوچیچ با چهار 
دروازه بان راهی بحرین شد. در چنین شرایطی مشخص بود که 
حداقل دو دروازه بان از این چهار نفر شانس بازی شان نزدیک به 

صفر خواهد بود اما همراهی تیم ملی همواره برای هر بازیکنی 
مهم و دوست داشتنی است. علیرضا بیرانوند به عنوان دروازه بان 
اول تیم ملی در طول سال های اخیر 
در دو بازی اول مقابل هنگ کنگ و 
بحرین به میدان رفت و امیر عابدزاده، 
در بازی ســوم مقابل کامبوج، درون 
دروازه تیم ملی ایســتاد. محمدرضا 
اخبــاری و پیام نیازمنــد اما تاکنون 
شانس حضور در ترکیب تیم ملی را 
پیدا نکرده اند. ایــن دو دروازه بان که 
به ترتیب در تراکتور و سپاهان فصل 
بســیار خوبی را پشت سر گذاشته اند 
و جزو بهترین های تیمشان بوده اند، 
باوجوداینکه در سه بازی اخیر شانس 
حضور در میــدان را پیدا نکردند و در 
بازی با عراق هم احتمال حضورشان 
بسیار کم است اما با جدیت بسیار بالا 
تمرین می کنند. اخباری و نیازمند با 
حرفــه ای گری هر چه تمام تر، با تمام وجود در حال تمرین زیر 
نظر مربی دروازه بانان تیم ملی هستند و جدیت و تلاششان هیچ 
تفاوتی با دو دروازه بان دیگر تیم ملی یعنی بیرانوند و عابدزاده که 

در طول سه بازی اخیر در ترکیب تیم ملی حضور یافتند ندارد.

تیم فوتبال گل گهر دومین دیدار تدارکاتی اردوی مشــهد 
را نیز با پیروزی پشــت سر گذاشت تا بازیکنان این تیم باروحیه 

زیادی این شهر را ترک کنند. در دومین 
دیدار تدارکاتی اردوی مشهد، تیم فوتبال 
گل گهر ســیرجان با ترکیب مهرداد 
بشاگردی، میلاد زکی پور، علیرضا آرتا، 
علیرضا ابراهیمی، بهنام برزای، امین پور 
علی، احمدرضا زنده روح، رضا شکاری، 
علی دشتی، ســعید صادقی و یونس 
شاکری مقابل شاگردان مجتبی حسینی 
به میدان رفت و در نیمه نخســت این 
مســابقه با دو گل از رضا شــکاری به 
برتری دست یافت. در نیمه دوم مسابقه 
باز هم این شــاگردان امیر قلعه نویی 
بودند که نمایش بهتری داشــتند و با 
تعویض های این مربی توانستند دو گل 
دیگر را توسط منشا و البته اشتباه و گل 

به خودی مدافع ذوب آهن ثبت کنند. در این نیمه منشا به جای 
شاکری، عاشوری به جای دشتی و همین طور علیزاده، سهرابیان 
و آقاجان پور به جای آرتا، برزای و پورعلی وارد زمین شــدند. در 
سوی دیگر مجتبی حســینی از دو ترکیب متفاوت برای دیدار 
برابر گل گهر بهره برد و در شرایطی که توانسته بود با گل رضا 

محمودآبادی بازیکن سابق آبی های سیرجانی تک گل شکاری در 
نیمه اول را جبران کند، سه گل دیگر دریافت کرد تا با نتیجه چهار 

بر یک مغلوب شود. ضمن اینکه گل به خودی سبزپوشان در این 
مسابقه توسط مسعود ابراهیم زاده ثبت شد. آبی پوشان سیرجانی 
که پیش ازاین مقابل پدیده نیز با گل های شاکری و شکاری به 
پیروزی دو بر صفر دســت یافته بودند، به زودی اردوی خود را در 

تهران از سر خواهند گرفت.

حرفه ای مثل اخباری و نیازمند گلرهای 
ذخیره تیم ملی

شکست سنگین ذوب آهن مقابل گل 
گهر در مشهد

ســامان قدوس در سه بازی سپری شده تیم ملی در 
منامه یکی از بازیکنان اثرگذار تیم ملی بوده است. حضور 
او در ترکیب تیم ملی در دیدار با بحرین شــرایط بازی 
را کلا به ســود ما تغییر داد. سامان قدوس باوجود همه 
تلاش های خود در میانه میدان تیم ملی هنوز نتوانسته 
نام خود را به عنوان گلزن در این بازی ها ثبت کند؛ شاید 
در بــازی با عراق این اتفاق طلایی بــرای او رخ دهد. 
با توجه به بازی خوبی که ســامان از خــود در دیدار با 
بحرین به نمایش گذاشــت و هم چنین دیدار با کامبوج 
که برای تیم ملی به طور کامل بازی کرد به نظر می رسد 

در مصاف با عــراق هم یکی از یازده مرد اســکوچیچ 
باشــد. برای بازی در خط میانی به ویژه که وحید امیری 
مصدوم است و به این بازی نخواهد رسید. سامان قدوس 
هم در بازی با بحرین و هم در بازی با کامبوج نشــان 
داد به خوبــی می تواند نبض بــازی را در اختیار بگیرد و 
به حملات ایران جهت دهــد اما دربازی هایی که او در 
انگلیــس انجام داده بارها و بارها از او دیدیم به خوبی به 
سمت دروازه حریف پیشروی کرده و با شوت از راه دور 
دروازه حریفان را تهدید کرده که این اتفاق می تواند در 
بــازی با عراق هم برای تیم ملــی رخ دهد. وجه تمایز 

سامان قدوس بازی بدون ادعا و درگیرانه او با بازیکنان 
حریف در جریان مســابقه اســت؛ و هم چنین توانی که 
به خوبی در جریان بازی تقسیم می کند. شاید بتوان گفت 
با حضور سامان قدوس در ترکیب تیم ملی و جولان او 
در میانه میدان کمتر کسی از خلا حضور اشکان دژاگه در 
خط هافبک صحبت خواهد کرد. کار را آن کرد که تمام 
کرد؛ یک بازی خوب دیگر از ســوی تیم ملی و سامان 
قدوس در منامه؛ آن وقت است که همه با هم و در کنار 
هم می توانیم از صعود تیم ملــی به دور بعدی بازی ها 

خوشحال شویم.

سامان قدوس؛ گلزنی در لیست انتظار
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 رتبه نخست روزنامه های محلی و استانی 
سراسر کشور

 رتبه 8 روزنامه های خصوصی 
و رتبه 16 در بین 180 روزنامه کشور

آیین نامه اخلاق حرفه ای در لینک »درباره ما«
 سایت اصفهان امروز منتشر شده است.

www.esfahanemrooz.ir

گروه نشریات  

عضو تعاونی مطبوعات، انجمن مدیران رسانه

روزنامه فرهنگی، اجتماعی با روش خبری - تحلیلی- اطلاع رسانی 
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صاحب امتیاز: شرکت رسانه رویداد پارسی 

مدیر مسئول و سردبیر: امیر اکبری 
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نوبت اول

روابط عمومی شهرداری بیده

شهرداری بیده در نظر دارد با استناد به بند اول مصوبه شماره ۵/400/242 مورخ 1400/02/07 و شماره ۵/400/2۵4 مورخ 
1400/03/04 شورای محترم اسلامی شهر بیده نسبت به فروش 6 قطعه زمین کارگاهی و 2 قطعه زمین مسکونی در شهر بیده اقدام 
نماید .متقاضیان از تاریخ 1400/03/24 لغایت 1400/04/02 بمدت 10 روز کاری فرصت دارند جهت آگاهی از شرایط مزایده به 

شهرداری بیده مراجعه نمایند. یا با شماره تلفن ۵3۵60102 تماس حاصل فرمائید.
م الف: 1148829

آگهی مزایده

نوبت اول

محمدرضا مجلسی- شهردار تودشک

۵/136/ش-ت  و   1400/01/08 مورخ   )411 )جلسه  ۵/133/ش-ت  مصوبات  باستناد  دارد  نظر  در  تودشک   شهرداری 
)جلسه 414( مورخ 1400/01/30 شورای اسلامی شهر نسبت به فروش )2( قطعه زمین تجاری واقع در بلوار امام رضا )ع( شهر تودشک 
به قیمت کارشناسی اقدام نماید. متقاضیان میتوانند جهت اطلاع، دریافت و تحویل اسناد و مدارک مزایده از تاریخ 1400/03/23 تا 

1400/04/08 به شهرداری مراجعه نمایند. لازم بذکر است هزینه های انتشار آگهی و کارشناسی بر عهده برندگان مزایده میباشد.
م الف: 1148834

  چاپ اولآگهی مزایده زمین تجاری )نوبت دوم( 

 شاهدان گر دلبری زین سان کنند
زاهدان را رخنه در ایمان کنند

حافظ
روز جهانی اهدای خون زندگی کشف خود نیست، ساختن خود است.

جرج برناردشاو
پس كیست  ستمگرتر از آن كس كه بر خدا دروغ بست و سخن راست را چون به سوى او آمد دروغ پنداشت آیا جاى 

كافران در جهنم نیست 
32 زمر

مناسبتسخن بزرگان جرعه ای آیات نورانی
کتاب

وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی در 
نامه های جداگانه به استاندار اصفهان، با ابلاغ مراتب ثبت 
هشت اثر در فهرست میراث طبیعی ملی تأکید کرد: هرگونه 
دخــل و تصرف یا اقدام و عملیاتی که منجر به تخریب یا 

تغییر در اصالت آثار شود، ممنوع است.
به گزارش ایرنا، علی اصغر مونسان در نامه ای به عباس 
رضایی اســتاندار اصفهان نوشت: در اجرای تبصره ماده ۲ 
قانون تشــکیل ســازمان میراث فرهنگی کشور مصوب 
دی ماه ۱۳۸۲ و آیین نامه اجرایی آن، مصوب چهارم مرداد 
۱۳۸۴ بــه شــماره ۲۶۹۷۵/ت ۳۲۹۱۵ ه، هیئت وزیران با 
موضوع ثبت میراث طبیعی ارزشــمند کشور در فهرست 
میراث طبیعی ملی؛ درخت گردوی کهن سال سیانچه واقع 
در اســتان اصفهان، شهرستان اردستان، دهستان نسیان، 
دشت سیانچه پس از تشریفات قانونی لازم به شماره ۷۷۲ 
مورخ هفتم دی ماه ۱۳۹۹ در فهرست میراث طبیعی ملی 
کشور به ثبت رسید، ابلاغ می شود. وزیر میراث فرهنگی، 
گردشگری  و صنایع دستی تأکید کرد: اثر مذکور )درخت 
گردوی کهن سال سیانچه( ضمن رعایت حقوق مالکانه، 
تحت نظارت و حمایت این وزارت اســت و تدوین ضوابط 
حفاظتی و تعیین عرصه و حریم این اثر بر عهده این وزارت 
خواهــد بود، هرگونه دخل و تصرف یا اقدام و عملیاتی که 
منجر به تخریب یا تغییر در اصالت اثر شود، ممنوع است. 
مونسان همچنین در هفت نامه مشابه و جداگانه دیگر ثبت 

ملی هفت اثر طبیعی ملی را به شرح زیر به استاندار اصفهان 
ابلاغ کرده است:

دریاچــه نمک واقع در شهرســتان آران و بیدگل، ۵۰ 
کیلومتری شمال شهرستان، دریاچه نمک به شماره ۵۹۱ 

مورخ ۹۸/۱/۲۷،
چشمه آب ســرخ فریزهند واقع در شهرستان نطنز، 
بخش مرکزی، دره چیمه رود، روستای فریزهند، به شماره 

۵۹۲ مورخ ۹۸/۱/۲۷،
درخت چنار کهن ســال امامزاده بی بی زینب واقع در 
شهرستان نطنز، بخش مرکزی، دهستان برزرود، روستای 

هنجن به شماره ۷۶۴ مورخ ۹۹/۱۰/۷،
درخت چنار کهن سال حسینیه یارند واقع در شهرستان 
نطنز، بخش برزرود، روســتای یارند، به شماره ۷۶۶ مورخ 

،۹۹/۱۰/۷
درخت ســرو کهن سال مسجد جامع طرق رود واقع در 
شهرستان نطنز، شرق طوق، مسجد جامع شهر، مرکز حیاط 

مسجد به شماره ۷۶۸ مورخ ۹۹/۱۰/۷،
درخت نارون کهن سال مسجد پرزله روستای ابیانه واقع 
در شهرستان نطنز، بخش برزرود، روستای ابیانه، روبروی 

مسجد پرزله، به شماره ۷۷۰ مورخ ۹۹/۱۰/۷،
درخت توت کهن سال روستای طره واقع در شهرستان 
نطنز، بخش مرکزی، روستای طره، میدان مرکزی به شماره 

۷۷۱ مورخ ۹۹/۱۰/۷.

ازجملــه  بین المللــی  بــازار  از  دارو  خریــد 
عرصه هــای ارزبــری اســت کــه بــه گــواه 
آمارهــای موجــود یــک میلیــارد و ۹۰۰ میلیــون 

دلار ارز را از کشــور بیــرون می بــرد.
معاونـت  از  نقـل  بـه  فـارس  گـزارش  بـه 
علمـی و فنـاوری ریاسـت جمهـوری، ایـن عـدد 
معاونـت  زیسـت فناوری  توسـعه  بزرگ، سـتاد 
علمـی و فنـاوری ریاسـت جمهـوری را به سـمت 
و  دانش بنیـان  شـرکت های  تخصصـی  تـوان 
همـکاری بـا سـازمان های مرتبط کشـانده اسـت 
تـا در یـک همـکاری چندجانبـه، نیازهـای داخلی 
کشـور به تولیـد دارو را تأمیـن کنـد و عـدد خروج 
ارز از کشـور را کاهـش دهـد. بـر ایـن اسـاس این 
سـتاد طبـق یـک برنامـه جامـع تولیـد داروهـای 
شـیمیایی و زیسـتی را در دسـتور کار قـرار داده 
راه گشـای  می توانـد  داروهـا،  ایـن  تولیـد  اسـت. 
نیازهـای کشـور باشـد و بـازار داخلـی را توانمند و 
خوداتـکا کنـد بر همین اسـاس نیز سـتاد توسـعه 
زیسـت فناوری معاونت علمـی و فنـاوری ریاسـت 
توسـعه  را  خـود  اولویت هـای  از  جمهوری یکـی 
ایـن بـازار ارزبـر و دارای ارزش افـزوده بـالا قـرار 
داده اسـت. در همین راسـتا نیز در زمینـه داروهای 
شـیمیایی از تولیـد ۱۰۸ قلم مـاده اولیـه و مؤثـره 
بـا ارزبـری بیـش از ۴۶۰ هـزار دلاری بـا کمـک 

شـرکت های دانش بنیان حمایت می کند. 
همچنیـن این سـتاد حمایـت از تولید  ۵۶ قلم 
داروی شـیمیایی با ارزبری بـالا را نیـز در اولویت 
قـرار داده اسـت.  از دیگـر اقدامات ایـن حوزه که 
با همکاری و مشـارکت معاونـت علمی و فناوری 
ریاسـت جمهـوری و نهادهـای مرتبـط، اجرایـی 
خواهـد شـد، حمایـت مـادی و معنـوی از تولیـد 
۵۲ قلـم دارویـی اسـت کـه هنـوز بـازار داخلـی 
آن رونـق نگرفتـه اسـت. از دیگـر اقداماتـی کـه 
قرار اسـت به توسـعه بـازار داخلـی دارو بینجامد، 
حمایـت از تولیـد ۳۷ قلـم دارویی اسـت که هنوز 
تولیـد داخلـی نـدارد و بـا ایـن کار شـرایط بـرای 
ایجـاد بـازار داخلی آن هـا فراهم می شـود. در این 
بخـش همچنیـن سـتاد توسـعه زیسـت فناوری، 
تولیـد ۲۶ قلـم دارو کـه بـا تنظیم گـری و اصلاح 
سیاسـت گذاری ها و ۱۱ قلـم دارو کـه بـا توسـعه 
خـط تأمیـن می شـوند را حمایـت خواهـد کـرد. 
زیسـتی نیز  زمینه داروهـای  در  ایـن حمایت هـا 
شـکل گرفته اسـت و قـرار اسـت ۴۴ قلـم داروی 
وارداتی که نیاز فعلی کشـور اسـت نیـز با حمایت 
معاونـت علمـی و فنـاوری ریاسـت جمهـوری به 
تولیـد برسـد. در ایـن برنامه مقررشـده اسـت که 
۶۷ دارو بـرای تأمیـن نیازهـای آتـی کشـور هـم 
توسـط شـرکت های دانش بنیـان تأمین شـود. در 
ایـن میـان تولید ۴ قلم انسـولین، ۹ قلـم دارو که 
تولیـد داخلی مناسـبی نـدارد، ۲۱ داروی فاقد بازار 
پررونـق داخلـی و ۱۰ قلـم دارو کـه تولیـد داخل 
دارد یـا در مرحلـه ورود به بازار اسـت نیـز در این 

برنامه گنجانده شـده اسـت

 ابلاغ ثبت ملی 8 اثر طبیعی 
به استاندار اصفهان

کاهش ارزبری یک 
میلیارد دلاری با اتکا به 

توان دانش بنیان ها

صادرات 3۲۲ میلیون دلاری صنایع دستی کشور در سال 99
آثار صنایع دستی مجموعه ای است که به وسیله مواد اولیه 

بومی با دست و ابزار موردنیاز ساخته می شود.
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان تا انسان هست روح 
لطیفش بر زندگی ماشــینی و پر از هیاهو می دمد. سال های 
طولانی اســت که انســان با مواد اولیه و با ابزاری آسان و در 
دسترس، به ساخت وســایلی پرداخته که علاوه برنشانی از 
فرهنــگ هر منطقه، به یکی از راه های کســب درآمد برای 
روستانشینان و شهرنشینان تبدیل شده است و تاریخ دقیقی 
نمی تــوان برای پیدایش آن مشــخص کــرد؛ صنعتی که 
علاقه مندان بســیاری نه تنها در داخل کشور بلکه در خارج از 
کشور هم دارد. آثار صنایع دستی مجموعه ای است که به وسیله 
مواد اولیه بومی با دســت و ابزار موردنیاز ســاخته می شود. 
هنر های دستی هر کشوری نسل به نسل منتقل شده تا به امروز 
رسیده و به نسل های بعدی نیز انتقال خواهد یافت. هرساله در 
کشور های مختلف دنیا، هنرمندان صنایع دستی برای نمایش 
فرهنگ و هنر خود و همچنین کسب درآمد، نمایشگاه های 
داخلی و بین المللی متعددی را در سراسر دنیا برگزار می کنند 
که با استقبال فراوانی روبه رو می شوند. پس از شیوع کرونا در 
جهان، ازآنجاکه برپایی بسیاری از محافل و نمایشگاه ها لغو 
شد، صنایع دستی و هنرمندان این حوزه هم خسارات زیادی 
را متحمل شدند. خساراتی که یکی از صنایع اقتصاد کشور را 
متزلزل کرد و هنرمندان زیادی کسب وکار خود را از دست دادند. 
در ایران هم وضع به همین صورت شکل گرفت و بسیاری از 
خانواده ها خسارات فراوانی دیدند. هرچند که به منظور حمایت 
از هنرمندان صنایع دستی وام های متعددی به آن ها داده شد 
که جایگزین بخشی از این خسارات شود. هرساله با فرارسیدن 
هفته صنایع دستی، نمایشــگاه های متنوعی در سراسر ایران 
برگزار می شــود تا علاوه بر کسب درآمد و اشتغال زایی برای 
جوانان و هنرمندان این صنعت، فرهنگ و هنر ایرانی را برای 
همگان به نمایش درآورد. امسال به دلیل شیوع ویروس کرونا، 
بسیاری از نمایشگاه های صنایع دستی برگزار نمی شود و تعداد 
محدودی با رعایت پروتکل های بهداشتی در اقصی نقاط کشور 
برپا می شوند؛ اما یکی از نمایشگاه هایی که در این روز ها و به 
مناسبت هفته صنایع دستی در تهران برگزارشده، نمایشگاهی 
نمادین است که دستاورد های ۱۴ شهر و روستای جهانی ایران 
را به نمایش گذاشته است. در این نمایشگاه پویا محمودیان 
معاون صنایع دســتی وزارت میراث فرهنگی و گردشگری با 
گرامیداشت هفته صنایع دستی گفت: فرارسیدن ۲۰ خرداد روز 
جهانی صنایع دستی و آغاز گرامیداشت هفته صنایع دستی را 
خدمت تمامی هنرمندان و صاحبان کسب وکار تبریک میگویم 
و امیدوارم پس از ایام بسیار سخت و طاقت فرسای کرونا که 
لطمات بسیاری را به ما وارد کرد، دوباره شاهد رشد و شکوفایی 
صنایع دســتی باشیم. او بیان کرد: یکی از دستاورد های بسیار 
خوب ما در این ســال ها، ثبت شــهر ها و روستا های ملی و 
مطابق آن، ملی شدن شهر ها و روستا های جهانی صنایع دستی 
است. ملی و جهانی شدن گامی است برای دیده شدن، برای 
اطلاع رسانی ظرفیت های صنایع دستی یک روستا و یک شهر 
در بعد ملی و بین المللی، مسیری است برای گردشگری هنری، 
برای اینکه گردشگرانی که به این هنر ها علاقه دارند بتوانند به 

این روستا ها و شهر ها سفر کنند. 
ابزاری است برای جلب نظر تجار و بازرگانانی که در حوزه 
صنایع دســتی فعالیت می کنند و از آن مهم تر هویتی اســت 
برای هنرمندانی که در این شهر ها و روستا ها مشغول به کار 
هستند و ماحصل دســترنج آن ها، ملی شدن و جهانی شدن 
اســت که باعث می شــود در بعد ملی و جهانی، این عزیزان 
به صورت کامل شناخته شوند. محمودیان افزود: پس از ملی 
شــدن شهر ها و روستاها، اتفاقات بســیار خوبی رخ می دهد 
به جهت اینکه زیرســاخت های شهر ها و روستا های ملی ما 

به یک مطالبه عمومی تبدیل می شــود و برای ملی شدن و 
جهانی شدن، تمامی مسئولان بالایی اجرایی شهر ها و روستاها، 
پای کار می آیند و خود را موظف می دانند که گوشه ای از کار را 
بگیرند تا سبب ارتقای آن شهر و روستا شوند. او گفت: ما در 
سه روستای جهانی، شاهد اتفاقات بسیار خوبی در بحث فروش 
چــه فروش اینترنتی، داخلی و صادرات تا قبل از کرونا بودیم 
که در این حوزه، هویت بخشــی، اصالت دادن و غرورآفرینی 
به ویژه برای جوانانی که در این روســتا ها زندگی می کنند از 
اهمیت بسیاری برخوردار بود. معاون صنایع دستی وزارت میراث 
فرهنگی و گردشگری درباره نمایشگاهی که به مناسبت هفته 
صنایع دستی افتتاح شد گفت: نمایشگاهی که افتتاح شده است، 
نمایشگاهی است که به صورت نمادین دستاورد های ۱۴ شهر و 
روستای جهانی ما را نشان می دهد. در یک حرکت خودجوش 
شهرداری ها و فرمانداری های این شهر ها و روستا های جهانی، 
شــبکه ای را تشکیل دادند که در این شبکه باهم به تعامل و 
تبادل تجربیات می پردازند و سعی می کنند تا با یک نگاه هم 
افزایانه گرانه به ارتقای شهر ها و روستا های جهانی کمک کنند. 
محمودیان در خصوص جایگاه ایران در تولید صنایع دســتی 
گفت: ما ازنظر تولید، سومین کشور تولیدکننده صنایع دستی 
دنیا ازلحاظ تنوع هســتیم. بحث استراتژی نفوذ در بازار های 
صادراتی و پیدا کردن جایگاهی مستحکم، یکی از اولویت های 
همیشگی معاونت صنایع دســتی و هنر های سنتی بوده که 
مستلزم انجام یک سری کار ها مانند تحقیقات بازار است که 
امسال سه پروژه بزرگ تحقیقات بازار در دست کار قرارگرفته؛ 
مانند حضور فعال در نمایشگاه های بین المللی، ارتباط قوی با 
تجار و بازرگانان در غالب هیئت های تجاری، تقویت سایت های 
تجارت الکترونیک و نشان دادن قدرت صنایع دستی ایران از 
طریق ســایت ها چه در بعد ترویجی و چه در بعد فروش در 
فضای مجازی، داشتن سفیران هنری صنایع دستی در خارج 
از مرزها، پیدا کردن فعالینی که در خارج از مرز ها باقدرت کار 
می کنند. یک سری الزاماتی وجود دارد که باید بر روی آن ها 
سرمایه گذاری شود تا هم ضریب نفوذ را در بازار های بین المللی 
بیشــتر کنیم و هم جایگاهمان را در کنار رقبایی مثل چین، 
هند و سایر کشور ها حفظ کنیم. او ادامه داد: در مورد صادرات 
صنایع دستی، ما از سال ۹۳ شاهد رشد صادرات صنایع دستی 
در کشــور بودیم به غیراز سال ۹۸ که به دلیل کرونا، ما دچار 
یک افت صادراتی شدید شدیم. در پایان سال ۹۹ آن چیزی 
که گمرک جمهوری اسلامی ایران به ما اعلام کرد، از مبادی 

رسمی بدون زیورآلات سنتی و بدون صادرات چمدانی، ۳۲۲ 
میلیون دلار برآورد شــده اســت. او گفت: ما پایه صادراتی 
خودمان را از ۱۱۲ میلیون دلار شروع کردیم که خود نمایانگر 
افزایش تقاضای صنایع دستی ایران در بازار های جهانی است 
و امیدواریم بعد از حل شــدن معضل کرونا و زمانی که بازار 
به ثبات برسد، بتوانیم آن جایگاهی که در شان صنایع دستی 
جمهوری اسلامی ایران از منظر تجارت و بازرگانی بین المللی 
هست را پیدا کنیم. محمودیان بیان کرد: بحث کرونا بسیاری 
از مسائل را دستخوش تغییرات کرد و شما شاهد رکود عجیبی 
در کل بازار های دنیا به ویژه بازاری مثل صنایع دســتی و هنر 
هســتید که فقط مخصوص ایران نیست. شاید لازم است تا 
زمان بگذرد تا ما به یک تعادل بیشتری در بازار برسیم و بهتر 
و دقیق تر جایگاه ایران را از منظر تجارت خارجی بیان کنیم. 
او در خصوص صادرات چمدانی صنایع دستی گفت: صادرات 
چمدانی صنایع دستی به دو طریق انجام می شود: یکی از طریق 
گردشگران که در پایان سفر به عنوان سوغات مانا و پایا و یادگار 
هنر و فرهنگ صنایع دستی ایران است که در تحقیقی که ما 
انجــام داده ایم، یک رنج بین ۵۰ تا ۱۵۰ دلار را از خریدی که 
گردشگران انجام می دهند در نظر گرفتیم و بر اساس ضریب 
اشغال تخت اگر هر گردشگر فقط یک صنایع دستی ۵۰ دلاری 
بخرد، میزان صادرات چمدانی ما از منظر گردشــگری چقدر 
می شــود که این تمام بحث صادرات چمدانی صنایع دستی 
نیســت. بسیاری از تجار و بازرگانان ما به جهت اینکه جنس 
صنایع دســتی گونه ای است که می تواند چمدانی صادر شود، 
صنایع دستی را به صورت چمدانی صادر می کنند و بسیاری از 
این ها صادراتشــان را در ادارات کل ما اظهار می کنند. درواقع 
ما یک شــبکه ای درســت کردیم که صادرکنندگانی که در 
استان ها به صورت چمدانی صادر می کنند را شناسایی کرده و 
در تعامل به آن ها رقمی که به صورت چمدانی صادر می کنند 
را در ادارات کل مــا اظهار می کنند. او همچنین افزود: در ایام 
کرونا زمانی که هیچ گردشگر وارد کشور نشده، قطعا صادرات 
چمدانی ما با یک افت چشمگیری همراه می شود. در سال ۹۸ 
حدود ۲۳۰ تا ۲۴۰ میلین دلار برآورد صادرات چمدانی ما بود، 
اما در پایان ســال ۹۸ ما در شوک کرونا فرورفتیم که باعث 
شد صنایع دستی ما با خسارت بسیاری روبه رو شد و امیدواریم 
بــا کاهش و از بین رفتن این بیمــاری، هرچه زودتر صنایع 
 مختلف من جمله صنایع دســتی، دوباره به جایگاه اقتصادی 

خود در بازار دست پیدا کنند.

یک کتاب فروش گفــت: بارها پیش آمده که مردم 
برای خریــد می آیند و چون در این فضا قرار می گیرند 
حتی کتاب هایی که عضو طرح فصلی نیست را هم تهیه 
می کننــد و این امر خود ازنظر تبلیغ کتاب و ترغیب به 
مطالعه فوق العاده مؤثر است. در ایامی که طرح فصلی 
فروش کتاب برگزار می شود مردم بیشتر به خرید کتاب 

ترغیب می شوند.
احمد رضائیان شریف در گفت وگو با ایمنا، با اشاره 
به برگــزاری طرح های توزیع یارانــه کتاب از طریق 
کتاب فروشی ها )طرح های فصلی فروش کتاب( اظهار 
کرد: رغبت مردم نســبت به این طرح ها زیاد بوده و در 
بین مخاطبان مقبولیــت دارد. در مدت زمان برگزاری 
طرح، هم بحث خرید و فرش و هم موضوع اســتقبال 
مردم نســبت به تازه های نشــر خود را نشان می  دهد. 
او افــزود: بارها پیش آمده که مردم برای خرید می آیند 
و چــون در این فضا قرار می گیرنــد حتی کتاب هایی 

که عضو طرح نیســت را هم تهیه می کنند و این امر 
خــود ازنظر بحــث تبلیغ کتاب و ترغیــب به مطالعه 
فوق العاده مؤثر است. در ایامی که طرح فصلی فروش 
 کتاب برگزار می شــود مردم بیشــتر ترغیب به خرید 
کتاب می شــوند. مدیر کتاب فروشــی »پاتوق کتاب 
اصفهان« در ادامه اضافه کــرد: برخی مخاطبانی که 
برای بار اول در طرح شــرکت می کنند و با آن آشــنا 
می شــوند در طول سال به طور مســتمر پیگیر زمان 
برگزاری طرح هســتند تا بتواننــد کتاب های موردنیاز 
خود را تهیه کنند. رضائیان شــریف تصریح کرد: اگر 
تدبیری اندیشه شود تا طرح های توزیع یارانه کتاب از 
طریق کتاب فروشی ها بیشتر از چهار بار در طول سال 
و به طور مداوم برگزار شــود، بهتر و مؤثرتر خواهد بود. 
مدت زمان یک هفته ای آن مناســب است و اگر تعداد 
 روزهــای آن افزایش پیدا کنــد از تب وتاب مخاطبان 

کاسته خواهد شد.

 طرح های فصلی باعث ترغیب به 
مطالعه می شود

سعید جلیلی خطاب به اصفهانی ها:

 جهش ایران در گرو جهش استان اصفهان است
ریاســت جمهوری گفت:  انتخاباتــی  نامــزد  یک 
اگــر از جهش ایــران صحبت می کنیــم این جهش 
بدون جهش روســتاها و شــهرها ممکن نیست و هر 
روســتا باید یک ســلول جهش باشــد و جهش ایران 
 مشــروط به جهش و پیشرفت اســتان اصفهان است.

سعید جلیلی، روز گذشته در برنامه تلویزیونی که از شبکه 
استانی اصفهان پخش شد، اظهار کرد: استان اصفهان، 
استان حماسه و سخت کوشی و قناعت است و این یک 
فضیلت بزرگ برای این اســتان است. استان اصفهان 
همیشه نگاه به قله داشته است و نه تنها در دهه ۶۰ بلکه 
 در دهه ۹۰ حججی ها را به کشــور معرفی کرده است.

وی افزود: تک تک خیابان های اســتان اصفهان بوی 
شــهادت می دهد. این مردم با این ســابقه درخشــان 
می توانند حماسه های دیگر را نیز در عرصه های مختلف 
بیافرینند. اســتان اصفهان دیار عالمان بزرگی همچون 
 علامه مجلسی، سید باقر درچه ای و شیخ بهایی است.

به گزارش ایسنا، این نامزد انتخاباتی ریاست جمهوری 
گفــت: مــردم ایــن شــهر در عرصه هــای مختلف 
پیش گام بوده اند و رشــد ۷ برابری صادرات نسبت به 
ســال های قبل نشــان از حضور این مردم در عرصه 
صنعت و جهاد علمی اســت. جلیلــی تصریح کرد: در 
آســتانه یک انتخــاب مهم قرار داریــم درحالی که دو 
راه در پیــش روی ماســت؛ یک را این اســت که به 
روزمرگی های خود ادامه دهیم و راه دوم این اســت که 
 در چهار سال آینده به پیشرفت های بزرگ نائل شویم.

این نامزد انتخاباتی ریاست جمهوری گفت: با مردم ۳۱ 
اســتان صحبت کرده ایم و چند بار به استان اصفهان 
آمده ام و نشست های مختلفی با شرکت های دانش بنیان 
و نخبگان این شهر داشتم و به این جمع بندی رسیدیم 
 که کشور در چهار سال آینده می تواند جهش پیدا کند.
وی افــزود: مردم اصفهان در صحنه های مختلف ثابت 
کرده اند که در عرصه های مختلف اقتصادی کشاورزی 
و صنعت پیش گام بوده اند و اگر صحبت از دولت سایه 
می کنیــم در واقــع این دولت یک گفتمان اســت که 

مــردم در آن نقش ویژه دارند و بــه کار دولت نظارت 
می کنند به طوری که اگر ظرفیتی مغفول ماند این ملت 
 هســتند که آن ظرفیت را به دولت نشــان می دهند. 
جلیلــی ادامــه داد: کارهــای بــزرگ بــا نمایــش 
امکان پذیر نیســت، بلکه نیاز بــه اراده، عزمی آهنین 
و کار جهــادی دارد، مــردم اصفهــان بایــد چنیــن 
مردانــی را انتخاب کننــد. در اصفهان هنــوز افرادی 
 مانند شــهید همت و شــهید خــرازی وجــود دارند.
این نامزد انتخاباتی ریاست جمهوری گفت: اگر صحبت 
از جهش می کنیــم این جهش کمک همــه مردم را 
می طلبد. اگــر از جهش ایران صحبــت می کنیم این 
جهش بدون جهش روســتاها و شهرها ممکن نیست 
و هر روستا باید یک سلول جهش باشد و جهش ایران 
 مشــروط به جهش و پیشرفت اســتان اصفهان است.

وی اظهار کــرد: اگر می گوییم اســتان اصفهان یک 
ویترین توانمندی های ملت ایران است در عمل باید این 
ظرفیت ها را به منصه ظهور برســانیم. این استان نباید 
محلی برای خام فروشی باشد و در بررسی هایی که کرده ایم 
 صنایع بزرگ اصفهان جای پیشرفت بیشتر را نیز دارند.

جلیلی خاطرنشان کرد: استان اصفهان رتبه اول در تولید 
پیاز و رتبه سوم را در تولید عسل دارد که این موفقیت ها 
با وجود کمبود آب ســتودنی است. همان طور که اشاره 
شد چهار ســال آینده می تواند سال های پرافتخار باشد 
و ایــن مهم زمانی رخ می دهد که مردان بی ادعا ســر 

کار بیایند.


